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ACTA NÚM. 13/2021 

 

ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL, CELEBRAT EL 

DIA TRENTA DE SETEMBRE DE DOS MIL VINT-I-U 

 

A la ciutat de Sagunt, el dia trenta de setembre de dos mil vint-i-u, a les 17 hores i 10 

minuts, es reuneixen, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, sota la Presidència de 

l’Il·lm. Sr. Alcalde, Sr. Darío Moreno Lerga, els següents regidors i regidores: 

Sra. María José Carrera Garriga 

Sr. Javier Raro Gualda 

Sra. Ana Mª Quesada Arias 

Sr. Francisco Alejandro Sotoca Ruiz 

Sr. Francisco Javier Timón Saura 

Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco 

Sra. María Asunción Moll Castelló 

Sr. Josep Maria Gil Alcamí 

Sr. José Manuel Tarazona Jurado 

Sra. Maria Josep Soriano Escrig 

Sr. Manuel González Sánchez 

Sr. Juan Antonio Guillén Juliá 

Sra. Pilar Berna García 

Sr. Cosme José Herranz Sánchez 

Sra. Carolina Fuertes Gallur 

Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco 

Sra. Davinia Bono Pozuelo 

Sra. María Isabel Sáez Martínez 

Sr. Guillermo Sampedro Ruiz 

Sr. Roberto Rovira Puente 

Sr. Salvador Montesinos Zamorano 

Sr. Alejandro Vila Polo 

 

EXCUSA INASSISTÈNCIA: 

Sra. Natalia Antonino Soria 

Sr. Raúl Castillo Merlos 

 

 Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr. Sergio 

Pascual Miralles, a fi de realitzar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera 

convocatòria. 

  

Es fa constar que el Sr. Sampedro s'incorpora a la sessió en finalitzar el punt 2 de 

l'ordre del dia, la Sra. Bono en finalitzar el punt 6 i el Sr. Castillo en finalitzar el punt 23, a 

l'efecte d'agrair a tots els presents, les consideracions hagudes durant el temps que ha sigut 

Regidor. 

 

 La Presidència obri l’acte i, vist que tots han sigut convocats en legal forma i que hi ha 

prou quòrum, s’examinen els assumptes que tot seguit es relacionen i que han estat a 

disposició de les persones convocades a aquest Ple des de la data de la convocatòria. 
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 Resultant que, juntament amb la convocatòria i l’ordre del dia, en l’expedient 

electrònic corresponent, s’ha posat a la disposició de totes les regidores i regidors l’esborrany 

de l’acta de la següent sessió plenària: 

Considerant el que disposa l’article 121.2 de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la 

Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana, sobre l’elaboració i l’aprovació de 

les actes de les sessions dels òrgans col·legiats. 

I considerant que, segons el que preveuen els articles 86 i 89 del vigent Reglament 

Orgànic Municipal, com a primer punt de l’ordre del dia del Ple de la corporació ha de figurar 

l’aprovació d’actes de sessions anteriors. 

 

Se sotmet a aprovació l’acta de la sessió dalt esmentada. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 21. Regidors 

absents en la votació: 4. Senyors/es Antonino, Bono, Sampedro i Castillo. Vots a favor: 21, 

senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, 

Soriano, González, Guillén, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Sáez, Rovira, Montesinos i 

Vila; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

Aprovar l’esborrany de l’acta de la següent sessió plenària: 

 

2 EXPEDIENT 342116M. SEGREGACIÓ D’UNA PART DEL TERRITORI DEL 

MUNICIPI PER A AGREGAR-SE A UN ALTRE DE DIFERENT 

RESULTANT QUE en data 9/12/2019 va tindre entrada en aquest Ajuntament 

(Registre 41035) instància subscrita electrònicament per Sr. Claudio Chaqués Ramón en 

representació de la Societat Civil Particular Vall dels Monestirs, en la qual s’indica “que, 

mitjançant aquest escrit es presenta formalment document de sol·licitud d’alteració de terme 

municipal consistent a impulsar la incorporació al terme limítrof de Puçol de part de la 

Urbanització Els Monestirs pertanyent al terme de Sagunt. El referit document d’alteració de 

terme municipal, així com els seus documents adjunts, compleixen amb el procediment i 

requisits establits en la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la 

Comunitat Valenciana, i subsidiàriament, en el Reial decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel 

qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals i el 

Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les 

disposicions legals vigents en matèria de Règim Local. Sense perjudici dels documents que 

s’annexionen i la motivació i fonamentació jurídica que es desenvolupa en l’esmentada 

sol·licitud d’alteració de terme municipal, de conformitat amb el que es disposa en l’article 

14 del Reial decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i 

Demarcació Territorial de les Entitats Locals”; alhora es reclama l’emissió d’una sèrie de 

certificacions i documents per part de l’Ajuntament de Sagunt. 

 CONSIDERANT QUE, a la instància ressenyada s’adjuntava el document denominat 

“Document per a l’Alteració de Terme Municipal (Puçol-Sagunt) en el tram que afecta la 

Urbanització “Vall Residencial Els Monestirs”, els autors dels quals –així es feia constar en 

el document, encara que ningú el signava– són Sr. José Miguel Pérez Abellán, Sra. Sheila 

Corral López, Sr. Manuel Cardo Peña, Sra. Inés Ballesteros Pérez i Sra. Cristina Pérez 

Abellán. Aquest document es compon de: A) Introducció: La Comissió Promotora 

“Urbanització Vall Residencial Els Monestirs” en qualitat d’impulsora de l’expedient 

administratiu. B) Capítol 1: Règim Jurídic d’alteració del Terme Municipal. C) Capítol 2: 

Memòria Justificativa respecte a les circumstàncies de la Proposta d’Agregació.  D) Capítol 3: 

Proposta d’Alteració. E) Capítol 4: Estipulacions jurídiques i Econòmiques que es proposen. 

F) Annexos. 

 RESULTANT QUE la documentació referida en els apartats precedents, i més 

concretament la documentació que suportava l’aval a la segregació pels veïns residents, va ser 
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requerida d’esmena en data 11/02/2020. Tal requeriment va ser emplenat pels interessats 

obrant en l’expedient Còpia dels Plecs de Signatures originals que s’inclouen en el 

“Document per a l’alteració del terme municipal (Puçol/Sagunt) en el tram que afecta la 

Urbanització “Vall Residencial Els Monestirs”, presentats en esmena de la sol·licitud. En els 

plecs de signatures referits apareix la corresponent “Diligència” de ser còpies de l’original que 

es mostra. Es fa constar expressament que els plecs de signatures presentats per al seu 

acarament i comprovació (esmena)  no són “exactament” idèntics als presentats inicialment. 

 RESULTANT QUE en l’expedient electrònic tramitat es contenen els informes 

evacuats per l’Expressa Mixta Municipal Aigües de Sagunt, SA, de data 13 de gener de 2020; 

l’Empresa Pública Municipal SAG Sagunt de data 24 de gener de 2020; del cap de Secció de 

Gestió Tributària en referència a l’expedient 342116M: segregació d’una part del territori del 

municipi per a agregar-se a un altre diferent de data 29/062020; del Departament d’Urbanisme 

a l’Exp. 342116M sobre sol·licitud de segregació de part del terme municipal de Sagunt 

(Urbanització Els Monestirs) per a la seua agregació al municipi confrontant de Puçol. 

Informe de data 22/07/2020; de la Prefectura de Secció Servei Jurídic sobre sol·licitud de 

segregació de part del terme municipal per a agregar-se a un altre diferent subscrit el 

22/07/2020; del Departament de Manteniment Sol·licitud de segregació de part del terme 

municipal de Sagunt (Urbanització MONESTIRS) per a la seua agregació al municipi 

confrontant de Puçol. Aspectes de manteniment assumits per aquesta Administració, així com 

necessitats d’inversió a curt i mitjà termini. 

 RESULTANT QUE figura igualment en l’expedient Informe del Servei d’Atenció i 

Informació Ciutadana (SAIC) Municipal en relació amb les signatures que acompanyen la 

sol·licitud de segregació (s’emet l’informe referit en data 11/03/2020 i se subscriu pel 

responsable del Departament) i consta igualment Informe/Certificació del secretari general de 

l’Ajuntament de data 26/08/2020 sobre les signatures dels “supòsits” veïns residents que 

avalen la petició de segregació, en el qual s’indica “que de la documentació que hi ha en 

l’expedient 342116M de Secretaria General sobre Segregació d’una part del territori del 

municipi per a agregar-se a un altre diferent, iniciat per sol·licitud de Sr. Claudio Charques 

Ramón en representació de la Societat Civil Particular Vall Residencial Els Monestirs - 

Documentació inicial i documentació aportada en tràmit d’esmena – i amb referència al 

“llistat de signatures de la majoria de veïns i/o propietaris d’immobles situats a la 

Urbanització “”Els Monestirs”” pertanyent al terme municipal de Sagunt en el qual 

manifesten la seua conformitat amb la sol·licitud de segregació de part de la Urbanització 

“Els Monestirs” que dona al terme municipal de Sagunt per a la seua posterior agregació al 

terme municipal confrontant de Puçol”, no apareix acreditat que els qui diuen subscriure el 

document (sota la rúbrica “els ací signants, en qualitat de veïns i/o propietaris d’immobles 

situats a la Urbanització Els Monestirs pertanyent al terme municipal de Sagunt, manifesten 

la seua conformitat amb la sol·licitud de segregació de part de la urbanització Els Monestirs 

que dona al terme municipal de Sagunt per a la seua posterior agregació al terme municipal 

confrontant de Puçol, actuació que es durà a terme a través de la Comissió Promotora que es 

constitueix mitjançant acord de data 6 d’abril de 2029”) siguen veïns residents en la part del 

terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se per a la seua incorporació el municipi de 

Puçol per tal com les dades de filiació i, molt especialment, les signatures no estan 

degudament adverades”. Aquest Informe/Certificació de Secretaria és evacuat a l’efecte de 

donar el compliment que cal al que s’estableix en l’article 14.4 del Reial decret 1690/1986, 

d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les 

Entitats Locals que assenyala que “en els casos de segregacions parcials de termes 

municipals, iniciades a petició de la majoria dels veïns, s’acreditarà, mitjançant certificació 

del secretari de l’Ajuntament respectiu, estesa al final de les signatures que subscriguen la 

sol·licitud, que els signants figuren com a residents veïns en el Padró Municipal”. 

 RESULTANT QUE, de la mateixa manera es recullen en l’expedient les fitxes de 

l’Inventari Municipal amb referència a béns municipals a la zona que pretén segregar-se; la 
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comunicació de l’Ajuntament de Puçol de data 03/07/2020 per la qual es notifica la Resolució 

de l’Alcaldia de data 26 de juny de 2020 per la qual se sol·licita documentació per a tramitar 

expedient d’alteració del terme municipal de Sagunt per a agregar-lo al de Puçol. Data de 

Registre d’entrada 03/07/2020; informe complementari del Departament de Gestió Tributària; 

Resolució de l’Alcaldia de l’Excm. Ajuntament de Sagunt de 07/0/2020 denegant la 

informació i informes sol·licitats per l’Il·lm. Ajuntament de Puçol i fent-li constar que tota la 

documentació sol·licitada està en l’expedient tramitat al qual han tingut accés des de 25-02-

2020. 

 RESULTANT QUE en data 8 d’octubre de 2020 es presenta, així pot comprovar-se en 

l’expedient electrònic, instància per part de Sr. Claudio Chaques Ramón (Registre d’Entrada 

31929/2020) en la qual s’indica “Sr. Julio Lozano Guadalajara, en qualitat de gerent de la 

“Comissió Promotora Urbanització Els Monestirs”, la Societat Civil Particular “Vall 

Residencial Els Monestirs”, així com del Club de Camp “Els Monestirs” situada a Puçol 

(València) i en virtut de l’escriptura de poder atorgat en data 10 de juliol de 2014, núm. 557 

davant del notari de l’Il·lustre Col·legi de València, Districte de Sagunt, Gracia Lourdes 

Gregori Romero i de les facultats de representació i compareixença conferides pel president 

de la Urbanització Sr. Claudio Chaques Ramón, davant d’aquest Ajuntament comparec i com 

a millor procedisca en dret, DIC: Que, mitjançant escrit de data 9 de desembre de 2019 es va 

presentar formalment davant del Registre d’Entrada d’aquest Ajuntament document de 

sol·licitud d’alteració de terme municipal consistent a impulsar la incorporació al terme 

limítrof de Puçol part de la Urbanització “Els Monestirs” pertanyent al final de Sagunt. Que, 

mitjançant notificació de data 12 de febrer de 2020 -corresponent a l’expedient 342116M de 

la Secretaria General-, es requereix per part d’aquest Ajuntament al qual em dirigisc 

l’exhibició dels originals de les signatures aportades, circumstància aquesta que va ser 

emplenada i esmenada el passat dia 24 de febrer de 2020. Que, amb posterioritat a aqueixa 

data, s’ha rebut per part dels propietaris i veïns de la Urbanització “Els Monestirs” 

pertanyent al final de Sagunt algunes signatures que secunden l’expedient administratiu en 

curs, motiu aquest pel qual s’aporten en aquest moment sense perjudici del seu posterior 

acarament per secretari de la corporació”. A l’al·ludida instància s’adjunta una altra del Sr.  

Lozano Guadalajara, i 15 folis contenint la filiació, domicili i signatura de “veïns i/o 

propietaris d’immobles situats a la urbanització Els Monestirs” que secunden la segregació. 

Només una d’aquestes vint-i-dues signatures que apareixen –curiosament la d’un resident a 

València– ve legitimada notarialment, i en altres casos es diu directament que no estan 

empadronats o, fins i tot, una correspon a una societat mercantil-. Segons l’informe del 

responsable del SAIC Municipal (Informe de data 19/10/2020) només nou de les signatures 

presentades electrònicament –sense que s’hagen pogut acarar amb els originals ni hagen sigut 

adverades, a excepció de l’abans indicada, per cap fedatari públic-, pertanyen a veïns 

residents a la part del terme municipal que pretén segregar-se per a unir-se al veí municipi de 

Puçol.   

 RESULTANT QUE, amb presentació de les noves signatures per la Comissió 

Promotora per a completar el requisit mínim de signatures exigit per la legislació vigent (ha 

de recordar-se que la Comissió Promotora ha tingut accés permanent al contingut de 

l’expedient administratiu que es tramita a l’Ajuntament de Sagunt) es va procedir pels serveis 

del Servei d’Atenció i Informació Ciutadana a la comprovació del manteniment de la condició 

de veïns residents –empadronats– dels qui ho estaven quan es va procedir a verificar la 

primera relació de signatures – no legitimades – presentada, podent-se comprovar que a data 

31 d’octubre de 2020 – de les persones que figuraven empadronades en la unitat poblacional 

de Monestirs del terme municipal Sagunt en l’informe emés pel SAIC el passat 11 de març de 

2020, totes elles, excepte cinc, continuen empadronades a data 30 d’octubre de 2020-. 

(Informe del responsable del SAIC de data 31/10/2020). 

 RESULTANT QUE, en data 09/09/2021 es va incorporar a l’expedient informe del 

responsable del Servei d’Informació i Atenció a la Ciutadania –SAIC– de l’Excm. Ajuntament 
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de Sagunt en el qual es fa constar que “a la zona que pretén segregar-se corresponent a la 

unitat poblacional figuren empadronats un total de 308 habitants dels quals 28 són estrangers 

comunitaris i 87 són estrangers no comunitaris”. 

 RESULTANT QUE figuren igualment incorporats a l’expedient sengles informes de la 

Secretaria General de l’Excm. Ajuntament de Sagunt de dates 26/08/2020 i 10/09/2020; 

aquest segon “amb vista a donar deguda resposta a l’ordre de l’Alcaldia Presidència en 

l’expedient de referència sobre el rebuig de l’expedient per falta d’un dels seus requisits 

essencials – que l’expedient haja sigut promogut per “per la majoria dels veïns residents en 

la part o parts que hagen de segregar-se“. 

 RESULTANT QUE apareix acreditada la comunicació de l’Ajuntament de Puçol a 

l’Excm. Ajuntament de Sagunt de l’acord adoptat en relació amb el present expedient en 

sessió plenària ordinària que tingué lloc el dia 26 d’abril de 2021. Acord que: “PRIMER: 

Pronunciar-se favorablement a la segregació de part del terme municipal de Sagunt, 

consistent a impulsar la incorporació al final de Puçol de la part de la urbanització “Els 

Monestirs” pertanyent al final de Sagunt per a agregar-la a aquest municipi, d’acord amb els 

antecedents i fonaments que hi ha en l’expedient administratiu, a l’espera de la definitiva 

aprovació pel Consell de la Generalitat Valenciana. SEGON: Elevar l’expedient a la 

Conselleria competent en matèria de règim local, a l’efecte que, previs els tràmits oportuns, i 

evacuats els preceptius informes previs del Consell Tècnic de Delimitació Territorial, de la 

Diputació Provincial de València i el dictamen del Consell Jurídic Consultiu de la Comunitat 

Valenciana, es resolga el procediment d’alteració parcial del terme municipal que adoptarà 

la forma de decret del Consell. TERCER: Notificar el present acord a l’Ajuntament de Sagunt 

i la comissió promotora urbanització Els Monestirs”. 

 RESULTANT QUE, tal com s’ha posat en relleu, en l’expedient apareixen incorporats 

- subscrits pel Responsable del SAIC Municipal (a més de l’Informe Inicial sobre el primer 

bloc de signatures presentades)– l’informe de data 19/10/2020 (“… 1. Que la zona que pretén 

segregar-se correspon a la unitat poblacional de Monestir amb codi 0004302, dins del 

Districte 1, secció 1.  2. Que s’ha comprovat l’empadronament de l’última relació de signants 

presentada en data 08/10/2020, relacionant-se a continuació aquells habitants majors d’edat 

que es troben actualment empadronats en la citada zona, resultant un total de 9 habitants, 

que són els que s’indiquen a continuació - es relacionen en l’esmentat informe- )”,  Informe 

de 31/10/2020: (“… Que de les persones que figuren empadronades en la unitat poblacional 

de Monestir del terme municipal Sagunt en l’informe emés pel SAIC el passat 11 de març de 

2020, s’ha comprovat que totes elles continuen empadronades a data 30 d’octubre de 2020, 

excepte les següents:  NOM I COGNOMS DNI…… “ - es relacionen en l’esmentat informe- ) 

Informe de 09/09/2021 (“ … Requerit per Secretaria Genera al SAIC (Servei d’Atenció i 

Informació a la Ciutadania) informe referent a l’“Expedient per a l’alteració del termes 

municipal de (Puçol- Sagunt) en el Tram que afecta la Urbanització ““Vall Residencial Els 

Monestirs”, efectuades les comprovacions oportunes en el padró municipal d’habitants, 

s’informa el següent: en la zona que pretén segregar-se corresponent a la unitat poblacional 

de Monestir amb codi 0004302, dins del Districte 1, secció 1, a data d’aquest informe, 

figuren empadronats un total de 308 habitants, dels quals 28 són estrangers comunitaris i 87 

són estrangers no comunitaris”). 

 RESULTANT QUE també s’han incorporat a l’expedient Informes de Secretaria 

General de data 15 de setembre (en el qual, entre altres extrems, s’indica “……Completant la 

Certificació/Informe emés per aquest funcionari en data 26/08/2020 que hi ha en l’expedient  

electrònic 342116M i en relació amb els 15 folis addicionals presentats el 8 d’octubre de 

2020 contenint la filiació, domicili i signatura de “veïns i/o propietaris d’immobles situats a 

la urbanització Els Monestirs” que secunden la segregació de part del terme municipal de 

Sagunt per a agregar-lo al municipi de Puçol i que s’addicionen als inicialment presentats 

pels seus promotors:…………… Que incorporats, als que inicialment es van comptabilitzar, 

els veïns residents que “suposadament” recolzen l’expedient de segregació a l’octubre de 
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2020, i restats els que en aqueixa mateixa data no estaven empadronats en aqueixa part del 

terme municipal de Sagunt, únicament, d’admetre com a vàlides les signatures no adverades,  

107 recolzen l’expedient de segregació de part del terme municipal de Sagunt per a agregar-

lo al municipi de Puçol” i de data 14 de setembre en el qual s’entra a analitzar l’expedient de 

segregació presentat. 

 CONSIDERANT QUE en l’article 148.1.2a, la vigent Constitució Espanyola 

possibilita que les comunitats autònomes puguen assumir competències en “alteracions dels 

termes municipals compresos en el seu territori” i, fent ús d’aquesta possibilitat, la Comunitat 

Valenciana en el seu Estatut d’Autonomia (Llei orgànica 5/1982, d’1 de juliol, d’Estatut 

d’autonomia de la Comunitat Valenciana) assenyala que la Generalitat Valenciana té 

competència exclusiva en “Règim local, sense perjudici del que disposa el número 18 de 

l’apartat 1) de l’art. 149 de la Constitució. Alteracions dels termes municipals i denominació 

oficial dels municipis i topònims”. Correspon doncs al legislador autonòmic la regulació el 

procediment i les condicions per a l’alteració de termes municipals dins dels límits que marca 

l’article 13 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local –LRBRL-, 

que té caràcter bàsic. 

 CONSIDERANT QUE de conformitat amb el preceptuat en l’article 7 de la Llei 

8/2010, de 23 de juny, de règim local de la Comunitat Valenciana els objectius generals de la 

creació i supressió de municipis i alteració dels termes municipals se circumscriuen a: “a) 

Adaptar els termes municipals a la realitat física, demogràfica, socioeconòmica, històrica o 

cultural; b) Incrementar la qualitat de vida dels veïns i veïnes; c) Facilitar la participació 

ciutadana en els assumptes locals; d) Dotar-se d’una adequada dimensió territorial dels 

mateixos de manera que amb això es millore la seua capacitat econòmica i s’augmente 

l’eficàcia i l’eficiència en la prestació dels serveis públics, i,  e) Harmonitzar, si és el cas, 

l’estructura territorial de l’administració local amb les directrius d’ordenació territorial. 

Sent aquests objectius l’expressió de l’interés públic autonòmic; objectius que els promotors 

han d’acreditar que és la fórmula més adequada, de les previstes en aquesta llei, per a 

aconseguir-los”. 

 CONSIDERANT QUE la Llei 8/2010, de 23 de juny, de règim local de la Comunitat 

Valenciana, determina en el seu article 14 el procediment per a segregar part d’un municipi 

(en el present cas Sagunt) per a agregar-lo a un altre limítrof (en aquest cas Puçol), indicant en 

el seu apartat 3 que “els veïns interessats en la segregació de part del territori municipal per a 

agregar-lo a un altre municipi confrontant o per a crear un nou municipi, presentaran la seua 

sol·licitud davant l’ajuntament, que procedirà a la seua tramitació”. Precepte que ha de ser 

completat amb l’ordenat en l’article 16 del mateix text legal que indica que pot acordar-se 

l’alteració de termes municipals mitjançant la segregació de part del territori d’un municipi 

per a agregar-lo a un altre limítrof, per alguna de les següents causes: “a) Confusió de nuclis 

de població a conseqüència del desenvolupament urbanístic. b) Necessitat de dotar un 

municipi limítrof del territori indispensable per a ampliar els serveis existents o instal·lar 

aquells nous que imperativament haguera de prestar a conseqüència del desenvolupament 

socioeconòmic. c) Existència de condicions econòmiques, administratives o de qualsevol altre 

caràcter que pogueren fer-la necessària o convenient. d) Quan resulte necessari l’intercanvi 

equilibrat de territori per a regularitzar la línia límit entre municipis confrontants o la 

discontinuïtat de termes municipals”. Afig l’apartat 2 del referit article 16 que “la segregació 

de part d’un terme municipal per a la seua incorporació a un altre municipi, qualsevol que 

siga la seua causa, pot donar lloc a una indemnització pel municipi de destinació a favor del 

municipi d’origen, sobre la base dels rendiments de la part segregada i durant un període de 

temps no superior a deu anys”. 

 CONSIDERANT QUE les previsions de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de règim local 

de la Comunitat Valenciana en matèria alteració de termes municipals han de ser completades 

amb el determinat en l’abans esmentat article 13 de la Llei  7/1985, de 2 d’abril, reguladora de 

les bases de règim local –LRBRL-, que té caràcter bàsic; per allò preceptuat en l’article 3.1 a) 
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del Reial decret legislatiu 781/9186, pel qual s’aprova el Text Refós de les disposicions legals 

vigents en matèria de Règim Local que contempla, com una causa d’alteració del terme 

municipal,  la segregació de part del territori d’un municipi per a agregar-lo a un altre limítrof 

(en els articles 7 i 8 de l’esmentat cos legal, s’afigen algunes previsions a les contemplades en 

la LRBRL; així el primer dels preceptes esmentats estableix que: “La segregació de part del 

territori d’un municipi per a agregar-lo a un altre limítrof podrà realitzar-se quan concórrega 

alguna de les causes assenyalades en els apartats b) i c) de l’article 5 -  El referit article 5 resa: 

La fusió de municipis limítrofs a fi de constituir-ne un de sol podrà realitzar-se: a) Quan 

separadament manquen de recursos suficients per a atendre els serveis mínims exigits per la 

Llei. b) Quan es confonguen els seus nuclis urbans a conseqüència del desenvolupament 

urbanístic. c) Quan existisquen notoris motius de necessitat o conveniència econòmica o 

administrativa”- i en el segon indica “En els supòsits de segregació parcial d’un terme 

municipal, conjuntament amb la divisió del territori es farà la dels béns, drets i accions, així 

com la dels deutes i càrregues, en funció del nombre d’habitants i de la riquesa imposable del 

nucli que es tracte de segregar”) i en el 9 del mateix RDL on s’assenyala el procediment a 

seguir. 

CONSIDERANT QUE són igualment d’aplicació les previsions del Reial decret 

1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació de les 

Entitats Locals, -RPDT-, el Capítol de les quals I regula aspectes substancials i 

procedimentals relatius a l’alteració de termes municipals, entre altres, per segregació de part 

d’un municipi per a agregar-lo a un altre limítrof (especial atenció mereix la motivació en la 

segregació de part d’un municipi per a la seua incorporació a un altre que únicament podrà 

realitzar-se -art. 7 en relació amb el 5 del RPDT- quan a conseqüència del desenvolupament 

urbanístic es confonguen els seus nuclis urbans, sense que constituïsquen solució de 

continuïtat a aquest efecte els parcs, jardins, passejos, avingudes, camps d’esports i zones 

residencials que pogueren existir entre aquells o, quan existisquen notoris motius de necessitat 

o conveniència econòmica o administrativa). 

CONSIDERANT QUE amb vista a determinar els requisits que possibiliten la 

tramitació d’aquesta mena d’expedients de segregació de part d’un terme municipal per a 

agregar-lo a un municipi limítrof resulten especialment transcendents les previsions  

contemplades en  els article 9.3 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el 

Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim Local  (“En els casos de segregació 

parcial de caràcter voluntari es compliran els mateixos requisits del número anterior - 

suposats de fusió o d’incorporació voluntària de municipis limítrofs - , llevat que haja mediat 

prèviament petició escrita de la majoria dels veïns residents en la porció que haja de 

segregar-se, i en aquest cas l’expedient s’elevarà a l’òrgan competent per a la seua resolució 

definitiva, encara que els acords municipals no hagueren sigut favorable”) i 14.4 Reial decret 

1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les Entitats 

Locals que preceptua que “en els casos de segregacions parcials de termes municipals, 

iniciades a petició de la majoria dels veïns, s’acreditarà, mitjançant certificació del secretari 

de l’Ajuntament respectiu, estesa al final de les signatures que subscriguen la sol·licitud, que 

els signants figuren com a residents veïns en el Padró Municipal”. 

 CONSIDERANT QUE encara que en aquest moment pot resultar intranscendent (per a 

entrar en aquestes consideracions i tramitar l’expedient, cal comprovar prèviament el 

compliment dels requisits formals assenyalats pel Dret positiu i clarament exigits pels 

pronunciaments judicials que els legitimen), del contingut de la documentació aportada pels 

interessats no s’acredita que concórreguen les motivacions necessàries per a dur a terme 

l’alteració que es proposa perquè ni hi ha confusió de nuclis de població a conseqüència del 

desenvolupament urbanístic (sinó un nucli de poblacional residencial de molt alt nivell 

allunyat dels nuclis de població tant de Sagunt com de Puçol que, gestat per la iniciativa 

privada i beneït per totes dues administracions locals, pertany a tots dos municipis i en el qual 

tots dos presten els serveis en la part corresponent), ni hi ha necessitat de dotar el municipi de 
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Puçol –al qual s’agregaria la part del terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se- del 

territori indispensable per a ampliar els serveis existents o instal·lar aquells nous que 

imperativament haguera de prestar a conseqüència del desenvolupament socioeconòmic, ni 

existeixen ni es justifiquen les condicions econòmiques, administratives o de qualsevol altre 

caràcter que pogueren fer necessària o convenient la segregació/agregació proposada, ni 

resulta necessari l’intercanvi equilibrat de territori per a regularitzar la línia límit entre 

municipis confrontants o la discontinuïtat de termes municipals, ni amb la 

segregació/agregació variarà substancialment la realitat física, demogràfica, socioeconòmica, 

històrica o cultural, ni amb la segregació/incorporació s’incrementarà la qualitat de vida dels 

veïns. Ni la segregació proposada facilitarà la participació ciutadana en els assumptes locals, 

ni la dimensió territorial dels municipis de Sagunt i Puçol milloren la seua capacitat 

econòmica i, per se, afecta a l’eficàcia i l’eficiència en la prestació dels serveis públics. 

 CONSIDERANT QUE ni en la documentació inicial ni en el tràmit d’esmena (en el 

qual mínimament es van modificar les signatures inicialment presentades) es van aportar les 

signatures de degudament adverades per la qual cosa no apareix acreditat que els qui diuen 

subscriure el document (sota la rúbrica “els ací signants, en qualitat de veïns i/o propietaris 

d’immobles situats a la Urbanització Els Monestirs pertanyent al terme municipal de Sagunt, 

manifesten la seua conformitat amb la sol·licitud de segregació de part de la urbanització  

Els Monestirs que dona al terme municipal de Sagunt per a la seua posterior agregació al 

terme municipal confrontant de Puçol, actuació que es durà a terme a través de la Comissió 

Promotora que es constitueix mitjançant acord de data 6 d’abril de 2029”) siguen veïns 

residents a la part del terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se per a la seua 

incorporació al municipi de Puçol. Afirmació que es reforça sobre la base dels informes que hi 

ha en l’expedient –especialment del responsable del SAIC – que indica que indica respecte als 

avals (signatures) inicialment aportats: “1. Que la zona que pretén segregar-se correspon a la 

unitat poblacional de Monestirs amb codi 0004302, dins del Districte 1, secció 1. 2. Que s’ha 

comprovat en la base de dades del padró d’habitants, la relació de persones majors d’edat 

empadronats, sent que el total d’habitants a data actual és de 281 habitants, dins dels quals 

hi ha 216 habitants majors d’edat i 65 menors d’edat. 3. Que s’ha comprovat 

l’empadronament d’aquesta última relació de signants presentada en data 24/02/2020 ………. 

aquells habitants majors d’edat actualment empadronats en la citada zona, resultant un total 

de 103 habitants”. 

 CONSIDERANT QUE amb vista al compliment dels requisits formals que són 

imprescindibles per a tramitar aquest tipus d’expedients de segregació, les signatures 

presentades a l’octubre de 2020, tampoc adverades per cap fedatari públic (excepte la 

corresponent a un dels signants que no té la condició de veí resident en la part del terme 

municipal que pretén segregar-se), han incorporat nou nous “supòsits” signants i que en finals 

del mes d’octubre cinc dels signants anteriors no consten en el Padró d’Habitants com a veïns 

residents en el comunicat del terme municipal de Sagunt que, després de la corresponent 

segregació, pretén agregar-se al veí municipi de Puçol. Incorporats, als quals inicialment es 

van comptabilitzar, els veïns residents que suposadament recolzen l’expedient de segregació a 

l’octubre de 2020, i restats els que en aqueixa mateixa data no estaven empadronats en 

aqueixa part del terme municipal de Sagunt, cent set supòsits veïns residents recolzen 

l’expedient de segregació de part del terme municipal de Sagunt per a agregar-lo al municipi 

de Puçol. 

 CONSIDERANT QUE de l’assenyalat en els apartats precedents, s’ha de deduir que la 

sol·licitud de segregació manca doncs d’un dels elements essencials perquè puga ser 

tramitada per no aparéixer acreditat fefaentment que aquesta estiga avalada per la majoria dels 

veïns residents en la part del terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se – segons 

determina l’article 14 del Reial decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova el 

Reglament de Població i Demarcació de les Entitats Locals i article 9.3 del Reial decret legislatiu 

781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim 
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Local – perquè, a més que l’última relació de signants ni tan sols s’han presentat els originals 

per al seu acarament, ni s’ha fet cap esment de la baixa com a veïns residents d’almenys cinc 

veïns residents dels quals apareixien en el primer plec de signatures presentades, les 

signatures no apareixen adequadament adverades – és més l’única que ho està correspon a una 

persona no resident a la part del terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se per a 

incorporar-se a la veïna localitat de Puçol-. Tant és així que davant de la falta d’adveració de 

les signatures (essencial en ordre fer les comprovacions pertinents, acreditar la personalitat i 

la veracitat de les  manifestacions que conté l’expedient), resulta impossible certificar la 

condició de veïns residents dels qui apareixen amb avalistes de la petició– signants que en 

algun cas són societats i en molts altres consta expressament que no estan empadronats, o 

únicament són propietaris de les parcel·les que s’integren a la Urbanització Els Monestirs –. 

Però, és més, fins i tot acceptant la validesa de les signatures de les persones físiques la 

filiació de les quals es relaciona en els documents presentats per la Comissió Promotora (el 

que resulta impossible en aplicació del principi de seguretat jurídica que ha de presidir totes 

les actuacions de l’Administració), ni sense tindre en compte les últimes presentades en data 

octubre de 2020, ni tenint-les, els qui van signar la inicial sol·licitud de segregació, ni els qui 

es van sumar amb posterioritat –restant els ja no empadronats- no constitueixen la majoria 

dels veïns residents a la part del terme municipal de Sagunt que pretén segregar-se per a unir-

se al veí municipi de Puçol. 

 CONSIDERANT QUE encara que l’Ajuntament de Sagunt poguera, emparant-se en la 

Sentència del Tribunal Superior de València 1320/2003 de 21 d’octubre que va interpretar que 

l’esment a la majoria expressada en els articles 9.3 Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 

d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim 

Local i 11.1 del Reial decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de 

Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals, com a “nombre significatiu de 

residents a la part del terme municipal la segregació del qual s’insta”, seguir amb la 

tramitació de l’expedient i discutir el fons de l’assumpte (així ho va fer en alguna ocasió 

precedent), tal opció no sembla ser conforme amb els posteriors pronunciaments 

jurisdiccionals. Convé no oblidar que el dictamen del Consell Jurídic Consultiu de la 

Comunitat Valenciana núm. 437/2011 en l’expedient 165/2011 recull expressament “…. com 

ja argumente aquest Consell en els seus dictàmens núm. 159/2006 i 225/2006, aquest òrgan 

consultiu discrepa de la interpretació que el Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat 

Valenciana efectua del requisit de majoria de veïns que preveu l’apartat 1 de l’article 11 del 

Reglament de Població, perquè la iniciativa ha d’estar secundada o subscrita per més de la 

meitat dels veïns inscrits en el Padró Municipal (article 11 del Reglament de Població). No 

un altre sentit cal donar a l’expressió “majoria de veïns”. En el mateix sentit la 

Jurisprudència del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, amb posterioritat 

a la sentència al·ludida anteriorment, ha incorporat el criteri de majoria de població com a 

determinant a l’efecte de decidir en les segregacions de nuclis de població de manera que la 

Sentència 1620/2009 afirma “que no s’ha provat la promoció de la segregació per la majoria 

dels veïns residents en la part segregable ……, per tant, no s’aconsegueix la majoria exigida 

en l’esmentat precepte, i això fins i tot afegint les adhesions posteriors a les aportades amb la 

sol·licitud. És criteri jurisprudencial la rellevància de la majoria exigida pel Reglament en 

relació amb l’existència d’un nucli de població territorialment diferenciat – art. 13.2 de la 

Llei 7/1985 (Sentència de 15 de març de 2005), criteri que també exigeix la referència a les 

adhesions al moment de formalització de la sol·licitud (TSS 10 de maig de 2002), a més, “”la 

voluntat majoritària d’un grup de veïns de segregar part del territori d’un terme municipal en 

el qual resideixen no és per si sol determinant de la resolució de l’Administració que ha de 

basar-se en causes objectives tendents a acreditar la incidència d’un fet diferencial, que amb 

vista a la millor gestió dels interessos d’una agrupació humana requereix la creació d’un nou 

municipi”” (STT 31 d’octubre de 2000)”. Pronunciament jurisdiccional plenament congruent 

amb els Tribunals Superiors de Justícia d’altres Comunitats Autònomes (servisca com a 
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exemple la Sentència 97/2000 de 13 de març del Tribunal Superior de Justícia de Múrcia que, 

en aquesta mateixa línia afirma que “… cal considerar en aquest punt que la falta de majoria 

necessària ……. impedeix que aquesta pretensió puga prosperar davant de la falta de voluntat 

de la majoria dels veïns en aquests nuclis residents”). 

 CONSIDERANT QUE l’article 47,2, a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de 

les Bases del Règim Local estableix que es requereix el vot favorable de la majoria absoluta 

del nombre legal de membres de les corporacions per a l’adopció d’acords relatius a creació i 

supressió de municipis i alteració de termes municipals, majoria que cal considerar-la per a 

tots els acords que en aquesta matèria han de ser adoptats per la corresponent corporació 

local. 

 De conformitat amb els informes que consten en l’expedient electrònic i sobre la base 

de les consideracions en ells recollits així com els pronunciaments jurisprudencials respecte 

als requisits per a la tramitació d’expedients de segregació de termes municipals. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 21. Regidors 

absents en la votació: 4. Senyors/es Antonino, Bono, Sampedro i Castillo. Vots a favor: 21, 

senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, 

Soriano, González, Guillén, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Sáez, Rovira, Montesinos i 

Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Territori 

i Sostenibilitat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA 

 PRIMER. Inadmetre la sol·licitud d’alteració de terme municipal de Sagunt 

sol·licitada per la Comissió Promotora “Urbanització Vall Residencial Els Monestirs” en 

qualitat d’impulsora de l’expedient administratiu consistent en la incorporació al limítrof de 

Puçol de part de la Urbanització Els Monestirs pertanyent al final de Sagunt, ja que aquesta, 

ni en la seua petició inicial ni en les esmenes i millores posteriors, té els requisits requerits per 

la legislació vigent perquè, quan la signatura dels veïns residents no ve legitimada per cap 

fedatari públic i resulta impossible acreditar que aquesta ve sustentada per la voluntat de la 

majoria dels veïns residents en la part que pretén segregar-se del municipi de Sagunt. Fins i 

tot admetent la validesa de les signatures, la qual cosa de cap manera es fa, tampoc les 

persones físiques la filiació de les quals figura en la documentació presentada, suposen la 

majoria dels veïns residents en la porció del territori de Sagunt que pretén segregar-se. 

 SEGON. Remetre l’expedient a la Conselleria competent en matèria de règim local, a 

l’efecte que, previs els tràmits oportuns, es resolga el procediment d’alteració parcial del 

terme municipal.   

 TERCER: Notificar el present acord a l’Ajuntament de Puçol i la Comissió Promotora 

urbanització Els Monestirs. 

 

 En aquests moments s’incorpora a la sessió el Sr. Sampedro. 

 

3 EXPEDIENT 397826M. RESOLUCIÓ SUSPENSIÓ TRAMITACIÓ DESPESES 

PER INEXISTÈNCIA PROCEDIMENT CONTRACTUAL O ALTRES CAUSES 

Vist l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits corresponent al Departament 

de Serveis Socials, amb núm. exp: 397826M en el qual es proposa el reconeixement i imputació 

pressupostària de les despeses incloses en la relació O/2021/748, corresponents tots ells a 

A593****  SERUNION, S.A.U.D., empresa que va prestar el servei de menjar a casa dels 

beneficiaris de Servei d’Ajuda a domicili. 

Vistes les factures i justificants que acrediten l’existència d’obligacions de pagament per 

part de l’Ajuntament de Sagunt i que han sigut revisades i conformades per part del centre gestor 

responsable de la despesa. 

Tenint en compte que l’article 26.2 del Reial decret 500/1990 permet la imputació al 

pressupost vigent d’obligacions d’exercicis anteriors aprovades mitjançant reconeixement 
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extrajudicial de crèdits i coneixent l’existència de crèdit pressupostari adequat i suficient per a 

l’aplicació pressupostària de les obligacions proposades amb càrrec al pressupost 2020 segons es 

desprén de la relació comptable O/2020/69. 

Vist en informe d’omissió de la funció interventora emés per la Intervenció General de 

l’Ajuntament de Sagunt en el qual es posa de manifest que s’ha omés la tramitació d’expedient 

administratiu per a la realització de la despesa i advertint que segons l’article 28.1 del RD 

424/2017 no es podrà reconéixer l’obligació, ni tramitar el pagament, ni intervindre 

favorablement aquestes actuacions fins que es conega i resolga aquesta omissió. 

Vist l’article 60.2 del RD 500/1990 que determina que la resolució dels expedients de 

reconeixement extrajudicial de crèdits correspon al Ple de la corporació en els casos en els quals 

no existisca crèdit, i tenint en compte que les despeses incloses en la relació no disposaven de 

crèdit a temps de la seua realització. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 22. Regidors 

absents en la votació: 3. Senyors/es Antonino, Bono i Castillo. Vots a favor: 18, senyors/es 

Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, 

González, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Sampedro i Rovira. Abstencions: 4. Senyors/es 

Muniesa, Saez, Montesinos i Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la 

Comissió Informativa d’Economia i Organització Municipal, el Ple de l’Ajuntament, per 18 

vots a favor del PSOE, IP, Compromís i EE i 4 abstencions del PP, Ciutadans i VOX, 

ACORDA: 

PRIMER. Resoldre l’omissió de fiscalització en els termes de l’article 28 del Reial decret 

424/2017 i autoritzar, disposar i reconéixer extrajudicialment les obligacions incloses en la 

relació O/2021/748, corresponents a exercicis anteriors, en la qual consten 1 operació i per 

import total de 246,40 €. 

 

 En aquests moments s’absenta de la sessió el Sr. González. 

 

4 EXPEDIENT 571802W. SOL·LICITUD ALCALDIA RECONEIXEMENT 

ÁNGEL OLMOS GAUSES MEDALLA DE PLATA 

Vist que, d’acord amb l’article 17 de l’actual Reglament d’Honors i Distincions de 

l’Ajuntament de Sagunt, publicat al Butlletí Oficial de la Província de València el 12 de juny 

de 2017, des d’Alcaldia de l’Ajuntament de Sagunt s’ha demanat incoar expedient per a 

atorgar la distinció honorífica de la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt a Ángel Olmos 

Gauses, a fi d’acreditar els mèrits i serveis extraordinaris necessaris per a tal distinció. 

Vist que segons la documentació aportada, inclosa a l’expedient, Ángel Olmos Gauses, 

nascut al Port de Sagunt, va ser secretari general de la Unió Comarcal de CCOO a la nostra 

comarca del Camp de Morvedre, i és un referent no sols del món del treball, sinó de tot allò 

relacionat amb la recuperació del patrimoni industrial i la defensa de la gerència pública, així 

com de la memòria de les lluites sindicals, valors democràtics i lluita obrera a la nostra ciutat, 

per la qual cosa ha rebut entre altres, el premi Memòria Industrial i Obrera Gonzalo Montiel i 

el premi Onda Cero Radio Sagunt, i per tant adjunta mèrits suficients per a rebre la distinció 

honorífica de la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt. 

Vist que el Ple de l’Ajuntament de Sagunt, en la sessió del dia 28 de febrer de 2017, va 

aprovar el Reglament d’Honors i Distincions, publicat al Butlletí Oficial de la Província de 

València el 12 de juny de 2017, a fi d’acomodar-ho a la realitat actual i activar el 

reconeixement d’especials mèrits de qualsevol índole o serveis extraordinaris amb distincions 

de caràcter estrictament honorífic. 

Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 21, l’acord s’ha d’adoptar pel Ple, per majoria absoluta de membres de la 

corporació. 
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 Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 18.1, la incoació de l’expedient, si no hi ha nomenament exprés, serà instructor 

el regidor de Cultura.” 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 21. Regidors 

absents en la votació: 4. Senyors/es Antonino, González, Bono i Castillo. Vots a favor: 21, 

senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, 

Soriano, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos, i 

Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, 

Educació i Oci, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

ÚNIC. Concedir a Ángel Olmos Gauses la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt. 

 

 En aquests moments s’incorpora a la sessió el Sr. González. 

 

5 EXPEDIENT 833573Q. MEDALLA DE PLATA A LA SRA. VICTORIA BELIS 

HERRERA 

Vist que, d’acord amb l’article 17 de l’actual Reglament d’Honors i Distincions de 

l’Ajuntament de Sagunt, publicat al Butlletí Oficial de la Província de València el 12 de juny 

de 2017, des d’Alcaldia de l’Ajuntament de Sagunt s’ha demanat incoar expedient per a 

atorgar la distinció honorífica de la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt a Victoria Belis 

Herrera, a fi d’acreditar els mèrits i serveis extraordinaris necessaris per a tal distinció. 

Vist que segons la documentació aportada, inclosa a l’expedient, Victoria Belis 

Herrera, nascuda al Port de Sagunt, va anar des de 1995 fins a la seua jubilació cap de secció 

dels Serveis Socials Municipals de l’Ajuntament de Sagunt, des de 2007 a 2017 professora 

associada del Departament de Treball Social de la Universitat de València, a més de 

presidenta del Col·legi Oficial de Treball Social de València, i per tant adjunta mèrits 

suficients per a rebre la distinció honorífica de la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt. 

Vist que el Ple de l’Ajuntament de Sagunt, en la sessió del dia 28 de febrer de 2017, va 

aprovar el Reglament d’Honors i Distincions, publicat al Butlletí Oficial de la Província de 

València el 12 de juny de 2017, a fi d’acomodar-ho a la realitat actual i activar el 

reconeixement d’especials mèrits de qualsevol índole o serveis extraordinaris amb distincions 

de caràcter estrictament honorífic. 

Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 21, l’acord s’ha d’adoptar pel Ple, per majoria absoluta de membres de la 

corporació. 

Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 18.1, la incoació de l’expedient, si no hi ha nomenament exprés, serà instructor 

el regidor de Cultura. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 22. Regidors 

absents en la votació: 3. Senyors/es Antonino, Bono i Castillo. Vots a favor: 22, senyors/es 

Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, 

González, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i 

Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, 

Educació i Oci, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

ÚNIC. Concedir a Victoria Belis Herrera la Medalla de Plata de la Ciutat de Sagunt. 

 

6 EXPEDIENT 833574R. MEDALLA D’OR A LA COMUNITAT DE REGANTS 

DEL TERME MUNICIPAL DE LA CIUTAT DE SAGUNT 
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Vist que, d’acord amb l’article 17 de l’actual Reglament d’Honors i Distincions de 

l’Ajuntament de Sagunt, publicat al Butlletí Oficial de la Província de València el 12 de juny 

de 2017, des d’Alcaldia de l’Ajuntament de Sagunt s’ha demanat incoar expedient per a 

atorgar la distinció honorífica de la Medalla d’Or de la Ciutat de Sagunt en la Comunitat de 

Regants del terme municipal de la Ciutat de Sagunt, a fi d’acreditar els mèrits i serveis 

extraordinaris necessaris per a tal distinció. 

Vist que segons la documentació aportada, inclosa a l’expedient, la Comunitat de 

Regants del terme municipal de la ciutat de Sagunt, corporació de dret públic depenent de la 

Confederació Hidrogràfica del Xúquer, conca a la qual es troba adscrita, va ser constituïda el 

12 d’octubre de 1900, i des de llavors les circumstàncies que va patir la Comunitat de Regants 

de Sagunt durant el segle XX foren molts nombrosos, però sempre s’ha ocupat de distribuir 

l’aigua que li correspon dels torns de la Séquia Major, i destinada al reg dels camps saguntins, 

amb justícia i eficàcia, i per tant adjunta mèrits suficients per a rebre la distinció honorífica de 

la Medalla d’Or de la Ciutat de Sagunt. 

Vist que el Ple de l’Ajuntament de Sagunt, en la sessió del dia 28 de febrer de 2017, va 

aprovar el Reglament d’Honors i Distincions, publicat al Butlletí Oficial de la Província de 

València el 12 de juny de 2017, a fi d’acomodar-ho a la realitat actual i activar el 

reconeixement d’especials mèrits de qualsevol índole o serveis extraordinaris amb distincions 

de caràcter estrictament honorífic. 

Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 21, l’acord s’ha d’adoptar pel Ple, per majoria absoluta de membres de la 

corporació. 

Vist que segons el reglament d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de Sagunt del 

2017, article 18.1, la incoació de l’expedient, si no hi ha nomenament exprés, serà instructor 

el Regidor de Cultura. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 22. Regidors 

absents en la votació: 3. Senyors/es Antonino, Bono i Castillo. Vots a favor: 22, senyors/es 

Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, 

González, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i 

Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, 

Educació i Oci, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

ÚNIC. Concedir en la Comunitat de Regants del terme municipal de la Ciutat de 

Sagunt, la Medalla d’Or de la Ciutat de Sagunt. 

 

 En aquests moments s’incorpora a la sessió la Sra. Bono. 

 

7 EXPEDIENT 846674M. PROPOSTA APROVACIÓ III PLA DE JOVENTUT 

MUNICIPAL 2021-2025 

A les 17 hores i 15 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que es preveu en l’art. 123 del ROM. 

La sessió es reprén a les 17 hores i 30 minuts. 

 

“1. Antecedents: 

 Aquest III Pla de Joventut Municipal 2021-2025 respon a la necessitat de donar 

continuïtat a una política de joventut de voluntat transformadora, que des de la regidoria 

d’Infància i Joventut ve precedida des de l’any 2006 amb dos anteriors Plans de Joventut, 

política de joventut que tinga la capacitat d’incidir de manera efectiva en la qualitat de vida de 

les nostres persones joves i que els atorgue un paper determinant en la presa de decisions que 

afecten el seu present i futur més immediat. 



 14 

Es tracta d’una planificació estratègica de les polítiques de joventut al nostre municipi, 

la qual cosa ens permet pensar prèviament en la intervenció correcta i adequada segons les 

necessitats existents i els recursos disponibles respecte al col·lectiu jove. El Pla d’acció és el 

document que recull les propostes elaborades sobre la base de la detecció i anàlisi de les 

necessitats existents entre la població jove, abordant la realitat juvenil des d’una perspectiva 

global, considerant-la des de les diverses dimensions que la integren. Aquestes 

problemàtiques han sigut identificades per personal tècnic municipal, agents externs i la 

pròpia joventut, com a principals protagonistes de la seua pròpia realitat. En definitiva, el Pla 

pretén ser el full de ruta de les actuacions del nostre govern local en matèria de joventut 

durant els pròxims anys. 

Al novembre del 2017 s’aprova la Llei 15/2017, de 10 de novembre, de Polítiques 

Integrals de Joventut, que dota el Govern d’un nou marc d’actuació, centrat en afavorir 

l’apoderament de les persones joves per a incidir en l’acció pública que té a les persona joves 

com a objecte de treball i en tots aquells aspectes que li són determinants per al seu 

desenvolupament personal i la seua actuació com a ciutadans i ciutadanes de ple dret, 

avançant així en un marc normatiu que els garantisca els drets que els permeten aconseguir 

l’emancipació i l’autonomia personal de manera plena, responsable i en igualtat de condicions. 

Context en el qual la participació de la joventut es revela normativament com a eix 

fonamental per a abordar les accions a emprendre, tant en els processos de presa de decisions 

com en el seu posterior desenvolupament. 

La Llei de Joventut al seu torn estableix quals són els instruments que es dota al 

govern per a aplicar aquestes polítiques de joventut i apunta al necessari desplegament 

normatiu per a dotar al territori dels suficients i adequats recursos necessaris per a l’atenció de 

les persones joves i afavorir les condicions perquè aquestes puguen construir els seus 

respectius projectes de vida. 

Esment requereix també el Pla Valencià d’Inclusió i Cohesió Social 2017-2022, 

(PVICS) marc d’actuació general del Govern per a atendre les persones que pateixen algun 

tipus d’exclusió o desavantatge, per a impulsar la cohesió social al conjunt de la població, 

garantint l’equilibri i l’equitat territorial des d’una visió integral i basat en un model 

transversal d’intervenció pública. 

L’any 2019, l’administració de la Generalitat, a través de l’Institut Valencià de la 

Joventut, presenta l’Estratègia Valenciana de la Joventut 2019-2023 (EVJ) com a instrument 

central i articulador de les polítiques de joventut de la comunitat, en la qual es defineix amb 

claredat el marc d’actuació i una plataforma sòlida des de la qual es disposen de recursos i 

instruments de gestió eficaces; entenent així mateix l’EVJ com la concreció pràctica del 

PVICS en l’àmbit de la joventut. 

Destacar l’aposta de l’EVJ per un desplegament local de les polítiques de joventut 

dotant als municipis d’una estructura de recursos professionals que en primer lloc es 

relacionen amb la joventut del territori i els permeta conéixer els seus interessos i 

preocupacions garantint així una interlocució i vincle, facilitant-los en segon lloc els recursos 

i acompanyament necessari per a finalment promoure l’autogestió dels projectes juvenils. 

Des de la Regidoria d’Infància i Joventut es treballa fermament des de la visió que 

aquesta interlocució ha de ser estable i continuada a través d’espais de trobada, acolliment i 

dinamització, serveis d’acompanyament en àmbits com l’educació o la salut, programes de 

promoció de la participació, la cultura i l’oci educatiu, la defensa dels drets i els aprenentatges 

no formals 

L’esmentat marc normatiu ha sigut la nostra referència per a l’elaboració del III Pla de 

Joventut Municipal 2021-2025 i es fonamenta en una sèrie de principis d’actuació que 

enumeren i orienten el conjunt d’objectius i les mesures que aquests concreten a través de tres 

eixos: Territori i Medi Ambient, Benestar Integral i Construint Societat, integrats cadascun 

d’ells per diversos àmbits d’actuació. Tres eixos que contemplen de manera holística la 
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pràctica totalitat de les esferes vitals per a un complet desenvolupament personal, social i 

comunitari de les persones joves del nostre municipi. 

 Si bé cal dir que el desenvolupament del Pla ha estat directament marcat per la 

pandèmia produïda per la COVID-19, dilatant els processos en el temps i adaptant-nos a 

noves formes de relació, treball i participació, tenint en compte el gran impacte que la 

pandèmia ha causat en el conjunt de la nostra societat. 

L’equip tècnic de la Regidoria d’Infància i Joventut ha treballat amb joves, grups de 

participació, professorat i altres agents socials, amb professionals tècnics i representants de la 

política de les diferents àrees municipals, des d’una metodologia participativa i en un procés 

de diagnòstic participat i construcció conjunta de propostes d’acció, producte del qual és el 

pla que s’adjunta. 

Els principis rectors del Pla de Joventut 21-25 i per tant de la nostra intervenció són els 

següents: 

Participació i apoderament de la joventut, es basa a fomentar el desenvolupament 

autònom, tant personal com col·lectiu, de les persones joves del municipi de Sagunt, com a 

subjectes actius capaços de prendre decisions lliures, que els convertisquen en protagonistes 

de la seua vida i del territori en l’habiten. 

És necessari que els serveis municipals treballen en l’escolta activa i la legitimació de 

les demandes per part de la ciutadania, de manera que es promoga la participació real i 

efectiva de la joventut, fomentant una transformació social eficaç i duradora. 

La Inclusió, ja que el Pla tracta d’incorporar a la joventut en la vida de la ciutat, des 

del coneixement i el respecte de les seues diversitats, amb independència de situacions 

particulars vitals. És necessari treballar per visibilitzar les diferents necessitats, discursos i 

identitats que podem trobar entre la població jove. És important apostar per mecanismes 

d’equitat per a poder traspassar qualsevol barrera recolzada per estereotips discriminatoris. 

La Igualtat, centrada en fomentar la igualtat entre homes i dones, rebutjant tota forma 

de discriminació i violència. Garantint espais col·lectius integradors lliures de violència o 

qualsevol tipus de discriminació, afavorint una societat inclusiva basada en els bons tractes i 

els hàbits relacionals saludables. 

La Proximitat, de manera que es puguen acostar els serveis municipals de les 

administracions públiques a la població jove, generant sentiment de pertinença i comunitat. 

Fomentar l’adaptació dels serveis a les diferents realitats presents al municipi. Això 

possibilitarà superar les asimetries quant a la percepció de recursos per barri. 

La Transversalitat, ja que és necessari que el treball realitzat puga arribar a les 

diferents delegacions i serveis municipals encarregats d’adoptar les mesures corresponents. 

Per això, és necessari desenvolupar una actitud de compromís i responsabilitat per part dels 

serveis de l’administració que canalitzen els esforços i accions feia la joventut. 

S’adjunta com a ANNEX I III PLA DE JOVENTUT 2021-2025”. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: Antonino i Castillo. Vots a favor: 22, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, 

Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, Guillen, Berna, 

Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, i Montesino. Abstencions. 1. 

Senyor Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de 

Cultura, Educació i Oci, el Ple de l’Ajuntament, per 22 vots a favor del PSOE, Compromís, 

IP, PP, EU i Ciutadans i 1 abstenció de VOX, ACORDA: 

PRIMER: Aprovar l’III Pla de Joventut Municipal de Sagunt per al període 2021-2025. 

SEGON: Comptar amb el seu posterior suport, col·laboració i implicació per a 

l’execució d’aquest pla, implicant el conjunt dels departaments municipals. 

ANNEX I 

III PLA INTEGRAL DE JOVENTUT 2021-2025 
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AJUNTAMENT DE SAGUNT 

PLA D’ACCIÓ 

PLA D’ACCIÓ 21/25 

EIX TERRITORI I MEDI AMBIENT 

 

01. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DELS EQUIPAMENTS I ESPAIS PÚBLICS 

1. Creació de noves aules d’estudi i de sales grupals amb horaris diaris i estacionals 

adaptats als cicles de la població estudiant i millora de les existents 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Aquesta proposta és una demanda dels i les joves que s’arrossega des d’anys arrere davant de 

la falta de resposta de la corporació per a solucionar un problema que radica en el fet que les 

instal·lacions públiques per a l’estudi són insuficients per a donar cabuda al nombre d’usuaris 

que compon el col·lectiu d’estudiants a la nostra ciutat. 

El que l’assemblea de joves planteja gira entorn de la idea de crear nous espais d’estudi i per 

al treball en grup i adequar els ja existents a les necessitats de la gent jove. Es considera 

necessari revisar els horaris diaris i que en uns certs períodes de l’any es mantinga un horari 

ininterromput, així com obertes també els diumenges, per exemple, en èpoques d’exàmens de 

batxillerat i universitat. 

Quant a la demanda de sales grupals fa referència a la necessitat de generar espais 

multifuncionals on els joves puguen fer uns certs treballs grupals sense molestar la resta 

d’estudiants. 

S’hauria de treballar en la línia de generar espais polivalents, diàfans i flexibles, que s’adapten 

als canvis constants que es produeixen i a les noves tecnologies. 

Pel que fa a la sala d’estudi del Casal Jove, els i les joves demanen que s’establisca un horari 

estable, ja que és una sala polivalent i a vegades no està disponible com a sala d’estudi quan 

és sol·licitada perquè s’estan realitzant un altre tipus d’activitats. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’espais/sales generats 

Nombre de persones usuàries adolescents i joves 

Observació del grau d’ocupació de les sales en diferents horaris 

 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea Arxius i Biblioteques 

REGIDORIES COL·LABORADORES: Àrea Manteniment + Àrea Informàtica 

 

2. Millora dels serveis que s’ofereixen a les biblioteques públiques i sales d’estudi: wifi, 

màquines de menjar, aigua, café, més endolls, calefacció 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Directament lligada a la proposta anterior, es considera també necessari un increment en els 

serveis que ofereixen les biblioteques públiques i sales d’estudi, on les persones disposen de 

màquines de café, aigua, refrescos i snacks, fins i tot alguna sala per a calfar menjars en les 

pauses que es realitzen durant les hores que passen estudiant. 

També fan referència a la millora de la connexió a la xarxa wifi gratuïta i ampliació del límit 

d’hores per al seu ús, així com la instal·lació de més endolls a la xarxa elèctrica per a la 

possible utilització de noves tecnologies. Respecte a xarxa wifi pública també es proposa 

ampliar-la a altres zones del municipi com serien places, altres equipaments municipals, zones 

esportives i altres espais d’oci. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 
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Quantitat de màquines instal·lades 

Ampliació hores wifi 

Zones noves wifi 

PRESSUPOST: Baix / Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: 

Àrea Arxius i Biblioteques + Àrea de Manteniment + Àrea d’Informàtica 

 

3. Habilitar més llocs de trobada pública, com ara places i parcs, amb mobiliari adaptat 

a les necessitats i hàbits de la joventut, atenent la seua manera de relacionar-se 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Aquesta proposta respon a la necessitat dels i les joves de relacionar-se en parcs i espais 

públics, utilització més accentuada a causa de la pandèmia generada per la COVID-19 i les 

recomanacions de relacionar-se en espais públics per a evitar la propagació de la pandèmia. 

Tampoc és que es tracte d’una proposta innovadora sinó que ha de respondre a un model 

estratègic de ciutat sostenible que aposte per la posada en valor i utilització de l’espai públic 

com bé comú, com a espais actius de trobada i interacció i que promoguen la socialització de 

la seua ciutadania, generant espais agradables i assegurances. 

Instal·lació de nou mobiliari urbà en els espais comunitaris, on joves i la població en general 

gaudisquen de la seua ciutat: col·locació de bancs enfrontats o en semicercle que faciliten la 

comunicació, sostres per a protegir-se de la pluja i el fred, introducció de taules i bancs per a 

fer pícnic, com ja existeixen en algunes zones del municipi. 

En termes generals es tracta de generar espais i parcs urbans, habitables, saludables i 

funcionals, que siguen compatibles i estiguen adaptats per a l’ús i gaudi tant de la població 

jove com d’altres col·lectius. 

Cal destacar l’estudi sobre els parcs i places públiques del municipi que estan realitzant els 

grups de participació de xiquets, xiquetes i adolescents, emmarcat en l’actual II Pla 

d’Infància i Adolescència (PLIA 2020-2025) de l’Ajuntament de Sagunt i impulsat per la 

Regidoria d’Infància i Joventut, “Disseny d’un espai públic”. 

També hi ha entre la població juvenil una certa percepció i preocupació quant a la falta de 

neteja i el manteniment de parcs públics i voreres. La proposta en aquest sentit inclouria 

l’ampliació del nombre de papereres i que aquestes permeteren la separació de residus 

afavorint la conservació del medi ambient. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Quantitat de bancs i taules instal·lats en parcs 

Consulta al col·lectiu dels llocs adequats 

Nombre de papereres noves 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Manteniment + Àrea d’Urbanisme + Àrea de Medi 

Ambient 

 

4. Millorar l’enllumenat en zones i parcs molt foscos habitualment transitats i ampliar la 

seguretat en zones utilitzades per a l’esport lliure o reunió 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

És detectada entre el col·lectiu de joves la preocupació per la inseguretat ciutadana i la 

necessitat de sentir-se i moure’s segurs i segures pel seu municipi; posen l’accent 
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principalment en la falta d’il·luminació d’alguns espais en els quals es practica l’esport lliure i 

unes altres zones de reunió, com el parc del Triangle Umbral, uns dels pulmons verds de la 

nostra ciutat. 

En el Diàleg amb l’Ajuntament sobre Territori i Medi Ambient també es referencia per part de 

les joves la inseguretat que els genera desplaçar-se per la Senda Blava, sendera que uneix 

Canet d’en Berenguer i el Port de Sagunt a causa de l’escassa il·luminació. Ací la 

problemàtica radica en el fet que en ser un espai natural la legislació no permet la col·locació 

d’uns certs elements que no siguen naturals ni la il·luminació artificial. 

Es fa explícita la proposta d’augmentar la presència de patrulles de policia en parcs i espais 

públics utilitzats per a l’ús social juvenil. 

Es posa de manifest l’interés del col·lectiu pel medi ambient i proposen la reducció del 

consum d’energia en zones poc transitades per la ciutadania, instal·lant algun tipus 

d’enllumenat més sostenible, amb sensors de moviment que fan encendre les llums 

automàticament quan es detecta la presència de persones, la qual cosa estalviaria en energia al 

mateix temps que proporcionaria una il·luminació adequada quan fora necessari. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de zones/parcs millor il·luminades 

Canvi d’il·luminació en zones concretes 

Realització d’enquestes sobre seguretat 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Curt / Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Manteniment + Àrea de Policia 

 

5. Creació de nous espais que fomenten la pràctica d’activitats esportives urbanes 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

La creació de noves pistes de patinatge o zones delimitades per a aquest fi així com el 

manteniment i la millora de les que ja existeixen a la localitat és una demanda manifesta entre 

la joventut. 

Hi ha un visible augment per l’afició a esports que fins ara eren minoritaris o no comptaven 

amb un significatiu nombre de practicants i en l’actualitat són cada dia més persones les que 

practiquen aquest tipus d’esports i a la nostra ciutat no es donen les condicions per a practicar-

los amb total seguretat. 

En els últims anys és completament habitual trobar-nos pels carrers amb persones joves 

patinadores, gaudint d’aquesta pràctica a l’aire lliure, gràcies al fet que comptem amb un dels 

millors climes d’Espanya. 

Són diverses les iniciatives que s’han posat en marxa al llarg de tot el territori nacional en 

aquest sentit, pistes de patinatge, skate parks, pakour parks, amb un elevat grau d’acceptació i 

èxit per part de la societat. 

Amb la creació de zones a aquest efecte se’ls apartaria dels possibles perills als quals 

s’enfronten a l’hora de realitzar els entrenaments pels carrers de la ciutat o en zones que no 

són adequades per a això, a més de fomentar la cultura de la sostenibilitat, la igualtat, hàbits 

de vida saludable que ens acosten benestar social de la ciutadania en general. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ 

Nombre d’intervencions de millora i manteniment 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

Creació d’algun espai per al patinatge, parkour park o skate park 

PRESSUPOST: Alt 
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TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Manteniment + Àrea d’Esports + Urbanisme 

 

6. Creació d’una piscina municipal recreativa a l’aire lliure al nucli del Port de Sagunt 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

D’entre la població jove del Port sorgeix la proposta de creació d’una piscina recreativa a 

l’aire lliure per a l’ús i gaudi de la població, equiparant tots dos nuclis quant a espais i 

instal·lacions municipals per a l’oci en període estival. Una piscina municipal amb preus 

assequibles per a la població jove que no disposa de recursos econòmics propis i bons 

familiars, que faciliten l’accés a tots els segments de la població. 

Si bé cal dir que, com el mapa de recursos municipals indica, el municipi disposa de tres 

piscines esportives, una al nucli de Sagunt i dues al nucli del Port, amb major densitat de 

població, i una piscina pública d’ús recreatiu al nucli de Sagunt, oberta en període estival. 

Cal destacar l’existència d’1,2 quilòmetres de platja al nord-est del port marítim, la qual cosa 

dota el municipi d’un espai natural i obert per a la ciutadania. 

En els diàlegs de validació de propostes amb personal polític i tècnic de la corporació, van 

informar que actualment no està contemplat en el Pla d’Ordenació Urbanística de la dotació al 

municipi d’una altra piscina a l’aire lliure perquè es considera que existeixen recursos 

suficients en aquest sentit, la seua construcció és de molt alt pressupost i existeixen unes altres 

prioritats, donada la quantitat d’instal·lacions existents sobre aquest tema en relació amb la 

població actual. 

Els joves manifesten que entenen que aquesta proposta no seria de prioritat alta. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació de piscina a l’aire lliure al Port 

Nombre de persones usuàries adolescents i joves 

Nombre de bons descompte emesos 

PRESSUPOST: Molt Alt 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea d’Urbanisme + Àrea d’Esports 

 

02. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DEL MEDI AMBIENT 

 

7. Programar accions de sensibilització, acostament i posada en valor dels espais 

naturals locals 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

De l’assemblea de joves sorgeix la proposta de posar en valor i donar a conéixer el patrimoni 

natural que hi ha al municipi amb l’objectiu de promoure un estil de vida saludable i potenciar 

el respecte de la ciutadania pel medi ambient, per tal de crear un vincle entre la població 

urbana i l’entorn natural del municipi. 

Com a exemple d’accions a fomentar, cal apuntar que els grups de participació del 

Departament d’Infància i Joventut van organitzar una jornada veïnal de reivindicació, neteja 

i reforestació del riu Palància: 

Per a fer possible aquesta activitat es va comptar amb la col·laboració de la Regidoria de 

Medi Ambient, IES de Sogorb, Centres d’Estudis Mediambientals, Associació Ecologista 

Agró, SAG i l’Ajuntament veí de Canet d’en Berenguer. 

Aquests grups de menors, adolescents i joves del Casal Jove, DINAKIDS, HR Jove i 

Corresponsals, van presentar un manifest amb el desig que aquesta fora una acció entre 

moltes per a cuidar i protegir el riu Palància. “Un patrimoni natural de tots i totes i un 



 20 

ecosistema essencial per al benestar i la salut col·lectiva.” Prèviament aquests grups havien 

realitzat una llarga anàlisi i treball de camp per a conéixer el riu i saber quines són les seues 

necessitats i quines accions poden millorar la seua qualitat mediambiental, de manera que així 

van aprendre a mirar-lo d’una altra manera, amb una mirada còmplice que els fa veure-ho 

com un gran pulmó verd que alleuja el cost que provoca viure en una ciutat industrial i 

agrícola. Aquest riu és un ecosistema vital per al nostre benestar i està ple de vida, no sols ple 

de flora i fauna sinó també de gent que el gaudeix fent passejos, fent esport o amb bicicleta. 

Però al seu torn també ho observen des d’una mirada preocupant perquè necessita amb 

urgència d’una actitud més responsable, menys nociva i amb plans de manteniment, per la 

qual cosa van fer una crida a la corresponsabilitat de les administracions i la ciutadania en la 

cura del territori i paisatge del seu municipi. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’accions d’acostament i reivindicació d’espais naturals 

Nombre d’accions de conservació i neteja de riu, platja… 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Medi Ambient + Àrea de Joventut + Àrea 

d’Urbanisme + Àrea de Manteniment 

 

8. Naturalitzar, embellir i depurar el mitjà urbà amb la introducció de cobertes vegetals 

i jardins verticals 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

De l’assemblea de joves, conscienciada pel medi ambient i que aposta per ciutats cada dia 

més sostenibles, sorgeix la proposta d’introduir en alguns edificis cobertes i jardins vegetals, 

com a element essencial de naturació urbana, amb models que garanteixen la sostenibilitat i 

funcions de l’estructura dels edificis amb un manteniment mínim. 

Són diversos els beneficis de les cobertes verdes i jardins verticals que capturen el CO2 dels 

cotxes i emissions de xemeneies, en rebre les radiacions del sol aïllen tèrmicament l’edifici 

que l’alberga estalviant energia tant per a calfar-lo a l’hivern (la coberta emmagatzema la 

calor) com refrigerar-lo a l’estiu (la coberta reté la calor i no passa a l’edifici), aïllen també 

acústicament, afavoreixen la biodiversitat de l’entorn i milloren la percepció del ciutadà. 

Exemple de jardí vertical a la façana de Caixa Fòrum-Madrid; jardí vertical i terrat verd a Elx, 

Alacant i dos jardins que hi ha al nostre municipi, al nucli de Sagunt 

Segons estudis psicològics, les cobertes vegetals milloren la percepció de l’entorn per part de 

l’ésser humà, redueix l’estrés, cosa que augmenta el seu estat d’ànim, el fa més positiu i estar 

més relaxat. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre nou de jardins verticals o cobertes vegetals 

Nombre d’intervencions de millora i manteniment 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Manteniment + Àrea de Medi Ambient 

 

9. Habilitar espais públics per a fer horts urbans gestionats per joves 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 
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Els i les joves proposen que es continue donant continuïtat a la realització de convocatòries 

per a la concessió d’horts urbans, valorant-se la possibilitat d’ampliar a altres zones del nucli 

del Port de Sagunt, com podrien ser els camps de Menera o els terrenys situats darrere del 

centre comercial L’Epicentre. 

Actualment el Consell Agrari disposa de 140 parcel·les per a horts urbans, de les quals 120 

estan adjudicades i en queden altres 20 per a la següent convocatòria de concessió demanial 

d’horts urbans. Les parcel·les tenen una extensió aproximada de 90 m² i estan situades al 

polígon 88 del Macrosector VII, al costat del Bosc dels Xiquets, al Nord del polígon SEPES, 

del qual està separat per l’avinguda Albert Einstein. 

Aquest tipus de procediments, concretament el que regula l’ordenança de l’Ajuntament de 

Sagunt, permet a les persones interessades gaudir d’un hort urbà durant dos anys, prorrogable 

per un altre any més. Les concessions són gratuïtes, sense perjudici de les despeses que 

ocasione el manteniment, la conservació i la reposició dels elements d’ús comú, que seran a 

càrrec de les persones autoritzades per a l’explotació dels horts, a més de les despeses d’aigua 

per al reg i assegurances. Aquestes persones seran les responsables de l’abonament del preu 

públic per la prestació dels serveis de proveïment d’aigua per al reg dels horts urbans 

municipals, així com uns altres que es contracten, com ara l’assegurança de les instal·lacions, 

i de manteniment dels elements d’ús comú regulats en l’ordenança. 

Les persones autoritzades a explotar l’hort urbà es comprometen a desenvolupar l’activitat 

agrícola dins dels límits assenyalats per a la parcel·la assignada, fent un bon ús en tot moment 

de l’espai, acatant el funcionament i les normes que el regulen d’acord amb el que disposa 

l’autorització demanial i les normes d’ús que s’estableixen en l’ordenança municipal. 

Per a una millor promoció d’aquesta mena d’actuacions es podrien organitzar tallers de 

formació per al cultiu i atencions dels horts i donar-los una adequada difusió. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de terrenys nous habilitats per a horts urbans 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Consell Agrari + Àrea de Medi Ambient 

 

03. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DEL TRANSPORT 

 

10. Millorar la xarxa de transport públic i connexió internuclis així com amb la resta de 

municipis de la comarca del Camp de Morvedre 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Proposta de millora dels mitjans de transport públic entre tots dos nuclis poblacionals, 

sobretot de cara al cap de setmana i en horaris nocturns perquè la població que no dispose de 

vehicle privat puga desplaçar-se, sobretot a zones d’oci i platja. 

Es considera necessària també la revisió dels preus dels bitllets, l’aplicació de descomptes a 

famílies nombroses, així com les tarifes a joves i l’ampliació del període de validesa dels bons 

a trimestrals o anuals, ja que actualment caduquen als 60 dies. 

Es destaca la pràcticament inexistent xarxa de transport públic que connecte amb la resta de 

municipis que conformen la comarca del Camp de Morvedre, de manera que molts i moltes 

joves queden aïllats en aquestes poblacions rurals i menys habitades, i això minimitza les 

seues possibilitats de desenvolupament i relació social i resta al seu torn possibilitats a la 

població jove de la ciutat de Sagunt, més urbana i industrial, a desplaçar-se a conéixer els 

pobles del territori i entorns naturals que conformen la seua pròpia comarca. 

Així mateix es considera necessari ampliar la informació sobre horaris i recorreguts de les 

línies introduint panells electrònics amb informació periòdicament actualitzada, ja que la que 

s’ofereix a les parades a vegades no està vigent. 
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En termes generals es demana la millora del servei per l’empresa adjudicatària i caminar 

cap a un model de transport i connexió eficient que responga de manera real a les necessitats 

de la població usuària. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de reunions entre Mobilitat i l’empresa adjudicatària 

Introducció d’una ruta intercomarcal periòdica 

Nombre de panells informatius digitals instal·lats en les parades 

Grau de satisfacció de les persones usuàries del servei 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat 

 

11. Transport públic i connexió amb València 
Un dels temes recurrents entre la població jove són els problemes de transport que té el 

municipi a l’hora de desplaçar-se a València en transport públic, sobretot a continuar els 

estudis universitaris, que consideren que el servei d’autobús que ofereix l’empresa 

adjudicatària és deficitari, i apunten que puga ser a causa de l’exclusivitat d’aquest. 

Reclamen més freqüència de pas en hores punta els dies laborals, sobretot coincidint amb els 

horaris d’entrada i eixida dels centres universitaris, que al seu torn coincideixen amb horaris 

de jornades laborals, i entre estudiants i persones treballadores se satura el servei i no 

s’ofereix en condicions de qualitat: “A vegades hem viatjat drets des de València al municipi 

de Sagunt, en condicions de total inseguretat”. 

També es proposa que s’instal·len amb urgència marquesines a les parades de l’avinguda 

Blasco Ibáñez-Facultats i al Politècnic i que s’amplie la freqüència d’horaris els caps de 

setmana en horari nocturn perquè la població tinga l’oportunitat, si no disposa de vehicle 

privat, de desplaçar-se i gaudir de les opcions d’oci que ofereix la capital. 

En definitiva, que es revise la flota en general, es milloren les condicions d’accés, horaris i 

freqüència de pas, oferint un servei de qualitat que la població usuària es mereix. 

És prioritari que des de l’Àrea de Mobilitat s’establisca una coordinació i derivació de 

propostes a l’Autoritat Metropolitana de Transport de València (AMTV), l’adhesió a la qual 

es va formalitzar el 2018, que és qui té la competència en la matèria i sobre aquest tema, 

informen els i les representants municipals responsables de l’esmentada àrea, en els diàlegs 

mantinguts amb joves, que totes les propostes que s’escapen de la competència municipal 

seran derivades i es realitzarà un seguiment de les accions implementades. 

L’assemblea de joves al seu torn reivindica que s’estudie la viabilitat d’ampliació de la línia 3 

de Metrovalència, Rafelbunyol, fins al nucli del Port, per pal·liar així molts problemes de 

comunicació manifestats per la població i millorar-ne la connexió amb la capital. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de reunions entre Mobilitat i l’empresa adjudicatària 

Nombre de reunions amb l’AMTV 

Millora i increment de la flota en la seua connexió amb València 

Grau de satisfacció de les persones usuàries del servei 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal + Autonòmica + Empresa 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat + Autoritat Metropolitana 

 

12. Creació d’una línia que permeta la connexió al campus universitari de Burjassot 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 
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Aquesta és una demanda concreta del col·lectiu de població universitària que es desplaça 

diàriament a cursar els estudis al Campus Universitari de Burjassot, els quals manifesten la 

necessitat que es millore la connexió amb aquest municipi, ja que segons està traçat el 

transport públic en l’actualitat els obliga a realitzar transbords, amb la pèrdua de temps 

d’espera que això representa. 

Es proposa també com a alternativa a la creació d’una línia nova la implementació d’una 

experiència pilot instaurant un autobús llançadora des de la nostra localitat fins al municipi de 

Rafelbunyol i d’allí poder connectar amb la línia de metro fins al campus universitari. 

Des d’una visió integrada es proposa també la revisió i inclusió de tarifes integrades per a la 

realització dels transbords bus-metro-tren, i adequar els preus al poder adquisitiu dels 

potencials usuaris. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació de línia directa el Port-Sagunt-Campus Burjassot 

Experiència pilot autobús llançadora Rafelbunyol connexió metro 

Enquestes per a valorar la satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Autonòmica + Municipal + Empresa 

REGIDORIA RESPONSABLE: Autoritat Metropolitana + Àrea de Mobilitat 

 

13. Incloure el nucli del Port de Sagunt en el servei de rodalia de Renfe 
ORIGEN PROPOSTA: Diàlegs amb l’Ajuntament “Territori i Medi Ambient” 

DESCRIPCIÓ: 

És present en el debat públic la connexió del Port de Sagunt amb el tren de rodalia, incloent 

aquest nucli poblacional en el servei de rodalia de RENFE, aprofitant l’antiga via de tren 

existent, des de fa anys en desús. Proposta que sorgeix dels joves però que també és una 

demanda existent en la resta de població, es planteja com una intervenció important per a 

donar solució als problemes de comunicació entre els nuclis. Per a dur a terme aquest procés 

seria imprescindible i necessària la coordinació de competències administratives, ja que es 

tracta d’una competència ministerial i la seua implementació comportaria una reducció dels 

problemes associats a la distribució urbana i territorial del municipi. 

També cal dir que en l’actualitat els veïns i veïnes del Port de Sagunt es veuen obligats a 

utilitzar el servei d’autobús, en el cas de no disposar de transport privat, per a poder arribar al 

nucli de Sagunt i connectar amb el servei de tren. 

“És necessària una coordinació d’horaris entre els autobusos que arriben a l’estació de tren 

de Sagunt amb els trens que es dirigeixen en direccions com Castelló i València, almenys 

mentre no siga real aquesta inclusió del Port de Sagunt en l’itinerari de trens de rodalia, 

evitant així temps innecessaris d’espera.” 

Coneguda aquesta problemàtica, es constata des de l’àrea de Mobilitat Urbana que la 

modificació del servei realitzada el mes d’abril d’enguany, en reunions mantingudes amb 

l’empresa AVSA, entre altres temes, ha tingut per objecte la coordinació horària amb els 

vigents horaris de trens de rodalia RENFE. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de reunions de coordinació entre administracions 

Estudi de viabilitat 

Execució de l’obra 

Reunions de Coordinació Mobilitat + empresa adjudicatària servei d’autobús 

PRESSUPOST: Molt alt 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Estatal 

REGIDORIA RESPONSABLE COORDINACIÓ: Àrea de Mobilitat 
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04. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE LA MOBILITAT URBANA 

14. Millorar l’existent connexió del carril bici entre Sagunt-el Port i ampliar-ne trams 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

El carril bici del municipi ha de ser millorat, ampliat i adequat a les necessitats actuals de la 

població que l’utilitza. Es fa manifest que actualment no respon a les expectatives de la 

població jove, per diverses raons: o no connecta amb les zones utilitzades per ells i elles, 

centres formatius i educatius, zones esportives, zones d’oci, platja o es troba en mal estat per a 

una adequada i segura circulació. 

Aquesta situació fa recurrent la insistència de proposar, per part d’aquest col·lectiu, d’un 

entramat de carril bici al municipi que permeta el desplaçament entre els diferents nuclis 

urbans i que al seu torn amplie les interconnexions entre espais freqüentats per ells i per elles, 

instaurant així un model de mobilitat urbana més sostenible i eficient, apostant per la bicicleta 

com a manera de transport, on el trànsit estiga apaivagat en la mesura que siga possible. 

A pesar que es valora positivament l’existència del carril bici al municipi, les deficiències i el 

manteniment d’aquest són qüestions que minven la seua eficiència i moltes persones que 

l’utilitzaven han deixat de fer-ho. Per això cal insistir que es considera prioritari que el carril 

s’ha de dotar d’un manteniment regular, que permeta una major utilització i major seguretat 

per als seus usuaris i usuàries, a més d’incloure una senyalització apropiada, i altres 

infraestructures necessàries. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de trams ampliats urbans i interurbans 

Nombre d’intervencions de manteniment 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea Mobilitat Urbana + Àrea Manteniment 

 

15. Permetre la circulació de bicicletes pel passeig de la platja en època no estival 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: El passeig marítim de la platja no contempla l’ús de mobilitat que no siga 

exclusivament per als vianants, per aquest motiu els i les joves sol·liciten que, en època no 

estival, es puga utilitzar la circulació de bicicletes, la qual cosa repercutirà en un augment i 

gaudi de l’ús del passeig durant tot l’any. 

El grup de joves entén com a idònia la norma de no circulació de bicicletes en època estival, 

ja que es tracta de moments de gran aglomeració de persones en aqueix espai i que podria 

afectar el turisme de la zona. 

No obstant això, consideren que, en períodes no estivals en els quals el passeig marítim es 

converteix en un espai idoni, és necessari permetre la compatibilització de circulació de 

bicicletes i patins o monopatins amb vianants. 

Es proposa un espai compartit al passeig marítim que permeta la circulació de bicicletes o 

patinets que no incórrega en perillositat per als vianants i que permeta una convivència 

respectuosa entre tots dos grups d’usuaris i usuàries. 

“En aquest aspecte s’està realitzant una revisió de l’ordenança municipal i entre els seus 

objectius hi ha la creació d’espais compartits entre vianants i ciclistes” (representants 

municipals de l’Àrea de Mobilitat, Diàlegs amb l’Ajuntament). 

Dotar de permís la circulació de bicicletes al passeig marítim de la nostra localitat 

repercutirà en un augment del seu ús en èpoques no estivals, donat el clima tan propici del 

Mediterrani i posant en valor un entorn natural tan preuat com la nostra platja. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Canvi de normativa municipal en aquest sentit 

Inclusió de senyalització 
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PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat + Àrea de Policia 

 

16. Augmentar la visibilitat en uns certs punts del carril bici així com en passos de 

vianants per a evitar situacions de perill 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Amb l’objectiu de fomentar l’ús d’altres mitjans de transport com la bicicleta, en un model de 

ciutat més sostenible i respectuosa amb el medi ambient, i afavorir l’ús de la ciutat pels 

vianants, es considera necessari invertir també en la seguretat dels vianants i ciclistes. 

Així els i les joves sol·liciten, com a mesura que afavorisca aquesta seguretat, millorar la 

visibilitat de carrils bicis i passos de vianants mitjançant l’ús d’espills i altres mesures com el 

canvi d’ubicació de contenidors, que impedeixen en certa manera la visibilitat i augmenten el 

risc d’accidents. 

Professionals tècniques de l’Àrea de Mobilitat informen que està previst de manera 

immediata, ja que és una de les prioritats del Departament estudiar i millorar la xarxa actual 

del carril bici municipal i que aquesta podria tindre una dimensió participativa per a tindre en 

compte les necessitats de les persones usuàries d’aquesta, per exemple realitzant passejos 

col·lectius per a la detecció de punts conflictius, així com posar al servei de la ciutadania 

usuària del carril bici un correu electrònic específic on poder enviar correus amb incidències. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’intervencions participatives realitzades 

Nombre d’espills col·locats i valoració de la seua idoneïtat 

Enquesta de satisfacció a les persones usuàries del carril bici 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat. 

 

17. Convertir en zona de vianants zones del municipi i ampliar voreres per al gaudi de la 

ciutadania apostant per un model de ciutat més sostenible 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Amb l’objectiu principal de convertir Sagunt i el Port en una localitat “caminable”, els i les 

joves elaboren dues grans propostes que generarien gran calat al municipi: la conversió de 

zones de vianants i l’ampliació de voreres. 

El cotxe s’ha convertit en el gran enemic que dificulta la tranquil·litat del vianant. Com més 

caminable és una ciutat, més forts són els llaços que es generen en la comunitat, des de fer 

costat al xicotet comerç fins a aconseguir que els xiquets reafirmen les seues relacions socials 

podent fins i tot arribar al col·legi a peu. 

Part de la població jove considera de gran importància la conversió en zona de vianants de 

determinades zones de tots dos nuclis de població i l’ampliació de les voreres, ja que totes 

dues propostes permetrien: 

Millorar la mobilitat per als vianants; donar suport als negocis de la zona; augmentar la 

qualitat de vida de les persones; reducció dels nivells de contaminació; millorar la seguretat 

viària i en definitiva convertir Sagunt en un municipi més segur i sostenible. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’espais/zones/carrers convertits en zona de vianants 

Nombre de voreres que mitjançant obra s’amplien 

PRESSUPOST: Mitjà 



 26 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat + Àrea de Manteniment 

 

18. Realització de campanyes informatives sobre normes circulació dirigides a usuaris 

de patinet elèctric 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Cada dia veiem que augmenta el nombre de patinets elèctrics als nostres municipis o Vehicles 

de Mobilitat Personal (VPM d’ara en avant). Sens dubte aquest és un mitjà de transport 

pràctic, versàtil, net i molt econòmic per als desplaçaments diaris de molts i moltes joves. 

Però d’altra banda aquesta irrupció també ha ocasionat una sèrie d’inconvenients, pel fet que 

en algunes zones l’afluència d’aquests vehicles i persones és molt nombrosa i pot generar 

problemes de confusió per als vianants, així com en la convivència amb altres vehicles. 

En moltes ciutats encara no es comptava amb una normativa que regulara l’ús de vehicles de 

mobilitat personal i els i les joves assenyalen com una problemàtica la falta d’informació 

sobre regulació i indicacions a seguir per a una adequada convivència, per la qual cosa 

proposen la realització d’una campanya informativa sobre les normes de circulació amb la 

finalitat de conscienciar la ciutadania i especialment els i les joves. Es plantegen accions 

com: edició de material gràfic a distribuir per punts estratègics del municipi; accions 

informatives a les entrades i eixides dels centres educatius, als espais d’oci i a les xarxes 

socials. 

Per a donar resposta a la necessitat de millorar el trànsit a la via pública, la DGT publica en 

2021 l’entrada en vigor de la normativa per a VPM. Aquesta nova legislació unifica les 

restriccions i els criteris per a la circulació dels patinets elèctrics, i la seua aplicació és en tot 

el territori espanyol. El que es pretén amb aquesta nova regulació és reduir la incidència 

d’accidents que involucren patinets elèctrics, fixant les normes de seguretat i restriccions 

d’acord amb les característiques d’aquests xicotets vehicles. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Realització de la campanya 

Realització d’enquestes de satisfacció a la població 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat 

REGIDORIES COL·LABORADORES: Àrea de Joventut 

 

19. Creació d’una xarxa de bicicletes públiques 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

L’abús dels combustibles fòssils en el transport està produint greus danys ambientals i de salut 

als nostres municipis. Aquesta realitat exigeix una reformulació de la mobilitat urbana per a 

donar major protagonisme a l’ús de les maneres de transport sostenibles com la bicicleta. 

L’augment dels desplaçaments amb bicicleta detectat en moltes de les nostres localitats 

consolida aquest vehicle com una alternativa idònia per als desplaçaments urbans, no sols des 

del punt de vista de la mobilitat sinó també des del medi ambient i la salut. 

Les xarxes de bicicletes públiques són sistemes de lloguer o préstec gratuït de bicicletes als 

nuclis urbans, impulsats generalment per l’administració pública. Es diferencien dels serveis 

tradicionals de lloguer de bicicletes, més orientats a l’oci o el turisme, pel fet de prestar un 

servei de mobilitat pràctic, ràpid i pensat per a l’ús quotidià. 
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La població de Sagunt té una xarxa de carril bici, que si bé és millorable amb la 

implementació d’algunes accions i l’ampliació d’uns certs trams tant urbans com interurbans, 

permetria una bona circulació d’aquests vehicles. 

Instal·lar una xarxa de bicicletes públiques permetria disposar d’una nova opció de transport 

sostenible, i en fomentaria l’ús com a mitjà de transport habitual. Molts municipis espanyols 

han instal·lat aquest servei, el primer d’ells va ser Vitòria l’any 2004, i donen molt bons 

resultats entre la població. 

Des de l’Ajuntament es va estudiar la possibilitat de crear una xarxa d’aquest tipus però, 

després d’estudiar unes altres poblacions amb característiques similars i amb una grandària 

similar pel que fa a població, es va descartar l’opció, ja que no havien funcionat. Així i tot, els 

i les joves continuen insistint en la necessitat d’aquest servei per a avançar en la línia d’un 

model de ciutat sostenible, eficient i saludable. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació de xarxa de bicicletes públiques 

Grau d’utilització per la ciutadania 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat 

 

EIX CONSTRUINT SOCIETAT 

CAP A UNA CONVIVÈNCIA POSITIVA 

 

05. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE LA IGUALTAT I INCLUSIÓ 

 

20. Realització de campanyes de sensibilització sobre justícia social dirigides a la 

població jove en col·laboració amb entitats del tercer sector que lluiten per la inclusió 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Es tracta d’establir coordinació amb entitats del tercer sector que s’ocupen de realitzar 

projectes d’acció social i/o de defensar els interessos col·lectius al municipi. 

Coordinació entre entitats, administració i grups de joves per a la posada en marxa de 

xarrades formatives i tallers participatius en les quals els i les joves s’acosten a aquestes 

entitats que lluiten per la inclusió, la desigualtat i la justícia social amb l’objectiu de trencar 

estigmes, conscienciar-se i posteriorment conscienciar la ciutadania quant al dret a la 

participació igualitària de totes les persones en la societat i d’aconseguir la plena inclusió 

de persones i grups que viuen en situació de vulnerabilitat, risc o exclusió social o que, per 

raons ètniques, de classe o de gènere són tractades de manera diferent a la resta. 

Les campanyes de sensibilització contribueixen a trencar barreres mentals per a la integració 

social de totes les persones, permetent prendre consciència del problema per a actuar sobre ell 

des d’una postura crítica. La col·laboració i corresponsabilitat de joves i adolescents amb 

aquestes entitats en la realització de campanyes els ajudarà a entendre millor aquesta 

problemàtica i a despertar la seua prosocialitat, adquirint així valors molt positius per a la vida 

en societat. 

Es proposa que des de l’administració es coordinen accions per a implicar persones joves 

voluntàries en el disseny i la realització de les campanyes de sensibilització, ja que a través 

d’una metodologia entre iguals podran arribar a més grups de joves i altres sectors 

poblacionals i treballar comunitàriament amb la missió d’aconseguir una societat més justa, 

igualitària i inclusiva. 

Les xarxes socials són una eina fonamental per a la difusió de campanyes a causa del seu 

ampli abast entre la població jove i adolescent, per la qual cosa es fa fonamental realitzar-les 

també a través de les noves tecnologies entenent les actuals i noves maneres de comunicar. 
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INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de xarrades de formació 

Grau de satisfacció de les persones participants 

Nombre de campanyes de sensibilització 

Nombre campanyes en xarxes socials 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Serveis Socials + Àrea de Joventut 

 

21. Campanyes de sensibilització als CEIP, IES, en contra de la discriminació i de 

l’augment de discursos d’odi contra determinats col·lectius 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica + agents clau educació 

DESCRIPCIÓ: 

Els i les joves i adolescents mostren inquietuds davant de la discriminació i l’augment de 

discursos d’odi cap a determinats col·lectius, amb major preocupació cap a la LGTBI-fòbia, 

per la qual cosa, organitzar campanyes dirigides per ells, per a la població jove, adolescent i 

infantil, contribueix a construir una societat més crítica, participativa i inclusiva. 

El lloc on es troben una major quantitat de menors és als centres formatius, per la qual cosa 

realitzar les campanyes en aquestes ubicacions aconsegueix transmetre la informació a un 

major nombre de persones. Els discursos d’odi són cada vegada més accessibles per a tota la 

població mitjançant les xarxes socials, la qual cosa facilita l’accés d’aquest col·lectiu a ells, 

cosa que pot condicionar la seua manera de pensar. 

A hores d’ara, des del programa de corresponsals juvenils es treballa realitzant campanyes 

d’aquest tipus i els departaments d’Igualtat i Joventut consideren prioritari continuar realitzant 

accions en aquesta línia per a arribar a un major nombre de joves i així queda manifest en el 

Diàleg establit amb l’Ajuntament on personal polític i professionals de les àrees d’Igualtat, 

Joventut i Serveis Socials van remarcar que si aquesta és una de les prioritats i preocupacions 

del col·lectiu de joves, seran acompanyats i acompanyades en la coorganització de més 

accions que fomenten una societat igualitària, més justa i lliure. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de xarrades / campanyes realitzades als IES 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

Nombre de campanyes en xarxes socials 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Igualtat 

REGIDORIES COL·LABORADORES: Àrea Educació + Àrea de Joventut + Àrea de 

Serveis Socials 

 

22. Campanyes de sensibilització per la igualtat, la prevenció de la violència de gènere i 

el foment de les relacions personals positives, amb el grup d’iguals, la parella i la família 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

La igualtat de gènere és un dret humà fonamental reflectit en la Constitució espanyola en 

l’article 14, on es ratifica el dret a la igualtat i la no discriminació per motius de sexe, i en 

l’article 9.2 que obliga els poders públics a legislar per a aconseguir aqueixa igualtat. No 

obstant això, malgrat ser un dret, les dones continuen patint discriminació per raó de sexe. La 

violència de gènere és una de les formes més greus mitjançant la qual es pot observar aquesta 

desigualtat i sembla estar augmentant entre els col·lectius adolescents. Per això es fa 

necessària la seua detecció precoç i la seua prevenció. 
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Fomentar les relacions positives entre iguals, la parella i la família, afavoreix la igualtat i el 

compromís amb el benestar dels altres, augmentant la qualitat de vida de la població. 

Els joves detecten aquesta necessitat i suggereixen realitzar xarrades per a sensibilitzar i 

propiciar un pensament crític en els adolescents i en ells mateixos, relacionat amb la igualtat 

entre homes i dones. 

Com a resposta a aquesta problemàtica, fa anys que diverses regidories en col·laboració amb 

l’Àrea d’Igualtat treballen en aquest sentit a través de diversos programes als IES i altres 

espais d’educació no formal com el Casal Jove: prevenció de violència masclista, noves 

masculinitats, campanyes de sensibilització contra la violència de gènere, sensibilització 

sobre el joguet no sexista, sensibilització per a la construcció de relacions afectives 

equilibrades i simètriques, xarrades de foment de les relacions igualitàries, mites de l’amor 

romàntic, xarrades sobre diversitat sexoafectiva, campanyes de festes no sexistes, entre altres 

programes i accions de sensibilització. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de xarrades/campanyes 

Nombre d’activitats realitzades a les aules 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Igualtat 

REGIDORIA COL·LABORADORES: Àrea d’Educació + Àrea de Serveis Socials + Àrea 

de Joventut 

 

23. CAMPANYES DE SENSIBILITZACIÓ CONTRA L’ASSETJAMENT ESCOLAR 

ALS CENTRES EDUCATIUS DE SECUNDÀRIA 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

“El 32% dels estudiants ha sigut intimidat pels seus companys a l’escola almenys una vegada 

i una proporció similar ha patit violència física. Són només algunes de les dades que 

s’extrauen de l’estudi “Behind the numbers: ending school violence and bullying”, elaborat 

per la UNESCO en 2019, i per al qual han comptat amb dades quantitatives i qualitatives 

extretes d’una sèrie d’enquestes elaborades en 144 països i territoris.” 

L’assetjament escolar o bullying és una problemàtica a la qual s’enfronten molts alumnes i 

comporta conseqüències negatives per a les persones implicades, com són baixa autoestima, 

problemes de comportament, etc. A la Comunitat Valenciana s’ha observat que les edats en les 

quals es troben major quantitat de problemes de convivència és entre els dotze i catorze anys, 

edats en les quals es produeix amb major freqüència aquest assetjament. 

Hem d’entendre que, treballant de manera comunitària en la prevenció de l’assetjament 

escolar i la normalització de la violència, estem contribuint a disminuir unes altres conductes 

com la violència de gènere, l’assetjament psicològic o la delinqüència juvenil. 

El col·lectiu de joves de la nostra ciutat mostra interés per aquest tema i proposa ampliar el 

nombre de xarrades contra l’assetjament als centres educatius a través de les quals es pot 

aconseguir una major sensibilització i prevenció, així com oferir eines a víctimes i companys 

d’aquestes per a evitar-ho. Realització d’activitats que estiguen dirigides a fomentar variables 

de desenvolupament emocional-afectiva com a factors de protecció enfront de l’assetjament, 

com posar-se en lloc de l’altre, afrontament d’emocions negatives, així com practicar 

habilitats socials com a factor de protecció, com són la presa de decisions i resolució de 

conflictes, assertivitat, pressió de grup i habilitats de comunicació. 

També interessa sensibilitzar sobre el tipus d’assetjament (conducta antisocial, assetjament 

escolar, ciber-bullying) i fomentar estratègies de com actuar-hi. 
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El Departament d’Educació municipal està treballant en la coordinació dels diversos plans 

d’actuació amb els agents i entitats que treballen el tema. I l’Àrea de Joventut pot 

complementar la programació d’educació treballant aquesta proposta des de l’àmbit de l’oci 

educatiu i l’educació no formal. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de xarrades en l’àmbit educatiu 

Nombre xarrades des de l’àmbit de l’educació no formal 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Educació 

REGIDORIA COL·LABORADORES: Àrea de Joventut 

 

24. Amb la finalitat de derrocar barreres de comunicació i de lluitar per la inclusió de les 

persones sordes, es proposa la realització de tallers de llenguatge de signes 

 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ 

En moltes ocasions el llenguatge de signes és l’única eina amb la qual compten les persones 

amb sordesa per a comunicar-se en les interaccions socials. Els i les alumnes amb problemes 

d’audició que assisteixen als IES poden tindre grans dificultats per a comunicar-se amb els 

seus companys i companyes pel fet que aquests no tenen coneixements sobre el llenguatge de 

signes, impossibilitant que es produïsca una inclusió real en aquests centres. 

Per això, els i les joves han detectat la necessitat de realitzar aquests tallers (LSE), que els 

doten d’eines que faciliten la comunicació amb adolescents i joves que pateixen patologies 

auditives, i afavorir la inclusió real d’aquests als centres d’ensenyament i en la societat en 

general. 

En el diàleg amb l’Ajuntament “Construint Societat” es debat sobre la possibilitat d’incloure 

cursos en aquesta temàtica en el Pla de Formació Interna a treballadors de l’Ajuntament i 

des del Departament de Serveis Socials la tècnica responsable i el polític de l’Àrea informen 

de poder establir contacte i coordinació amb FESORD (Federació de Persones Sordes) per a 

l’organització de tallers de llengua de signes, dirigits al col·lectiu jove del municipi. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de cursos o tallers realitzats 

Nombre de persones participants 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Serveis Socials 

REGIDORIA COL·LABORADORES: Àrea de Joventut 

 

06. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE LA PARTICIPACIÓ JUVENIL 

 

25. Promoció del voluntariat i associacionisme entre la joventut. Donar major visibilitat 

a les associacions del municipi 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Molts joves i adolescents senten inquietuds per problemes socials als quals hi ha algunes 

associacions que intenten donar resposta. Des de l’Àrea de Joventut es treballa en el 

desenvolupament del programa VOL SER, que consisteix a acostar la joventut a les entitats 

socials del municipi i fomentar el voluntariat entre les persones més joves. 
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Mitjançant aquest programa es posaran en valor i es visibilitzaran les entitats socials del 

municipi acostant-les als i les joves i adolescents, donant-los l’oportunitat de participar-hi, i 

promoure així el voluntariat i la participació social. 

D’altra banda, la càrrega burocràtica que suposa la creació d’una associació dificulta els i les 

joves emprendre activitats associatives, per la qual cosa treballar en aquest sentit podria 

derivar en un augment de les associacions juvenils, ja que en l’actualitat el teixit associatiu 

municipal es troba en un moment de baixa representació, quant a associacions juvenils es 

refereix, com ha quedat de manifest en el diagnòstic. 

“El voluntariat no és una manera d’estar, sinó de ser; no es tracta només de les hores que es 

dediquen a les diferents tasques, sinó d’estar atents i oberts solidàriament a la millora 

estructural de la societat en què vivim, a la lluita per un món més just, solidari, equitatiu i 

igualitari”. 

En definitiva, es tracta de donar un impuls a l’acció voluntària, cosa que suposa un 

compromís solidari amb la finalitat de millorar la vida de la comunitat. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de persones voluntàries joves que participen en el VOL SER 

Nombre d’accions d’acostament a les associacions del municipi 

Grau de satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

Àrea de Serveis Socials + Àrea de Joventut + Àrea de Participació Ciutadana 

 

26. Planificació participativa en temes mediambientals 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Partint de la necessitat de promoure la participació i implicació pública en el foment de la 

sostenibilitat ecològica dels territoris s’ha de tendir a desenvolupar un procés de construcció 

social de coneixement, que apunta a la transformació mitjançant el treball comunitari, amb 

col·lectius, associacions, grups de veïns, tècnics i representants institucionals amb 

sensibilitats o interessos diversos, prevalent la mobilització cap a una implicació ciutadana 

que afavorisca la creativitat social. 

En l’exercici del seu dret a una participació real i efectiva, els i les joves plantegen que 

s’apunte en aquesta via i se’ls consulte en temes de planificació relacionats amb el medi 

ambient, tenint en compte les demandes ciutadanes amb la finalitat de promoure la 

sostenibilitat ambiental local. 

L’alcalde i regidor de Medi Ambient i el tècnic responsable de l’Àrea en el Diàleg realitzat per 

a validació de propostes informen els i les joves que actualment s’està realitzant una 

modificació dels estatuts del Consell de Medi Ambient i desitgen incloure-hi dues persones 

joves en representació del col·lectiu. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Inclusió de representació en el Consell Local de Medi Ambient 

Nombre de consultes realitzades als i les joves 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Medi Ambient 

 

27. Realització de consultes als i les usuàries del carril bici en el procés de disseny i 

planificació, incloent també vianants quant a consultes de mobilitat urbana 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + Diàleg “Benestar integral” 

DESCRIPCIÓ: 
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Promoure i potenciar la participació dels i les joves és un dels eixos necessaris per a anar 

construint una societat més democràtica en la qual la ciutadania participe dels espais de 

decisió. 

Aquesta proposta facilita espais i potencia les vies de participació i decisió juvenil en 

diferents àmbits i àrees municipals, concretament els joves reclamen consultes públiques als i 

les usuàries del carril bici municipal i altres grups minoritaris, com persones patinadores, en 

un necessari procés de revisió, ampliació i millora. 

Tal com s’ha explicitat en la proposta núm. 16: Professionals tècniques de l’àrea de Mobilitat 

informen que està previst de manera immediata, ja que és una de les prioritats del 

Departament, estudiar i millorar la xarxa actual del carril bici municipal i que aquesta 

podria tindre una dimensió participativa per a tindre en compte les necessitats de les 

persones usuàries d’aquesta, per exemple realitzant passejos col·lectius per a la detecció de 

punts conflictius, així com posar al servei de la ciutadania usuària del carril bici un correu 

electrònic específic on poder enviar correus amb incidències. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’espais gestionats per joves 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Mobilitat 

 

EIX BENESTAR INTEGRAL 

 

07. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE L’OCI EDUCATIU 

 

28. Descentralització de les activitats juvenils a altres barris i creació de nous espais de 

reunió, gratuïts i accessibles, al nucli de Sagunt, equiparant tots dos nuclis 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Com és sabut, en l’actualitat l’únic Casal Jove que disposa el municipi està situat al nucli del 

Port, el qual, fins i tot sent referent per a la població jove, queda lluny a molts sectors del 

municipi. 

Si bé cal dir que de l’anterior Pla Integral de Joventut va sorgir la proposta en assemblea de 

joves de dotar Sagunt d’equipaments per a l’oci, equiparant així tots dos nuclis de població. 

Aquesta proposta estarà culminada en l’últim trimestre d’enguany, amb la ja iniciada creació 

d’un Casal Jove que serà el referent en oci educatiu per a la població jove de Sagunt, amb 

programació estable i adaptada a adolescents i joves, cobrint així les necessitats d’oci del 

col·lectiu, abastant també unes altres zones del territori i atesa la població de manera més 

pròxima. Necessitats percebudes a més d’entre la mateixa joventut per diferents agents locals 

i comunitaris de l’àmbit de l’educació, serveis socials, sanitat i joventut. 

En el diàleg amb representants municipals de l’Àrea de Joventut informen els i les joves que 

s’està estudiant el territori, així com les instal·lacions municipals disponibles, amb la finalitat 

d’obrir nous espais per a l’oci educatiu en altres barris, descentralitzant la programació i 

aproximant les activitats als i les joves d’altres zones del municipi. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de nous espais utilitzats per a joves 

Nombre de persones joves usuàries 

Grau de satisfacció 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Joventut 
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29. Mantindre i enriquir l’oferta d’activitats d’oci educatiu i saludable en horari 

extraescolar i caps de setmana, innovant en propostes creatives 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Es considera necessari que les persones joves tinguen varietat a l’hora de triar com ocupar el 

seu temps lliure i l’administració pública ha de promoure una oferta variada d’activitats. 

En aquest sentit són diversos els departaments municipals que han d’implicar-se en 

l’organització de accions que promoguen un oci educatiu i saludable, apartat de l’oci 

tradicional i consumista, fomentant al seu torn hàbits saludables com la pràctica lliure de 

l’esport. 

Seria interessant valorar una oferta coordinada entre les àrees de joventut i esports. Diàlegs 

amb l’Ajuntament, “Benestar Integral”. 

Els i les joves plantegen alternatives com ara cursos de cinema, ball, escriptura creativa, 

expressió emocional, club de lectura, tornejos i altres activitats esportives, obertura de patis 

escolars, entre altres. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’activitats amb noves temàtiques 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: 

Àrea d’Infància i Joventut + Àrea d’Esports 

 

30. Millorar la difusió de les activitats dirigides a adolescents i joves a través de les 

xarxes socials 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Part de la població jove detecta que la informació no té una adequada difusió ja que no arriba 

a tota la població del municipi, especialment als barris perifèrics o en situació de 

vulnerabilitat o risc d’exclusió social. Cert és que són diversos els departaments municipals 

que organitzen activitats dirigides i la informació és publicada en la web municipal de 

l’Ajuntament, en webs de diferents departaments i a través de diferents xarxes socials, per la 

qual cosa es qüestiona la necessitat de centralitzar la difusió de la informació o crear un canal 

específic dirigit al públic jove. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació de canal centralitzat d’informació d’activitats 

Nivell de difusió 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt / Mitjà / Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: 

Àrea de Joventut + Àrea de Cultura + Àrea d’Esports + Alcaldia 

 

31. Habilitar un xalet de la Gerència per al seu ús públic i cultural 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

En aquest sentit l’oferta d’oci i cultura de caràcter públic cap als joves sempre ha estat molt 

centralitzada en la programació d’activitats des del Casal Jove del Port de Sagunt, i això 

dificulta l’accés als i les joves de la resta de població i de nuclis més allunyats. 

D’ací ve que joves i també la comissió tècnica consideren necessària l’obertura de nous espais 

urbans que posen en valor i siguen reflex dels valors històrics i el patrimoni cultural i 



 34 

industrial de la ciutat, concretament l’habilitació de xalets abandonats, a la zona de la 

Gerència, espais diversificats des d’on es gestionen i projecten activitats dirigides al col·lectiu 

jove de la nostra ciutat, així com també a la població en general. 

També s’ha de continuar i avançar en la línia de la promoció d’activitats d’oci i culturals que 

sensibilitzen sobre la igualtat de gènere, la diversitat cultural, socioeconòmica i funcional, 

adaptant i aproximant l’oferta amb la finalitat d’aconseguir un oci inclusiu i accessible a tota 

la ciutadania. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de nous espais habilitats 

Nombre d’activitats realitzades 

Nombre de persones joves usuàries 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal transversal 

REGIDORIA IMPULSORA: Àrea de Joventut 

 

08. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE L’ESPORT I LA SALUT 

 

32. Afavorir i promocionar la pràctica esportiva lliure de l’esport sense necessitat 

d’associar-se a clubs, generant espais segurs i on no es moleste la ciutadania per a una 

adequada convivència 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + mesa tècnica + agents clau Educació 

DESCRIPCIÓ: 

Com ha quedat de manifest en el diagnòstic, el municipi de Sagunt disposa d’àmplies i 

variades instal·lacions esportives per a la pràctica de diversos esports, però al seu torn, encara 

que deixant sempre un percentatge per a la pràctica lliure, aquestes instal·lacions són 

majoritàriament utilitzades pels nombrosos clubs esportius de la ciutat que les copen i tenen 

prioritat sobre elles, per la qual cosa els i les joves cada vegada més immersos i immerses en 

pràctiques esportives manifesten la necessitat d’habilitar en espais oberts pistes esportives per 

a l’ús lliure de la ciutadania. Necessitat detectada per professionals de la taula tècnica, així 

com per altres agents clau d’educació, els quals també consideren que és prioritari 

l’habilitació d’espais esportius públics. 

En la línia del foment d’hàbits saludables i de practicar l’esport és espais oberts a la 

ciutadania, s’informa des de l’Àrea d’Activitat Física, Esport i Salut que actualment s’està 

posant marxa un nou projecte juntament amb les àrees de Platges i Turisme: un Punt Nàutic 

en període estival a les platges del municipi, des del qual oferirà a la ciutadania la pràctica 

d’esports relacionats amb la mar, per a en un futur anar ampliant el que serà La Casa de la 

Mar. 

També podem relacionar directament aquesta proposta amb la següent: Creació d’un circuit 

runner al delta de riu Palància posant en valor espais naturals locals i fomentant la 

pràctica d’hàbits saludables, la qual va ser generada per joves en un dels Diàlegs amb 

l’Ajuntament, “Benestar Integral”, on el polític i la tècnica de l’Àrea d’Activitat Física, Salut i 

Esport van recollir la proposta i es va consensuar derivar-la a l’autoritat competent del 

projecte de recuperació d’aquest delta. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de nous espais habilitats 

Nombre de persones adolescents i joves usuàries 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLE: Àrea d’Esports + Àrea de Manteniment 
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33. Creació d’un circuit runner al delta de riu Palància, posant en valor espais naturals 

locals i fomentant la pràctica d’hàbits saludables 

ORIGEN PROPOSTA: Joves: Diàlegs amb l’Ajuntament “Benestar Integral” 

DESCRIPCIÓ: 

Aquesta proposta va ser generada per joves en un dels Diàlegs amb l’Ajuntament, 

concretament “Benestar Integral”, quan es tractava el tema del foment dels espais naturals 

com a espais públics per a la pràctica esportiva, posant valor al territori. Actuació que es 

podria plantejar com el punt de partida per a la creació d’una futura Xarxa de Circuits. 

Els responsables municipals van explicar el projecte que plantegen conjuntament 

l’Ajuntament i la Conselleria de Política Territorial, Obres Públiques i Mobilitat, a través de la 

Direcció General de Ports, Aeroports i Costes, que consisteix en la constitució d’una àrea 

recreativa al delta del Palància que complemente a la Senda Blava entre Canet d’en Berenguer 

i el Port de Sagunt, actuació que es durà a terme íntegrament al terme municipal de Sagunt i 

que oferirà un nou espai d’oci a la ciutadania que facilite el seu gaudi d’aquest recurs 

mediambiental. 

Per a la seua materialització es contempla l’adequació de les senderes a la zona, l’anàlisi de la 

vegetació de l’entorn i la recuperació, en la mesura que siga possible, de les espècies 

autòctones, així com també l’habilitació d’una zona de berenadors amb taules i seients, com a 

zona de descans i gaudi. No obstant això, existeixen limitacions quant a les actuacions a 

l’hora de fer noves construccions, a causa de les característiques mediambientals de la zona, 

que requereix d’una especial protecció. 

Representants municipals van recollir la proposta i es va consensuar derivar-la a l’autoritat 

competent del Projecte de Recuperació del Delta del Riu Palància com a zona recreativa 

oberta a la ciutadania. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Derivació de la proposta a la conselleria competent i el seu seguiment 

Creació del circuit 

Nombre de persones adolescents i joves usuàries 

PRESSUPOST:-- 

TEMPORALITAT: -- 

COMPETÈNCIA: Autonòmica 

REGIDORIES RESPONSABLES: Medi Ambient (derivació i seguiment) 

 

34. Obrir les instal·lacions esportives municipals dels centres educatius (pistes de futbol 

sala i bàsquet) fora de l’horari lectiu per al joc i la pràctica de l’esport lliure 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Aquesta necessitat de practicar esport en espais segurs, habilitats i pròxims als barris, és una 

demanda de la població adolescent i jove des de fa anys, ja que no es disposa de pistes o 

pistes obertes a la ciutadania de fàcil disposició, ja que, com s’ha comentat, a les vesprades en 

la majoria d’elles el seu ús està col·lapsat per la múltiples associacions i clubs esportius. És 

per aquest motiu que saltar la tanca dels patis i instituts, sobretot els caps de setmana i 

períodes vocacionals, s’ha convertit en un acte freqüent entre els i les joves que volen accedir-

hi per a practicar esport i es troben la porta tancada. 

En aquest sentit es podria implicar els i les joves en la corresponsabilitat de la cessió, regulant 

els usos i l’horari i fins i tot fomentant la contractació de la figura d’una persona monitora o 

agent comunitari que dinamitzara l’espai. Es pot promocionar activitats d’oci educatiu 

vinculat a l’esport organitzant campionats esportius nocturns sempre que fora la mateixa 

joventut els qui impulsaran aquesta o altres iniciatives, tal com s’ha realitzat en altres 

municipis de la Comunitat Valenciana. 
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La implementació de la proposta requereix de la voluntat política, ja que caldria coordinar 

competències perquè aquesta recau sobre la Conselleria Autonòmica d’Educació, Cultura i 

Esport. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de patis oberts 

Nombre de persones adolescents i joves usuàries 

Seguiment de les actuacions i la forma de gestió 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal + Autonòmica 

REGIDORIA RESPONSABLE: 

Àrea d’Educació + Conselleria d’Educació, Cultura i Esport 

 

35. Ampliació d’horaris d’activitats esportives en horari escolar oferint la possibilitat 

d’iniciar-se en esports minoritaris 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Els i les joves assistents als fòrums de debat o a través d’altres vies de participació no 

presencial que s’han dut a terme durant el procés de desenvolupament del Pla de Joventut han 

manifestat la seua preocupació i interés per un estil de vida saludable i manifesten la 

necessitat d’ampliació de les classes d’exercici físic en horari escolar, plantejant la 

modificació del currículum i ampliació de les classes d’activitat física i esport. 

És interessant contemplar la perspectiva de gènere en totes les etapes de la gestió de 

programes esportius, ja que ens dona l’oportunitat d’impulsar la participació de les joves en 

pràctiques comunament masculinitzades, sinó també perquè des d’ací es poden treballar temes 

com la igualtat de gènere, diversitat, diversitat funcional, fomentant la lliure expressió dels 

subjectes i la presa de consciència del propi cos des del respecte al dret a una corporalitat 

lliure. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’hores de classe d’educació física 

PRESSUPOST: -- 

TEMPORALITAT: -- 

COMPETÈNCIA: Autonòmica 

REGIDORIA RESPONSABLE: Conselleria d’Educació, Cultura i Esport 

 

36. Creació d’un servei municipal d’atenció psicològica que atenga els problemes 

emocionals de les persones joves 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Hi ha una gran inquietud entre les persones joves, també entre part de tècniques i tècnics 

municipals, així com entre agents clau entrevistats de l’àmbit de l’educació, per l’augment 

progressiu i alarmant de problemes de depressió i ansietat entre la població jove i la falta de 

recursos públics per a abordar-los de manera adequada i eficient. 

La situació sanitària actual produïda pel SARS-CoV-2 (COVID-19) ha agreujat aquesta 

problemàtica, fent més necessària la figura del psicòleg clínic per a reduir la simptomatologia 

associada en població adolescent i jove, ja que s’estan observant augments de l’ansietat, la 

depressió, la simptomatologia posttraumàtica, l’aïllament, i l’abús de noves tecnologies, tot 

això produït pel confinament i per les limitacions vinculades a aquesta pandèmia (Paricio i 

Pando, 2020). 

Encara que al Departament Municipal d’Educació hi ha un gabinet psicopedagògic, compost 

per un equip de professionals de la psicologia i pedagogia, aquest abasta uns altres aspectes 

que no són la psicologia clínica i, en aquests casos, les persones són remeses a la Sanitat 
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Pública, concretament a l’especialitat en Salut Mental. Si les persones joves o les seues 

famílies no tenen a l’abast els suficients recursos econòmics per a tractar els trastorns 

esmentats en clíniques de psicologia privades, podran veure afectat a llarg termini el seu 

desenvolupament personal i emocional. En aquest sentit s’hauria d’impulsar i fomentar des de 

les diferents administracions públiques l’accés a aquesta mena de serveis o com és el cas 

d’altres municipis i que l’assemblea de joves considera molt important, implementar un servei 

d’aquestes característiques des del mateix Ajuntament, ja que existeixen diversos estudis de 

joventut que constaten el preocupant augment d’aquestes problemàtiques entre la població 

adolescent i jove al nostre país. També les persones joves reivindiquen que es facilite l’accés 

de manera universal i gratuïta a altres especialitats com la nutrició, podologia i fisioteràpia. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació d’un servei psicològic 

Nombre de persones usuàries adolescents i joves 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Sanitat 

 

37. Programes i actuacions de prevenció en temes d’addiccions 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Durant el procés de Diagnòstic Participat, un dels temes que apareix de manera recurrent en 

les reunions realitzades amb joves i especialment amb el grup de corresponsals, és el de les 

xarrades o formacions que reben als centres educatius, xarrades enfocades a la prevenció i 

conscienciació en aquest cas sobre addiccions en general. La postura majoritària és crítica ja 

que consideren que aquestes no són suficients ni efectives. 

Diversos dels aspectes que critiquen són que l’enfocament plantejat sol ser des de la por, 

destacant principalment els perills. A més, assenyalen que són activitats molt puntuals, sense 

continuïtat, que les persones als qui més beneficiós resultaria la conscienciació en els temes 

esmentats no acudeixen a les xarrades i finalment respecte a les xarrades de prevenció de 

consum d’alcohol i cànnabis comenten que haurien de fer-se en edats més primerenques, 

perquè quan són impartides hi ha gent que ja consumeix habitualment. 

En aquest sentit proposen reprendre unes activitats que es van realitzar en cursos passats que 

consistien en la formació de mediadors de salut, joves corresponsals o majors de 18, que 

realitzen tallers a les aules o en altres espais d’educació no formal i que, en ser considerats 

com a iguals i en realitzar-se amb un format dinàmic i atractiu, podrien ser més fructíferes, 

aplicant la metodologia entre iguals. 

En uns dels diàlegs realitzat entre joves i Ajuntament, “Construint Societat”, la Regidoria de 

Serveis Socials Municipal informa i convida els i les joves a participar en un fòrum jove sobre 

addiccions per a l’elaboració de propostes a incloure en el que serà el X Pla Municipal de 

Prevenció de Drogodependències i altres Trastorns Addictius (2022-2026), d’aqueixa manera 

els i les joves del municipi podran aportar les seues idees i opinions sobre com arribar a la 

joventut en matèria de prevenció d’addiccions i ser part protagonista del Pla Municipal. Totes 

dues regidories, Joventut i Serveis Socials, es coordinaran per a la posada en marxa d’accions. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Quantitat de xarrades realitzades en IES i altres espais 

Nombre de persones usuàries adolescents i joves assistents a les xarrades 

Grau de satisfacció de les persones participants. 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Serveis Socials 
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REGIDORIA COL·LABORADORA: Àrea de Joventut 

 

38. Ampliar i millorar als centres educatius l’educació sexual, qüestions de gènere, 

orientació i diversitat 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

 

S’evidencia en el diagnòstic la necessitat d’oferir formació en matèria d’educació sexual als 

col·legis i instituts així com complementar fora d’ells. No sols des d’una perspectiva 

biomèdica, que sol abordar les qüestions de la sexualitat posant l’eix en les amenaces de les 

malalties o “els efectes” no desitjats de la sexualitat, sinó des d’una perspectiva amb contingut 

vinculat als sentiments i a les relacions humanes, atenent l’afectiu-emocional així com les 

qüestions relatives a la diversitat sexual i de gènere, abastant les múltiples realitats que viuen 

adolescents i joves. 

L’objectiu perseguit seria oferir una visió integral en un dels àmbits més importants que 

afecten el desenvolupament i la qualitat de la vida de les persones en un moment evolutiu com 

és l’adolescència i joventut, allunyant-nos d’un model reduccionista i hegemònic. 

Des de les àrees municipals d’Igualtat existeixen accions coordinades amb la Generalitat que 

desenvolupen els programes PIES (sanitat) d’educació sexual, que sense llevar-los valor reben 

unes certes crítiques del col·lectiu jove quant al fet que no se n’ixen de l’heteronorma i no 

abasten una realitat diversa i inclusiva. 

En aquest sentit cal afegir que en el Diàleg “Construint Societat” des de l’Àrea d’Igualtat 

s’informa els i les joves d’un servei que es posarà en marxa pròximament des de les regidories 

d’Igualtat i Joventut, a través de l’oficina ORIENTA, oficina integral LGTBI de la Generalitat 

Valenciana, que consisteix en un servei d’assessorament i suport a persones pertanyents al 

col·lectiu LGTBI, així com a les seues famílies i persones reunides, que requerisquen una 

atenció específica adequada a les seues necessitats. Les atencions seran presencials, 

telefòniques o per videotrucada en un espai físic situat al Casal Jove de Sagunt, perquè 

qualsevol persona puga realitzar aquestes consultes per videotrucada de manera íntima, 

privada i amb total seguretat. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de xarrades impartides als centres 

Nombre de persones usuàries adolescents i joves 

Grau de satisfacció de les perdona participants 

PRESSUPOST: Mitjà / Alt 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal + autonòmica 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Igualtat 

REGIDORIA COL·LABORADORA: Àrea de Joventut + Àrea d’Educació 

 

39. Oferir cursos de formació en intel·ligència emocional, salut mental i primers auxilis 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove + agents clau Educació 

DESCRIPCIÓ: 

L’adolescència i la joventut són etapes de grans canvis físics i psicològics en les quals 

disposar d’eines per a afrontar aqueixos canvis es torna prioritari. En molts casos per a 

aconseguir l’adquisició d’aquestes eines cal realitzar formacions. 

A través de la formació en intel·ligència emocional s’adquireixen habilitats per a aconseguir 

percebre, comprendre, assimilar i regular les emocions pròpies, de manera que en joves i 

adolescents augmenta el seu benestar, la seua felicitat i el seu funcionament social 

(Fernández i Extremera, 2009). 
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En realitzar formacions en salut mental, els joves i adolescents podrien obtindre recursos per a 

identificar els símptomes associats a alguns trastorns i saber com actuar davant ells. Per part 

seua, el Gabinet Psicopedagògic ofereix als centres educatius d’educació Infantil i Primària 

programes de desenvolupament emocional i convivència i des del Departament de Joventut es 

preveu realitzar accions formatives en aquest sentit. D’altra banda, conéixer tècniques de 

primers auxilis oferiria seguretat al col·lectiu i podria contribuir a salvar vides. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de cursos o xarrades realitzades 

Nombre de persones assistents adolescents i joves 

Grau de satisfacció de les persones participants 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea Joventut + Àrea Educació + Àrea Sanitat 

 

09. PROPOSTES EN L’ÀMBIT DE L’EMANCIPACIÓ 

 

40. Fomentar l’ocupació jove a través de la posada en marxa de Plans d’Ocupació 

Municipals 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ:      

La crisi financera i sanitària ha impactat notablement en el sector més jove de la població, de 

manera que ha deixat altes taxes d’atur, arribant a taxes de desocupació del 30% en població 

menor de 25 anys d’edat, per la qual cosa es fan necessàries actuacions en aquesta matèria de 

manera preferent. 

L’ocupació, la formació i l’accés a l’habitatge són unes de les principals preocupacions de la 

joventut valenciana a l’hora de pensar en la seua emancipació. La falta d’ocupació i la 

precarietat laboral limiten els projectes de vida de les persones joves. 

La Garantia Juvenil és una iniciativa europea gestionada pel Ministeri de Treball i Economia 

Social a través del SEPE (Servei Públic d’Ocupació Estatal) que pretén facilitar l’accés de les 

persones joves al mercat de treball. Per mitjà d’aquest programa poden rebre una oferta de 

treball, d’educació o formació després d’haver finalitzat els seus estudis o quedar aturats. 

Encara que moltes de les persones joves ho consideren insuficient. 

En aquest marc cal destacar els programes d’Avalem Joves +, que fomenten l’ocupació 

pública per a joves a través d’un pla de subvencions destinades a la contractació de persones 

joves, qualificades i no qualificades, per part d’entitats locals de la Comunitat Valenciana 

(EMPUJU i EMCUJU). 

La proposta gira al voltant de la generació d’estratègies de recuperació de l’ocupació juvenil, 

creant programes de contractació per a joves en les administracions públiques amb l’objectiu 

de proporcionar-los, en la majoria dels casos, una primera experiència laboral dins del sector 

públic que els ajude a engegar la seua trajectòria professional, de manera que les persones 

joves puguen adquirir competències i habilitats socioprofessionals. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de cursos o xarrades realitzades 

Nombre de persones assistents adolescents i joves 

Grau de satisfacció de les persones participants 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Promoció Econòmica 

 

https://ivaj.gva.es/va/garantia-juvenil
https://www.lainformacion.com/espana/gobierno-invertira-330-millones-contratos-temporales-jovenes/2837734/
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41. Impuls de tallers d’ocupació, així com alguna modalitat de contractes de formació i 

aprenentatge dirigits a joves 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Cal destacar que un ampli nombre de les persones desocupades resideix en població jove que 

per motius socioeconòmics i culturals han hagut d’abandonar els seus estudis, la qual cosa 

suposa una problemàtica quant a la falta d’hàbits d’ocupació en la transició al mercat laboral 

sobretot de col·lectius desfavorits. Es detecten problemes vinculats a la manca de motivació i 

orientació, així com d’habilitats per a la cerca activa d’ocupació. En aquest sentit es fa 

imprescindible capacitar les persones joves per a accedir al mercat laboral mitjançant accions 

formatives que milloren la seua ocupabilitat. 

Des de les administracions s’han de fomentar també programes d’orientació sobre possibles 

itineraris formatius professionals per a joves que no han acabat l’ESO, i com a complement a 

programes com el JOOP, de la Generalitat Valenciana. 

Es considera prioritari promoure la formació, orientació i acompanyament en la cerca 

d’oportunitats de les persones joves en situació de vulnerabilitat o risc d’exclusió social si 

pretenem avançar cap a una real i efectiva inclusió social. 

Els joves demanen l’impuls des de les administracions de programes mixtos d’ocupació i 

formació on reben formació en alternança amb l’ocupació lligada a la percepció d’un salari 

mínim que els permeta avançar en el camí cap a la seua emancipació, rebent al seu torn 

orientació i acompanyament. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Creació de tallers d’ocupació 

Nombre de persones participants menors de 30 

Grau de satisfacció de les persones participants 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Promoció Econòmica 

 

42. Convenis amb empreses per a la contractació d’estudiants o acabats de titular 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ:      

Moltes són les preocupacions de les persones joves quan pensen en la seua emancipació, per 

això demanen actuacions per a combatre la precarització en el treball, així com major 

assessorament sobre el món laboral. També́ demanen que s’afavorisquen les condicions per a 

accedir a la seua primera experiència laboral i que les empreses es comprometen a 

complementar la seua formació́ mentre treballen. 

Assenyalen la penalització que pateixen per mancar d’experiència a l’hora de trobar la 

primera ocupació i d’ací la seua demanda de suport institucional perquè des de 

l’administració local s’establisquen convenis amb empreses que faciliten l’accés al mercat 

laboral a joves amb formació que encara no han iniciat la seua experiència i trajectòria en el 

món professional. 

Els i les joves apunten que des de l’administració s’hauria de treballar en la línia de 

sensibilitzar l’empresariat sobre contractació juvenil i les ajudes que poden rebre sobre aquest 

tema, establint estratègies de mediació amb les empreses. Des de l’administració es 

visibilitzarien aquestes empreses responsables i compromeses que contribuïsquen a erradicar 

el problema social de la desocupació juvenil, dotant-les d’un segell de compromís social. 

En el Diàleg establit amb joves i Ajuntament “Benestar Integral” les responsables del 

Departament de Promoció Econòmica i Ocupació Municipal informen de diversos programes 

de pràctiques que mantenen amb universitats, IES i Centres de Formació Professional. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 
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Nombre d’empreses amb les quals subscriguen convenis de col·laboració 

Nombre d’insercions laborals 

Temporalitat dels contractes realitzats 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Llarg termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea de Promoció Econòmica 

 

43. Foment de l’habitatge jove, pisos compartits, polítiques municipals que faciliten 

l’emancipació 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

L’accés dels joves a l’habitatge és un assumpte que està en l’agenda social i política estatal 

des de fa molts anys. Les crisis econòmiques, l’alt atur juvenil a Espanya (el 40%) i els 

treballs i sous precaris fan que accedir a un habitatge s’haja tornat una utopia. 

Considerant que l’accés a un habitatge adequat constitueix un dret fonamental i ha de 

considerar-se una condició prèvia per a exercir i obtindre l’accés als altres drets fonamentals i 

a una vida digna, es considera així mateix que les autoritats nacionals, autonòmiques i, en el 

que ens competeix, locals, tenen l’obligació de definir la seua pròpia política d’habitatge i 

adoptar les mesures necessàries per a garantir aquest dret fonamental. 

Cal tindre en compte que la crisi de l’habitatge que s’està produint dona lloc a l’exclusió 

social i l’accés a un habitatge digne i assequible és més difícil per a multitud de grups 

vulnerables però particularment per a les persones joves desocupades; l’administració local 

hauria de tindre entre les seues prioritats la implementació de polítiques públiques eficients 

per a garantir la igualtat d’accés per a tots a un habitatge digne, protegir els drets humans de 

les llars més desfavorides i fer costat als grups més vulnerables, a fi de protegir la seua salut i 

benestar. 

Fomentar l’accés a l’habitatge de les persones joves mitjançant la canalització dels recursos 

disponibles, establir canals d’informació i mediació d’accés a l’habitatge i per a la 

convivència, crear una plataforma en línia per a relacionar l’oferta i la demanda de lloguer 

compartit, impulsar programes que suposen experiències de convivència intergeneracionals, 

són algunes de les accions que proposa l’Assemblea de Joves que es podrien implementar 

amb el compromís i implicació de l’administració local, amb l’objectiu d’afavorir l’accés al 

primer habitatge de manera que emancipar-se no suposara un salt al buit, tal com es viu 

entre moltes persones joves de la nostra localitat.       

  

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Oficina d’assessorament en matèria d’habitatge 

Implementació d’accions per al foment del lloguer jove 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea Habitatge + Àrea de Serveis Socials 

 

44. Promocionar ajudes econòmiques locals per a l’accés a l’habitatge i establir 

mecanismes de regulació dels preus del lloguer 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ: 

Els joves plantegen que per a donar solució al problema principal d’emancipació de les 

persones joves, de la mà de la desocupació, i amb l’objectiu de promoure l’accés a l’habitatge 

del col·lectiu, l’administració local hauria de contemplar ajudes municipals per a facilitar 

aquest accés. En la convocatòria d’aquestes ajudes s’haurien de contemplar aspectes que 

https://www.elperiodico.com/es/economia/20210519/sanchez-600-millones-de-euros-plan-de-choque-paro-juvenil-paro-empleo-11740745
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facilitaren que els col·lectius vulnerables i amb menys recursos tingueren prioritat en la 

recepció d’aquestes. 

Al mateix temps aquestes ajudes s’haurien de coordinar amb les ajudes de lloguer que ofereix 

la Conselleria. 

La implementació d’algun servei d’assessorament sobre habitatge a les persones joves en 

qüestions referents als seus drets i deures quant a l’ús del seu habitatge i la seua relació́ amb la 

comunitat; la regulació dels preus de lloguer en relació al metre quadrat (competència 

autonòmica o estatal) o en defecte d’això la generació d’un indicador públic de referència que 

promocionaren l’accés a l’habitatge en règim de lloguer a preus justos i assequibles per a la 

població jove són unes altres de les qüestions que es plantegen des de l’Assemblea de Joves. 

Al mateix temps es reclama difusió de les convocatòries de lloguer d’habitatge públic, 

habitatge social i de promocions de VPO a través dels canals de comunicació de regidories 

com ara Joventut i Serveis Socials. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’ajudes per al lloguer jove 

Realització d’un indicador de preus públics 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea d’Habitatge + Serveis Socials 

 

45. Activitats formatives de preparació per a la vida independent 
ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove 

DESCRIPCIÓ:             

El col·lectiu de joves, ja siguen que hagen cursat estudis o no, manifesten la necessitat de 

preparar-se en el seu trànsit a l’emancipació i adquirir les eines i habilitats necessàries per a 

una vida autònoma, per la qual cosa proposen la posada en marxa de tallers de gestió de la 

vida diària. 

La realització de tallers de formació sobre temes com ara economia familiar, gestió 

domèstica, contractació de serveis, interpretació de factures, sol·licitud d’ajudes, cursar 

reclamacions, relació amb l’administració electrònica així com temes laborals i fiscals, 

facilitarien el trànsit a l’emancipació dels i les joves. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de cursos o xarrades realitzades 

Nombre de persones assistents adolescents i joves 

Grau de satisfacció de les persones participants 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: 

Àrea de Joventut + Àrea de Promoció Econòmica + Àrea Educació 

 

10. ÀMBIT DE LA CULTURA I ART JOVE 

46. Posar en marxa l’Agència de Creació Jove, que articula la promoció cultural i 

artística dels joves, amb un servei de representació i assessorament per a artistes, músics 

i grups musicals, amb cicles de formació i informació professional per a artistes de tots 

els nivells i espais de participació 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

L’Agència de Creació Jove serveix per a articular el suport a joves que realitzen algun 

tipus d’activitat creadora en qualsevol àmbit de la cultura, en la qual ells/es mateixos/es 

tindran la seua via de participació directa. 
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Els joves insisteixen en la importància de fer-se veure i per a això troben interessant que 

algú els represente i oriente per a tasques que ixen de la pròpia creació (vendre’s, 

tràmits burocràtics, facturació…), i per a buscar-los activitats o actuacions, en un servei 

de management que també els puga assessorar. 

El mateix servei pot recollir activitats formatives, tallers o xarrades dirigides a 

col·lectius específics o per a tots (depenent de l’interés que genere la temàtica). 

Ací són molt interessants les propostes que els joves realitzen en aquest sentit, per la 

qual cosa és molt convenient que es mantinga una comunicació fluida entre Joventut i 

joves creadors/es. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Posada en marxa d’Agència i serveis / nombre de grups, músics o artistes que utilitzen el 

servei / accions formatives realitzades / nombre d’assistents / nombre de joves que 

participen dinamitzant l’agència 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

47. Posar a la disposició de joves espais per a la creació artística a través de l’Espai de 

Creació Jove en un xalet de la Gerència 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Igual que ja està cobert en músics, aquesta proposta cobreix un problema de molts 

artistes, com és la falta d’un espai que no tenen a la seua casa per a desenvolupar el seu 

treball artístic, com ara serigrafia, gravat…, que compte amb material com ara 

impressores, cavallets, biblioteca gràfica, eines de taller, etc. Si l’espai és compartit o 

contigu amb altres artistes, és interessant perquè pot donar lloc a interaccions. Aquests 

artistes haurien de desenvolupar algun projecte per a Joventut, de manera coordinada. 

Respecte a espais, rehabilitar un xalet de la Gerència és l’opció més idònia, són 

equipaments òptims per a aquest ús, ja que disposen de diversos espais amplis i contigus 

en els quals els joves tinguen possibilitats per a intercanviar idees i interactuar. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’espais que es destinen a la creació artística de joves / Nombre d’artistes que 

fan ús d’espais / Nombre de propostes artístiques que sorgeixen per aquestes cessions 

d’espais / Nombre d’accions artístiques fruit d’interaccions entre artistes en espais per a 

creació 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut + Patrimoni 

 

48. Donar suport a artistes joves emergents, dins de l’Agència de Creació Jove, amb la 

creació de residències artístiques, que permeten confluències entre diferents creadors/es 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Els i les joves que realitzen algun tipus de creació artística han vist com una acció prioritària 

el suport als qui poden oferir algun tipus de projecte interessant, tenint en compte que puguen 

realitzar-se interaccions entre diversos/es creadors/es. Tot això sota el paraigua de la futura 

Agència de Creació Jove. 

De manera similar a experiències en altres municipis, els joves van plantejar residències 

artístiques que permeten portar durant un temps a artistes d’altres llocs que poden treballar 
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amb artistes locals, combinant diferents disciplines artístiques en un mateix projecte (o en 

diversos). 

Una acció prou relacionada amb aquesta és la creació d’Espais de Creació Jove, que seran els 

entorns on desenvolupen els seus projectes la majoria d’artistes que se secunde. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’activitats amb noves temàtiques. Nombre d’interaccions artístiques. Impacte 

aconseguit en xarxes socials, i persones assistents a activitats amb públic 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIES RESPONSABLES: Àrea d’Infància i Joventut + Àrea de Contractació 

 

49. Millorar els locals d’assaig del Casal Jove 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

El Casal Jove disposa de diversos locals d’assaig destinats a grups musicals. Hi ha dos tipus 

de locals: els que se cedeixen bianualment per a grups joves que es presenten a una 

convocatòria / els compartits de cessió per dies. Concretament, els joves estan interessats/des 

en ampliació d’horaris, per a això s’estudiarà la conveniència, sempre amb la premissa que 

afecte un col·lectiu de joves el més ampli possible, en cas que hi haja prou grups musicals 

usant els locals de forma prou intensiva, o aprofitant per a obrir la instal·lació coincidint amb 

altres activitats. 

D’altra banda, els grups que assagen en els diferents locals d’assaig del Casal Jove veuen un 

problema que aquests locals manquen d’aire condicionat directe, i, perquè a l’estiu puga 

refrigerar-se, han d’obrir el local quan no estan tocant. S’estudiarà la possibilitat tècnica i 

econòmica de posar aire condicionat en aquests locals, que afectaria els sis locals del corredor 

i l’estudi d’enregistrament contigu al Casal Jove. 

Finalment, des de Joventut es revisaran les condicions d’ús dels grups musicals per a traçar 

una espècie de residència en la qual els grups, a part de realitzar concerts, es comprometen a 

la realització d’algun projecte, el qual comptarà amb l’orientació, suport i seguiment de 

Joventut. Podria ser enregistrament d’algun material audiovisual, o sinergies amb algun 

projecte artístic de diversa índole. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’accions de millora dels locals d’assaig. Grau de satisfacció de grups musicals. 

Nombre de projectes, actuacions, i uns altres productes resultants de la cessió dels locals 

d’assaig 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

50. Consolidar les convocatòries per a incloure propostes artístiques i culturals de joves 

en programació trimestral i al Casal Jove 

ORIGEN PROPOSTA: Comissió tècnica Departament de Joventut 

DESCRIPCIÓ: 

Els i les joves que realitzen algun tipus de creació artística han vist com una acció prioritària 

el suport als qui poden oferir algun tipus de projecte interessant, tenint en compte que puguen 

realitzar-se interaccions entre diversos creadors/es. 

Des del Departament de Joventut s’han llançat convocatòries perquè joves puguen presentar 

les seues propostes culturals per a desenvolupar, davant de les quals la resposta ha sigut prou 

irregular. Seria necessari donar major suport a aquestes convocatòries perquè joves que 
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realitzen qualsevol forma d’expressió cultural puguen llançar les seues propostes, i per a 

enriquir la programació trimestral del Departament amb projectes autènticament juvenils. 

D’altra banda, els i les joves també van plantejar la compra d’obres artístiques per part de 

l’Ajuntament, que en aquest sentit es pot traduir com la realització de projectes artístics amb 

el suport de l’Ajuntament. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de propostes presentades. Nombre de propostes realitzades. Impacte aconseguit 

en xarxes socials, i persones assistents a activitats amb públic 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

51. Facilitar a joves músics/ques i grups novells suport per a enregistrament de primers 

discos o realització de primers videoclips, en col·laboració amb joves que realitzen 

alguna altra activitat artística 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Els i les joves músics/ques veuen com una necessitat l’ajuda per a arrancar el seu 

projecte musical. A part de realitzar concerts en directe, en alguns casos, els grups 

necessiten ajuda per a enregistrament de cançons o per a la realització d’un videoclip. 

Aquesta necessitat és molt variable. Hi ha bandes/músics que són perfectament 

autosuficients, i altres que necessiten ajuda per mancar de coneixements tècnics i/o 

materials necessaris per a dur a terme el projecte. 

Ací ha sorgit entre els joves possibilitats reals d’un treball col·laboratiu entre 

músics/ques i joves que realitzen art audiovisual. 

Aquesta acció pot estar en relació directa amb els locals d’assaig (els grups dels locals 

poden ser beneficiaris d’aquestes ajudes) i amb el Morvedre Rock (el premi o incentiu 

de Morvedre Rock pot ser l’enregistrament de temes o realització de videoclips). 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de cançons gravades / Nombre de videoclips gravats / Repercussió del material 

gravat (nombre de reproduccions) / Grau de satisfacció de músics/ques amb el resultat 

PRESSUPOST: Mitjà-Alt 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

52. Potenciar el Cens de Joves Creadors/es, facilitar-hi la inscripció i mostrar els joves 

artistes inscrits/es amb la creació d’un catàleg de joves artistes en actiu, actualitzable 

anualment 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: 

Concretament els i les joves proposen visibilitzar-se, amb la posada en valor d’una eina 

com és un cens. Demanen que es puguen fer públics aquells que així ho demanen per a 

inserir les seues dades en un catàleg amb informació detallada del que realitzen, que 

servisca per a la seua contractació i posada en valor. 

També es facilitarà la inscripció a aquest cens, amb el disseny d’una inscripció en línia. 

La creació de l’Agència de Creació Jove permetrà articular el contacte amb joves 

artistes i músics/ques. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’altes en el cens de Joves Creadors / Realització de catàleg / Nombre d’artistes 

que formen part del catàleg / Nombre de visites a la web del catàleg 
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PRESSUPOST: Baix-Mitjà 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

53. Ampliar les opcions perquè joves grups i músics de la localitat actuen en directe, amb 

la regulació d’actuacions al carrer, revisió de la selecció per a tocar en festivals locals i de 

teloners en concerts importants, com els de les festes patronals 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: Els joves músics demanen que puguen fer mini-actuacions de manera 

informal sense cap mena de muntatge tècnicament complex, en llocs especialment 

concorreguts, com ara el passeig marítim (cal lligar bé amb Costes els permisos), Albereda, 

Glorieta, Triangle Umbral o fins i tot centres comercials, on també poden realitzar-se aquests 

concerts. Caldria consolidar espais ja en ús com ara Jardins del Casino, Mercat de Sagunt, 

Triangle Umbral. 

D’altra banda, els joves músics perceben que la manera de seleccionar bandes per a actuar en 

festivals (grups guanyadors de Morvedre Rock), aspecte a revisar amb els mateixos joves. 

Així mateix, en relació amb les festes patronals, a part que algun dia es realitzen concerts de 

grups i músics/ques locals, algun grup o músic/a local puga exercir de teloner en els concerts 

amb artistes consagrats. 

La consolidació de les opcions de música en directe vigents per a actuar en directe 

(programació del Casal Jove, certàmens com Morvedre Rock) ha de ser present. 

Concretament, en referència a Morvedre Rock, està pendent de revisió amb joves músics/ques 

el tipus d’incentiu que reben els grups participants. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de concerts realitzats / Nombre aproximat de persones que hi assisteixen / 

Nombre de grups i músics que actuen en festivals, concerts de festes patronals 

PRESSUPOST: Baix-mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut + Àrea de Cultura + Festes 

 

54. Augmentar l’oferta de les Escoles Creatives i ampliar a edats a partir de 18 anys 

ORIGEN PROPOSTA: Comissió tècnica Departament de Joventut 

DESCRIPCIÓ: Es tracta de consolidar l’oferta de les Escoles Creatives, incidint en 

aquells trams d’edat o disciplines artístiques menys representats. Concretament, caldria 

incidir en l’oferta per a joves a partir de 18 anys, afinant en les propostes. Sempre tenint 

en compte que van dirigides a públic amateur amb l’objectiu d’introduir joves en 

diferents formes d’expressió cultural i artística. 

En aquest sentit, és molt convenient comptar amb els grups de participació per a 

perfilar possibles cursos que s’adapten a necessitats i demandes reals dels i les joves de 

les seues edats. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de nous cursos / Nombre de joves inscrits/es per trams d’edat 

PRESSUPOST: Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

55. Crear una Trobada Anual de Cultura Jove 

ORIGEN PROPOSTA: Comissió tècnica 
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DESCRIPCIÓ: Es tracta d’una jornada en la qual els joves artistes puguen mostrar els 

seus treballs a manera de fira oberta al públic, siga un espai formatiu, servisca de fòrum 

de debat i participació, i també siga un aparador interessant per a la difusió i 

l’estimulació del consum cultural. 

Els seus objectius serien visibilitzar artistes joves, difondre la cultura, i crear espais de 

participació i formació. 

L’Agència de Creació Jove modularà el contingut i la manera d’organitzar aquesta 

jornada. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre de joves creadors/es que hi participen / Nombre de reunions realitzades / 

Nombre de persones que hi assisteixen 

PRESSUPOST: Baix-Mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

56. Realitzar enquestes en línia sobre diversos temes en cultura, música, art: inquietuds, 

idees… 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: Des de les xarxes socials, principalment, és prou senzill realitzar 

sondejos i consultes entre els/les joves quan es tracte de conéixer realitats concretes o 

decidir sobre algun tipus d’acció relativa a cultura jove. Això permetria afinar més en 

les accions a realitzar. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: 

Nombre d’enquestes realitzades / Nombre de joves que participen en aquestes enquestes 

/ Nombre d’accions en què aquestes enquestes han sigut influents 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

57. Fomentar una major comunicació entre joves artistes i l’Ajuntament, amb reunions 

per a expressar i revisar propostes de joves en art i música 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: Els i les joves han vist molt interessant que hi haja una via de participació on 

expressar les seues necessitats i idees, de cara al fet que es facen realitat. 

La creació d’una Agència de Creació Jove permetrà establir una via més formal per a aquesta 

interacció. Així mateix, la Trobada Anual a manera de fira on es mostre el potencial creador 

de cultura de la joventut del municipi servirà com a fòrum per a establir debat i participació. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: Nombre de reunions realitzades / Nomber de joves que 

participen en aquestes reunions 

PRESSUPOST: Baix 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

58. Traure a la llum un mitjà de comunicació creat per joves dedicat a temes artístics i 

culturals, on es done cobertura a propostes i esdeveniments de joves locals 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: Proposen una publicació tipus fanzine, que pot ser en línia (per exemple, 

mitjançant una publicació Isuu). La creació d’una Agència de Creació Jove pot servir per a 

articular aquest projecte, que ha de desenvolupar-se sempre que hi haja una iniciativa per part 

de joves interessats/des per temes culturals. 
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INDICADORS D’AVALUACIÓ: Nombre de publicacions realitzades / Nombre de joves 

que hi participen i decideixen en la seua realització 

PRESSUPOST: Baix-mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut + Àrea de Cultura 

 

59. Aconseguir una difusió més efectiva del que es realitza des de Joventut, amb major 

publicitat i promoció dels esdeveniments i tallers i potenciar una xarxa social de 

joventut, que done suport a grups i artistes 

ORIGEN PROPOSTA: Fòrum Jove (Art Jove) + comissió tècnica 

DESCRIPCIÓ: Els/Les joves perceben com a millorable la difusió dels projectes i activitats 

culturals que ofereix Joventut, troben a faltar entre altres coses el poc ús d’eines de què 

disposen les xarxes socials i internet, com les promocions o tècniques per al posicionament i 

viralització de publicacions. 

Una de les propostes dels joves és comptar amb algú que assessore en aquest tema, com 

podria ser un/a programador web per a pàgina musical i artística en internet, amb informació 

(notícies de discos, llançaments, marxandatge…). Una altra proposta és tindre en compte 

joves que realitzen alguna activitat cultural, musical o artística, tindre’ls en compte en xarxes 

socials, amb posts sobre els seus projectes, o idees més senzilles com una playlist de música 

jove local des del perfil de Spotify. 

D’altra banda, aquesta acció permetrà també la visibilitat de joves artistes o músics, que és 

una cosa també sol·licitada i plasmada en aquesta i altres accions. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ: Nombre de publicacions en xarxes socials / Nombre 

d’interaccions obtingudes / Nombre de joves que s’assabenten d’activitats per xarxes socials 

PRESSUPOST: Baix-mitjà 

TEMPORALITAT: Curt-mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea d’Infància i Joventut 

 

60. Creació d’un allotjament col·lectiu (hostel municipal) a l’antiga Gerència d’AHM 

ORIGEN PROPOSTA: Equip tècnic Àrea Joventut 

DESCRIPCIÓ: Des de fa algun temps, la Delegació d’Infància i Joventut ha manifestat la 

necessitat de poder comptar amb un allotjament col·lectiu que permetera la realització 

d’intercanvis. Així com oferir a grups escolars o d’educació en el temps lliure la possibilitat 

de disposar d’un allotjament tipus alberg, en la fase final de la via verda d’Ojos Negros-el 

Port de Sagunt. Per això es va dissenyar la proposta de realitzar en dos adossats de l’antiga 

Gerència un hostel amb capacitat màxima per a unes 50 persones. Aquest emplaçament es va 

pensar adequat, ja que l’antic traçat de la via minera para a menys de trenta metres, i podria 

ser una opció que cobrira dues necessitats. La primera vinculada amb els intercanvis dins del 

programa Erasmus +; i l’altra com un al·licient turístic més per a grups organitzats que, una 

vegada realitzada la via verda, vulguen gaudir de la nostra ciutat. 

INDICADORS D’AVALUACIÓ 

Projecte d’execució de l’obra 

Seguiment de la concessió 

Registre d’utilització anual 

Grau satisfacció de les persones usuàries 

PRESSUPOST: Alt 

TEMPORALITAT: Mitjà termini 

COMPETÈNCIA: Municipal 

REGIDORIA RESPONSABLE: Àrea de Joventut + Àrea de Contractació 
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8 EXPEDIENT 843812M. AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT ACTIVITAT 

PRIVADA PROFESSOR CONSERVATORI PPO 

 Vista la instància presentada pel Sr. Pau Puig Olives, professor del conservatori de 

música d’aquest Ajuntament a temps parcial, amb jornada de 5,5 hores setmanals, per la qual 

sol·licita compatibilitat per a l’exercici d’una segona activitat, de caràcter privat i a temps 

parcial per a l’Associació Aula de Sons i per al Centre d’Interpretació de la Jota en dies 

diferents i fora de la franja horària en què exerceix la seua activitat per a l’Ajuntament de 

Sagunt. 

Considerant que el règim jurídic en la matèria està establit en la Llei 53/1984, de 26 de 

desembre, d’Incompatibilitats del Personal al Servei de les Administracions Públiques i el seu 

Reglament aprovat per Reial decret 598/85, de 30 d’abril. 

Considerant que l’art. 11 de la Llei 53/1984 estableix que el personal comprés en 

l’àmbit d’aplicació d’aquesta Llei no podrà exercir, per si o substitució, activitats privades, 

incloses les de caràcter professional, siguen per compte propi o sota la dependència o al servei 

d’Entitats o particulars que es relacionen directament amb les que desenvolupe el 

Departament, Organisme o Entitat on estiguera destinat. 

 Per a l’exercici de la segona activitat serà indispensable la prèvia i expressa 

autorització de compatibilitat, que no suposarà modificació de jornada de treball i horari dels 

dos llocs i que es condiciona al seu estricte compliment en tots dos. 

 Considerant igualment el que es disposa per l’article 14 de la Llei 53/1984, segons el 

qual: «L’exercici d’activitats professionals (…) fora de les Administracions Públiques 

requerirà el previ reconeixement de compatibilitat» i «Els reconeixements de compatibilitat 

no podran modificar la jornada de treball i horari de l’interessat i quedaran automàticament 

sense efecte en cas de canvi de lloc en el sector públic». 

 Considerant que l’art. 14 de la Llei 53/1984 estableix que l’autorització de 

compatibilitat per a l’exercici d’una activitat privada correspon al Ple de la corporació local. 

En els mateixos termes es pronuncia l’article 103.3 de la Llei 4/2021, de 16 d’abril, de 

la Funció Pública Valenciana en disposar que: «En l’àmbit de les entitats locals la 

competència per a les declaracions de compatibilitat correspon al Ple de la corporació». 

Considerant que l’article 16.1 de la Llei d’Incompatibilitats en la seua redacció 

original, considerada vigent per diverses Sentències del TSJ de la Comunitat Valenciana, en 

tant s’implante el nou règim retributiu previst en l’EBEP (STSJ Comunitat Valenciana núm. 

753/2015 de 04/12/2015), disposa que: «No podrà autoritzar-se o reconéixer-se cap 

compatibilitat al personal que exercisca posats que comporten la percepció de complements 

específics o concepte equiparable, i al retribuït per aranzel». 

Considerant d’altra banda que l’apartat 4 del mateix article 16 de la Llei 

d’Incompatibilitats continua disposant que: «Així mateix, per excepció i sense perjudici de les 

limitacions establides en els articles 1r 3, 11, 12 i 13 de la present Llei, podrà reconéixer-se 

compatibilitat per a l’exercici d’activitats privades al personal que exercisca llocs de treball 

que comporten la percepció de complements específics, o concepte equiparable, la quantia del 

qual no supere el 30 per 100 de la seua retribució bàsica, exclosos els conceptes que tinguen 

el seu origen en l’antiguitat». 

Considerant que el legislador estatal no obstant això per Acord del Consell de 

Ministres de 16 de desembre de 2011 va aprovar el procediment per a la reducció, a petició 

pròpia, del complement específic dels funcionaris de l’Administració General de l’Estat 

pertanyents als Subgrups C1, C2 i E; acord posteriorment ratificat i ampliat per a la resta de 

grups i subgrups de titulació per la Disposició addicional cinquena del Reial decret llei 

20/2012, de 13 de juliol, de mesures per a garantir l’estabilitat pressupostària i de foment de la 

competitivitat. 

Considerant que en matèria d’incompatibilitats la legislació estatal ha de considerar-se 

supletòria, en tant que no s’ha aprovat la normativa de desenvolupament específica per a 
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l’Administració Local a la qual es fa referència en l’article 145 del Reial decret legislatiu 

781/1986, de 18 d’abril, de les disposicions legals vigents en matèria de règim local. 

Considerant que l’empleat en la seua sol·licitud renuncia a la part del Complement 

Específic que percep per a ajustar-se al límit establit en l’article 16.4 de la Llei 

d’Incompatibilitats, ajustant-se a les previsions del Reial decret llei 20/2012 i Acord del 

Consell de Ministres referit dalt d’aquestes línies. 

Considerant que la segona activitat no es troba entre les assenyalades com a 

incompatibles per l’article 12 de la Llei, ni menyscaba en principi la seua activitat 

prestacional per a l’Ajuntament de Sagunt. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 17, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, Muniesa, 

Bono, Sáez, Sampedro, Rovira i Montesinos. Abstencions. 6. Senyors/es  González, Guillen, 

Berna, Herranz, Fuertes i Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la 

Comissió Informativa de Modernització de l’Administració, el Ple de l’Ajuntament, per 17 

vots a favor del PSOE, Compromís, PP, EU i Ciutadans i 6 abstencions d’IP i VOX, 

ACORDA: 

 ÚNIC. Autoritzar la compatibilitat sol·licitada per l’empleat d’aquest Ajuntament, Sr. 

Pau Puig Olives, per a l’exercici d’una segona activitat privada, a temps parcial per a 

l’Associació Aula de Sons i per al Centre d’Interpretació de la Jota fora de la franja horària en 

què exerceix la seua activitat com a professor del conservatori de música de Sagunt, subjecte 

a l’ajust del complement específic als límits fixats per l’article 16.4 de la Llei 

d’Incompatibilitats i amb els següents condicionaments: 

 Aquesta autorització no suposarà modificació de la jornada de treball i horari i es 

condiciona al seu estricte compliment. 

 L’activitat la compatibilitat de la qual s’autoritza s’exercirà en règim laboral, a temps 

parcial i amb duració determinada, en les condicions establides per la legislació laboral. 

 La present autorització tindrà validesa exclusivament en tant es mantinguen les 

premisses sobre les quals s’atorga en matèria de jornada, horaris i límits retributius, quedant 

sense efecte en un altre cas. La persona interessada a continuar exercint la segona activitat 

haurà d’instar una nova autorització en el moment en el qual canvien els pressupostos de fet 

anteriorment indicats. 

 

9 EXPEDIENT 828382F. CIRCUMVAL·LACIÓ EXTERIOR DE VALÈNCIA-

E57/05PL 

Vista la resolució notificada a l’Excm. Ajuntament de Sagunt el 3.8.2021 (35643), del 

Sr. Secretari d’Estat de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, per Delegació del Ministre 

(O.FOM/1644/2012, de 23 de juliol, BOE de 25 de juliol), que assenyala el següent en la seua 

part dispositiva: 

 
 El recurs de reposició que s’esmenta és l’acord plenari de data 28.8.2015, que en la 

seua part dispositiva establia: 
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“PRIMER: Requerir d’anul·lació de la resolució de 7.7.2015 del secretari d’Estat 

d’Infraestructures, Transport i Habitatge, per Delegació de la ministra de Foment, 

aprovatòria de l’expedient d’Informació Oficial i Publica i definitivament l’Estudi Informatiu 

“Circumval·lació Exterior de València”, Província València, clau: EI-4-0033, en els termes 

en què aquesta ha sigut publicada en el BOE en data 28.7.2015 i notificada a aquest 

Ajuntament el 3.8.2015, sobre la base de les raons exposades en la part expositiva del present 

acord. 

SEGON: Sol·licitar del Ministeri de Foment la celebració d’una reunió de manera immediata 

amb els portaveus dels grups municipals. Aquesta reunió tindria per objecte aclarir l’abast 

dels extrems indicats en l’acord estatal recorregut i en quina mesura han sigut estimades les 

al·legacions municipals. Destacant-se en aqueix sentit que si d’aqueixa reunió es deduïra que 

les posicions estatals i municipals estan realment consensuades sobre l’abast de les solucions 

articulades i no sols en aparença, això comportaria el cessament de les accions activades per 

aquesta corporació municipal.” 

 

 Es destaca la circumstància que el Ministeri ha tardat 6 anys a resoldre el requeriment 

d’anul·lació interposat per l’Excm. Ajuntament de Sagunt, incomplint amb això de manera 

excessiva el termini que estableix la llei per a resoldre expressament sobre aquest. 

 La resolució del recurs/requeriment és de caràcter DESESTIMATORI del requeriment 

d’anul·lació municipal. Analitzada la fonamentació d’aquest, s’arriba a les següents 

conclusions: 

 PRIMER: Respecte del raonament realitzat pel Ministeri en el sentit següent: 

 
Encara que es discrepa per l’Ajuntament del raonament del Ministeri sobre aquest extrem, i 

per mitjà de la present es ratifica la postura municipal sobre que la figura 

processal/procedimental procedent és el requeriment d’anul·lació; en tant que el declarat no 

desmereix la posició processal de l’Ajuntament, en deixar intacte el seu dret d’usar els llits 

processals oportuns en defensa de la seua posició sobre els interessos municipals que 

representa, no procedeix fer majors consideracions. 

SEGON: Respecte del raonament realitzat pel Ministeri en el sentit següent: 
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Sobre aquesta qüestió de la competència de l’òrgan estatal, el secretari d’Estat, per a resoldre 

el recurs de reposició cal realitzar un doble plantejament: 

a) Un referent a la competència per a resoldre el present “recurs de reposició” 

b) Una altra, sobre la competència per a l’aprovació de l’estudi informatiu en si mateix. 

Respecte de la primera qüestió, la competència per a resoldre el present “recurs de reposició”. 



 53 

El Sr. Secretari d’Estat, en resoldre el present “recurs de reposició”, vulnera les 

previsions de l’art. 9.2 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, 

que estableix: 

“2. En cap cas podran ser objecte de delegació les competències relatives a: 

… 

c) La resolució de recursos en els òrgans administratius que hagen dictat els actes objecte de 

recurs.” 

 En aqueix sentit, el Sr. Secretari d’Estat no és competent per a resoldre aquest recurs, 

ja que la delegació de la qual gaudeix per a dictar l’acte impugnat per l’Excm. Ajuntament no 

s’estén a la resolució dels recursos que s’interpose contra aquest. Aqueixa competència la 

conserva l’òrgan delegant, en el present cas el Sr. Ministre, en el cas dels recursos de 

reposició/requeriments d’anul·lació. 

 Després la resolució de 23.7.2021, notificada a l’Ajuntament en data 3.8.2021, pateix 

del vici d’incompetència, ja que la delegació en la qual es fonamenta mai es pot interpretar 

extensivament per a entendre-la atribuïda per a resoldre els recursos interposats contra els 

actes dictats per delegació. Aqueixa interpretació sobre la seua competència lesiona 

obertament l’art. 9.2 c) de la Llei 40/2015, de règim jurídic del sector pública, dalt transcrit. 

 D’altra banda, sobre la competència per a l’aprovació de l’estudi informatiu en si 

mateix, procedeix remetre’s als raonaments ja realitzats per l’Excm. Ajuntament de Sagunt en 

el seu acord plenari de 28.8.2015 de requeriment d’anul·lació, quan assenyalava: 

“2. Les previsions de l’art. 33 del RD 1812/1994 sobre la competència de l’òrgan estatal en 

cas de discrepància municipal 

La teòrica estimació per l’Estat de les pretensions municipals amb uns pronunciaments 

genèrics i ambigus que són més declaracions de bones intencions que una resposta precisa i 

concreta a les al·legacions municipals és una manera d’alterar la competència estatal 

decisora en matèria d’Estudis Informatius, que està definida de la següent forma en l’art. 

33.1 del RD 1812/1994: 

“1. Quan es tracte de construir carreteres o variants no incloses en el planejament urbanístic 

vigent dels nuclis de població als quals afecten, el Ministeri d’Obres Públiques, Transports i 

Medi Ambient haurà de remetre l’estudi informatiu corresponent a les Comunitats Autònomes 

i Corporacions locals afectades, a fi que durant el termini d’un mes examinen si el traçat 

proposat és el més adequat per a l’interés general i per als interessos de les localitats, 

províncies i comunitats autònomes al fet que afecte la nova carretera o variant. Transcorregut 

aquest termini i un mes més sense que aquestes administracions públiques informen sobre 

aquest tema, s’entendrà que estan conformes amb la proposta formulada. En cas de 

disconformitat, que necessàriament haurà de ser motivada l’expedient serà elevat al 

Consell de Ministres, que decidirà si escau executar el projecte, i, en aquest cas, ordenarà 

la modificació o revisió del planejament urbanístic afectat, que haurà d’acomodar-se a les 

determinacions del projecte en el termini d’un any des de la seua aprovació (article 10.1)….” 

Dir que s’han estimat les al·legacions municipals no és prou. Cal documentar-ho en l’Estudi 

Informatiu aprovat definitivament, la qual cosa no s’ha fet. I per tant realment s’ignora per 

l’Ajuntament si efectivament se li han estimat o no les seues al·legacions i si hi haurà una 

discrepància sobre el fons. El fet és que en data de hui, per mitjà del present recurs, hi ha una 

discrepància municipal, que s’estendrà a més qüestions (o no), quan se li aporten les dades 

mínimes imprescindibles propis d’un Estudi Informatiu. Però és que a més la discrepància 

s’ha manifestat al llarg de tota la instrucció de l’expedient de circumval·lació, des del 2005. 

Ara, amb la decisió estatal es tanca en fals, amb una hipotètica estimació de no se sap què. I 

amb això s’està desvirtuant el règim competencial expressament establit per a aquests casos. 

L’òrgan competent per a aprovar definitivament aquest Estudi Informatiu no és el secretari 

d’Estat per delegació de la ministra de Foment sinó el Consell de Ministres. 

Si, com es tem aquest Ajuntament, l’allunyament del nucli de Sagunt és simbòlic i anecdòtic 

es donaria la paradoxa que l’avantprojecte o el projecte es decidiria en seu del Consell de 
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Ministres, per les discrepàncies municipals, sent que aquestes no sorgirien de forma 

sobrevinguda sinó que es portarien manifestant expressament des de fa lustres per 

l’Ajuntament. 

No s’està davant un Estudi Informatiu consensuat expressament o tàcitament amb 

l’Ajuntament sinó davant d’un expedient en el qual de moment l’única cosa que s’han 

plantejat són oposicions i discrepàncies municipals sobre el traçat que exigeixen el 

tractament competencial adequat (Consell de Ministres) només eludible en el cas que la 

solució precisa i certa siga acceptada per l’Ajuntament, extrem no produït fins hui.” 

 Existint una discrepància municipal expressa de l’Ajuntament com és el cas, l’òrgan 

competent per a aprovar, si escau, l’Estudi Informatiu no és ni el Sr. Secretari d’Estat per 

delegació ni el ministre, sinó el Consell de Ministres. I això en compliment literal de les 

previsions de l’actual art. 16.2 de la Llei 37/2015, de 29 de setembre, de Carreteres, o de l’art. 

10.1 de l’anterior llei, de 1988, així com de l’art. 33.1 del RD 1812/1994, vigent. De manera 

que la resolució de 23.7.2021, notificada a l’Ajuntament en data 3.8.2021 pateix a més d’un 

segon vici d’incompetència, ja que aquesta no pot ratificar un acord estatal impugnat 

(aprovació definitiva estudi informatiu) del qual manca de competència per a aprovar (ja que 

no hi ha consens amb l’Ajuntament respecte del traçat: el present recurs evidencia aqueixa 

falta de consens), que correspondria al Consell de Ministres. 

TERCER: Respecte del raonament realitzat sobre 
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Vista la contestació donada ara, sis anys després, en la resolució estatal del recurs, se 

segueix en el mateix punt de partida, d’incertesa i ambigüitat sobre el traçat aprovat. 

S’incorre, en el present acord, en un manifest vici d’incongruència i de falta de 

resposta mínima a les qüestions plantejades. Amb aqueixa contestació no s’està donant 

resposta a la fonamentació municipal de l’acord municipal que, es recorda, es basava en el 

següent: 

1. Per la seua ambigüitat i falta de precisió en l’abast de l’estimació 

L’acord estatal assenyala que “… es consideraran les modificacions locals… allunyant el 

traçat del nucli urbà de Sagunt i disminuint l’afecció sobre el Pla del Bou”, la qual cosa és 

tant com una declaració de bones intencions sense la mínima precisió tècnica exigible a un 

document de la naturalesa d’un Estudi Informatiu. 

Perquè cal plantejar-se en bona lògica quant s’allunyarà del nucli urbà aquest traçat. 50 

metres? 100 metres? 150 metres? Suposa que efectivament s’atendrà l’al·legació municipal 

formulada en el sentit que en tot cas el nou traçat vaja a l’oest de l’actual A-7 i que en cap 
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cas la creue en aqueix punt cap a l’Est? La resposta estatal donada és el mateix que res o una 

desestimatòria d’una pretensió, amb l’agreujant que aquesta, tal com ha sigut formulada, 

genera indefensió a la posició municipal. Per l’Estat s’ha adoptat un acord, notificat i 

publicat, que activa els corresponents terminis de reacció processal, peremptoris i per tant 

subjectes a caducitat si no s’exerceixen i amb el risc que els acords adoptats adquirisquen 

fermesa; i davant del qual a l’Ajuntament no li queda un altre remei que reaccionar donada 

la incertesa de no saber fins a quin punt la seua posició d’allunyament de la infraestructura 

prevista ha sigut atesa. Hi ha una aparent estimació, però sense la més mínima certesa del 

seu abast i si aquesta serà només testimonial o simbòlica o si per contra suposarà una 

estimació integral. 

A més aqueixa imprecisió o ambigüitat en l’abast de “la presa en consideració de les 

modificacions locals… allunyant el traçat del nucli urbà de Sagunt i disminuint l’afecció 

sobre el Pla del Bou” xoca amb la precisió d’altres dades com la indicació d’una longitud 

certa, 11,9 km, i un pressupost base per al tram nord de 116,99 milions d’euros. Longitud i 

import que es considera que ha de tindre una motivació fundada en funció l’obra prevista (i 

que no obstant això no es comunica a l’Ajuntament al·legant). 

No és lògic ni coherent que es guarde silenci sobre l’alternativa triada sobre dues solucions 

tan diferents com creuar o no creuar en dos punts l’actual A7 (primer d’oest a est i després 

d’est a oest) i no obstant això s’haja fet una estimació precisa de la longitud i del pressupost 

base, sent que l’opció de l’una o l’altra alternativa no poden mesurar i costar el mateix i ser 

indiferent econòmicament la seua elecció. 

Cal pressuposar que per tant l’Estat té clar l’abast “la presa en consideració de les 

modificacions locals… allunyant el traçat del nucli urbà de Sagunt i disminuint l’afecció 

sobre el Pla del Bou”, atés que l’ha mesurada i avaluat econòmicament amb el rigor que 

procedeix en un document de la naturalesa d’un estudi informatiu, però no transmet aqueixa 

solució en la seua contestació a les al·legacions municipals. 

Aquest Ajuntament, en defensa dels interessos municipals corresponents, no pot obviar 

aqueixa falta de claredat i precisió mínima exigibles en l’adopció de qualsevol acord de 

naturalesa administrativa i, en conseqüència, no pot córrer el risc que sota una aparent 

estimació estatal adquirisquen fermesa solucions tècniques contràries a les posicions 

municipals. 

 

Posicions, les de l’Ajuntament, que es recolzaven en raonaments jurídics lògics, de falta de 

ponderació mediambiental adequada pròpia d’una declaració d’impacte mediambiental entre 

les opcions que es fan servir durant la instrucció de l’expedient. 

Amb la decisió finalment adoptada es consideren vulnerats els següents preceptes legals: 

Preceptes de la Llei 30/92, RJA-PAC 

Art. 89 

1. La resolució que pose fi al procediment decidirà totes les qüestions plantejades pels 

interessats i aquelles altres derivades d’aquest. 
… 

3. Les resolucions contindran la decisió, que serà motivada en els casos a què es refereix 

l’article 54. Expressaran, a més, els recursos que contra aquesta procedisquen, òrgan 

administratiu o judicial davant del qual hagueren de presentar-se i termini per a interposar-

los, sense perjudici que els interessats puguen exercitar qualsevol altre que estimen oportú. 

… 

5. L’acceptació d’informes o dictàmens servirà de motivació a la resolució quan 

s’incorporen al text d’aquesta.” 

La decisió adoptada per l’Estat no compleix amb la qualitat mínima exigible legalment sobre 

les qüestions plantejades per l’Ajuntament com a interessat en aquest expedient de 

circumval·lació. La prova d’això és que aquesta administració municipal desconeix si les 

seues pretensions han sigut o no estimades, i en quin grau. A més, i atés que les decisions 
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pròpies d’un Estudi Informatiu no són de caràcter voluntarista sinó que han d’estar 

recolzades en els corresponents informes tècnics i econòmics que li donen suport, en el 

present cas, la hipotètica estimació de les al·legacions municipals, total o parcial, estarà 

basada en informes que ho avalen (i que permeten a aquesta administració saber l’abast de 

les modificacions introduïdes). No obstant això aquests no s’han incorporat al text, la qual 

cosa infringeix l’art. 89.5 transcrit. 

El resultat d’aqueix incompliment és l’ambigüitat denunciada, que genera indefensió a aquest 

Ajuntament en la seua posició i que l’obliga a recórrer administrativament en demanda d’una  

mínima seguretat  jurídica sobre l’abast de la decisió adoptada per l’Estat. 

 Preceptes de la Llei 25/88, de Carreteres 
L’art. 7.1 c descriu el contingut dels estudis informatius. Convé transcriure la definició de 

l’escaló documental següent, l’avantprojecte, per a delimitar el contingut mínim de l’Estudi 

Informatiu. 

Article 7 

1. Els estudis de carreteres que en cada cas requerisca l’execució d’una obra s’adaptaran als 

següents tipus, establits en raó a la seua finalitat: 

  

 c) Estudi informatiu. 

Consisteix en la definició, en línies generals, del traçat de la carretera, a l’efecte que puga 

servir de base a l’expedient d’informació pública que s’incoe si és el cas. 

  

 d) Avantprojecte. 

Consisteix en l’estudi a escala adequada i consegüent avaluació de les millors solucions al 

problema plantejat, de manera que puga concretar-se la solució òptima. 

… 

2. Els estudis i projectes citats constaran dels documents que reglamentàriament es 

determinen.” 

 Del precepte descrit es dedueix clarament que l’Estudi Informatiu ha de definir el 

traçat, en línies generals, de la via. Això és el que s’atribueix per l’Ajuntament que no 

apareix en la resolució estatal objecte d’anàlisi, una decisió sobre el traçat general. No s’està 

exigint un nivell de detall propi dels projectes, en els termes de l’art. 8.3 de la llei de 

carreteres, quan assenyala que 

“3. Als efectes indicats en els apartats anteriors, els projectes de carreteres i les seues 

modificacions hauran de comprendre la definició del traçat d’aquestes i la determinació dels 

terrenys, construccions o altres béns o drets que s’estime requerisc ocupar o adquirir per a la 

construcció, defensa o servei d’aquelles i la seguretat de la circulació.” 

Però sí que s’exigeix que figure un traçat, en línies generals com diu la llei, perquè aquest 

Ajuntament sàpia a què atindre’s. No és el cas. Tant és així, l’omissió del traçat general, que 

aquest Ajuntament desconeix el que s’ha aprovat pel secretari d’Estat, si un traçat que va per 

l’oest de l’A7 o un altre que va per l’est, però teòricament més allunyat del nucli urbà de 

Sagunt (i amb menor incidència en Pla del Bou). 

Per tant l’acord estatal vulnera el contingut mínim que l’art. 7.1 c de la Llei 25/88 exigeix per 

als Estudis Informatius. El desenvolupament reglamentari d’aquest precepte, l’RD 1812/1994, 

permet aprofundir en aquesta qüestió referent a incompliment del contingut mínim d’un 

Estudi Informatiu. En aqueix sentit l’art. 25 del mateix assenyala que 

“1. L’estudi informatiu constarà de memòria amb els seus annexos, i plans, que 

comprendran:… 

 b) La definició en línies generals, tant geogràfiques com funcionals, de totes les 

opcions de traçat estudiades. 

Respecte d’aquest aspecte procedeix remetre’s a les consideracions fetes abans sobre falta 

d’indicació d’aquest traçat en línies generals, en un extrem tan obvi com saber si la solució 



 58 

final creua o no a l’est de l’A7, i per tant el grau d’incidència sobre el nucli urbà de Sagunt i 

el Pla del  Bou. 

 c) L’estudi d’impacte ambiental de les diferents opcions, en els casos en què siga 

preceptiu el procediment d’avaluació d’impacte ambiental. En els restants casos, una anàlisi 

ambiental de les alternatives i les corresponents mesures correctores i protectores necessàries. 

La manera d’actuar del Ministeri porta inevitablement al fet que es vulneren les previsions 

d’aquest precepte i que s’entre procedimentalment en un atzucac. 

 Si l’opció d’allunyament del nucli urbà de Sagunt acaba sent al final simbòlica, la 

declaració d’impacte ambiental que li dona suport incorrerà en els vicis indicats per 

l’Ajuntament en el seu acord plenari de març de 2015, de falta de ponderació i valoració 

mediambiental de les al·legacions municipals fetes en el seu moment. 

 Si per contra, la infraestructura es desplaça cap a l’oest de l’A7, és una opció que 

mancaria de cobertura d’estudi d’impacte ambiental. 

 L’ambigüitat denunciada de l’acord estatal impedeix poder fer més precisions sobre 

aquest tema. 

 d) L’anàlisi dels avantatges, inconvenients i costos de cadascuna de les opcions i la 

seua repercussió en els diversos aspectes del transport i en l’ordenació territorial i 

urbanística, tenint en compte en els costos el dels terrenys, serveis i drets afectats en cada cas, 

així com els costos ambientals i de sinistralitat. 

L’estudi informatiu aprovat o bé oculta als al·legants aqueixa anàlisi (el que seria greu i 

il·legal) o bé ho remet a l’avantprojecte/projecte posterior, la qual cosa seria també il·legal 

perquè no respectaria el contingut mínim propi del mateix exigit pels preceptes transcrits. A 

més la redacció donada a l’acord recorregut “es considerarà”, dona a entendre aquesta 

última opció, no admissible per vulneració del precepte transcrit. La normativa vol que 

l’anàlisi d’opcions de traçat (a l’oest de l’A7  o la persistència a anar per l’est de l’A7, però 

“més allunyat”) es faça ara, no que es remeta a una fase posterior. No obstant això sí que hi 

ha un mesurament de longitud i una valoració econòmica precises, que o bé és infundada 

(perquè li dona aquest una solució o una altra, la qual cosa incorre en el vici de la 

predeterminació del resultat valoratiu) o bé evidencia l’ocultació d’una solució ja certa però 

no comunicada, la qual cosa legalment no és admissible. 

 e) La selecció de l’opció més recomanable….” 

És la mateixa disjuntiva ja formulada en apartats anteriors. Si s’ha triat (a l’est o a l’oest de 

l’A7), no s’ha manifestat, la qual cosa és una omissió de pronunciament important que oculta 

informació decisiva als afectats. 

Si no s’ha triat i opera una remissió a l’avantprojecte/projecte, el que operaria és una 

vulneració del contingut mínim exigit per llei i altra normativa aplicable.” 

 

 Segueix sense donar-se resposta a la qüestió plantejada per l’Ajuntament. A aquest 

Ajuntament no se li ha comunicat formalment quin és el traçat triat pel Ministeri i 

l’ambigüitat i indefinició denunciada en el seu moment continua sent la mateixa sis anys 

després d’aprovat l’estudi informatiu. A data de 2021 continua sense haver-se-li comunicat 

formalment a aquest quant s’allunyarà el traçat del nucli urbà de Sagunt i si amb els 

acords fa sis anys, i ratificat ara, això suposa que efectivament s’atendrà l’al·legació 

municipal formulada en el sentit que en tot cas el nou traçat vaja a l’oest de l’actual A-7 i que 

en cap cas la creue en cap punt cap a l’est. 

 El Ministeri, en el seu recurs, no fa un judici crític sobre si l’acord estatal recorregut 

motiva prou el seu acord en contestació a les al·legacions municipals i, sobretot, si és prou 

precís i explícit en la solució acordada, que l’Ajuntament denunciava desconéixer. El recurs 

no es desestima perquè pose en evidència que es van atendre les al·legacions municipals i es 

va definir de manera clara el traçat que suposadament atenia a aquest. El recurs no evidencia 

aqueix argument decisiu. No s’ha preocupat de verificar-ho. Ha vist la resposta estatal, 

consistent a afirmar literalment “… es consideraran les modificacions locals… allunyant el 
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traçat del nucli urbà de Sagunt i disminuint l’afecció sobre el Pla del Bou”, i ha considerat 

que a una administració municipal li ha de semblar suficient aqueixa contestació sense 

acompanyar una representació gràfica del traçat. 

 El Ministeri en el 2021, per a resoldre el recurs, invoca un informe del mateix 

Ministeri, de l’any 2015, que diu 

 
 

 Cal destacar que l’informe que transcriu de 2015 no diu que s’estimen o intenten 

conciliar les al·legacions municipals amb la resta, adaptant el traçat (sense perjudici que es 

desconega per l’Ajuntament en quina mesura es va produir aqueixa adaptació). El que diu 

l’informe és que les consideracions sobre el traçat són, sensiblement, les que ja van ser 

posades de manifest a l’Ajuntament de Sagunt durant la informació pública d’estudi 

informatiu”, o cosa que és el mateix, les que van ser objecte d’una oposició municipal 

expressa per considerar-les altament lesives per als interessos municipals. No diu que s’hagen 

estimat les al·legacions municipals, sinó que són les mateixes que van ser objecte d’una 

oposició municipal expressa. No s’entén per això que aqueix informe s’use com a fonament 

de l’intent estatal de conciliació de totes les postures, municipals i altres. 

Quan es contesta a l’Ajuntament en 2015 es diu ambiguament “… es consideraran les 

modificacions locals… allunyant el traçat del nucli urbà de Sagunt i disminuint l’afecció 

sobre el Pla del Bou”, sense acompanyar ni una sola representació gràfica. I l’òrgan estatal 

considera que aqueixa és una forma correcta d’actuar i no ho corregeix a través de la resolució 

del recurs, encara que siga sis anys després. Es jutja que la irregularitat administrativa destaca 

en el requeriment municipal d’anul·lació, i dalt transcrita, és manifesta i evident i es manté. 

S’insisteix en la idea que a data de 2021 continua sense haver-se-li comunicat 

formalment a aquest Ajuntament quant s’allunyarà el traçat del nucli urbà de Sagunt i 

si amb els acords fa sis anys, i ratificat ara, això suposa que efectivament s’atendrà o no 

l’al·legació municipal formulada en el sentit que en tot cas el nou traçat vaja a l’oest de 

l’actual A-7 i que en cap cas la creue en cap punt cap a l’est. 

QUART: Respecte del raonament realitzat sobre 

 
Sobre aquest punt concret s’estarà a l’evolució de la instrucció sobrevinguda d’una 

figura de planejament autonòmica, que en data de hui no compta amb una aprovació definitiva, 

el Pla Especial de l’Àrea Logística de Sagunt, l’òrgan promotor de la qual és la Direcció 
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General d’Obres Públiques, Transports i Mobilitat Sostenible de la Conselleria de Política 

Territorial, Obres Públiques i Mobilitat; i que podria afectar la vigència de la previsió del PR 

V8  al·legada per aquest Ajuntament: 

 

 
 

Sense perjudici d’això, aquesta previsió, en data de hui, 2021, continua fins i tot vigent, 

i ha sigut totalment ignorada i obviada pel Ministeri. 

Caldrà estar a l’evolució de la instrucció de l’expedient autonòmic esmentat per a 

concloure si és o no un element que de forma sobrevinguda pot ser canalitzat amb una altra 

solució tècnica diferent que done una solució satisfactòria a la connectivitat del nucli urbà del 

Port de Sagunt amb el nord de l’Àrea Metropolitana de València. 

CINQUÉ: Respecte del raonament realitzat sobre 

 
Procedeix remetre’s a les consideracions fetes en l’acord municipal desestimat: 

“Abans s’ha indicat que la manera d’actuar del Ministeri portava inevitablement al fet que es 

vulneraren les previsions de l’art. 25.1 c del RD 1812/1994 i que sobre la qüestió de la 

Declaració d’Impacte Ambiental s’entrara procedimentalment en un atzucac. 

 Si l’opció d’allunyament del nucli urbà de Sagunt acaba sent al final simbòlica o 

anecdòtica, la declaració d’impacte ambiental que li dona suport incorrerà en els vicis 

indicats per l’Ajuntament en el seu acord plenari de març de 2015, de falta de ponderació i 

valoració mediambiental de les al·legacions municipals fetes en el seu moment. Procedeix 

remetre’s a totes aqueixes consideracions fetes en aquest acord plenari, que s’han de 

considerar part de la fonamentació del present recurs. Les Declaracions d’Impacte Ambiental 

no són susceptibles d’impugnació independent però els seus vicis són susceptibles 

d’impugnació en els acords que es recolzen en aquestes. 

 Si per contra, la infraestructura es desplaça cap a l’oest de l’A7, és una opció que 

mancaria de cobertura d’estudi i declaració d’impacte ambiental. 
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 L’ambigüitat denunciada de l’acord estatal impedeix poder fer més precisions sobre 

aquest tema.” 

 Les manifestacions de l’acord plenari de març de 2015 que s’assenyalen eren les 

següents: 

“… es considera totalment lesiu per als interessos municipals la circumstància que aquest 

traçat discorre en part pel costat est de l’AP-7. Aspecte que resulta inacceptable des de la 

perspectiva de la ponderació de tots els interessos generals afectats. 

 La circumstància que una solució de traçat paral·lel a l’AP-7, íntegrament en el costat 

oest d’aquesta al seu pas pel terme de Sagunt, puga ser més costós econòmicament per al 

Ministeri de Foment, no justifica que se sacrifiquen altres valors municipals en joc que es 

consideren de major pes. En concret: 

-No resulta justificable que una infraestructura d’aqueixa entitat s’acoste al nucli urbà 

respecte de l’actual AP-7, en comptes d’allunyar-la d’aquesta. L’AP-7 suposa un element 

objectiu, generador de sorolls i altres molèsties, que té les seues incidència sobre el sòl urbà 

del nucli de Sagunt, a tots dos marges del riu Palància. Les solucions d’implantació de noves 

infraestructures en cap cas poden intensificar aqueixa incidència negativa sobre el nucli urbà, 

i NO OBSTANT AIXÒ en el present cas, de manera incomprensible, s’acosta la mateixa a 

l’altura del punt més delicat. 

Crida l’atenció la circumstància que les ortofotos que es prenen com a referència per a 

analitzar la incidència de l’autovia en projecte estan desfasades. Una més actualitzada 

posaria més en evidència aquesta afirmació. 

… 

 La major inversió que supose mantindre el paral·lelisme amb l’AP-7 pel costat oest, 

sense encreuaments, no pot justificar el sacrifici de la paràmetres de qualitat de vida dels 

ciutadans de Sagunt, acostant-los la nova autopista a uns escassos 600 m. 

-Respecte dels camps de futbol del Xulla, l’arquitecte municipal en el seu informe destaca la 

incidència negativa de la infraestructura sobre aquests, de tal manera que suposaria 

l’eliminació d’un dels dotacionals públics esportius de major entitat del municipi, seu del 

futbol base saguntí. 

… 

- Unes altres consideracions. 

Procedeix reiterar-se en la resta d’extrems que ja van ser indicats al Ministeri en l’acord 

plenari de 29.12.2005, és a dir: 

El seu traçat en paral·lel al llarg de molts punts de l’A-7 obligarà a realitzar obres de tall en 

zones de muntanya on se situen assentaments residencials d’entitat important (cas del PLA 

DEL BOU) i que a més són d’ús quotidià per la ciutadania suposant un impacte ambiental i 

paisatgístic important ( cas del PIC DELS CORBS, ZONA DE CALDERONA, etc). 

 A més, l’obligada proximitat en molts trams de les dues vies a causa de l’orografia 

suposaria una barrera molt important dins del terme municipal que dificultaria la connexió 

amb una important zona d’interior a efectes agrícoles, residencials, etc. 

 És desaconsellable el traçat paral·lel de totes dues infraestructures d’alta intensitat 

per l’efecte afegit que generarien sobre els nuclis urbans confrontants (acústics, visuals, 

efecte barrera, etc.), que van més enllà de la suma individual que produeixen cadascuna de 

les dues infraestructures, la present i la projectada. 

… 

Destaca, sense oblidar la resta dels indicats, per la incidència negativa que pot tindre per a 

la ciutadania de la ciutat de Sagunt, la falta de judici mediambiental crític sobre la 

circumstància de per què és millor mediambientalment acostar una infraestructura 

d’aqueixa entitat al nucli urbà de Sagunt, saltant per damunt de l’actual AP-7, cap a l’est, 

a escassos 600 metres, en comptes d’allunyar-la d’aquest nucli urbà, discorrent a l’oest 

d’aquesta AP-7 al seu pas per aquest nucli urbà. Amb l’agreujant que més al sud torna a 

saltar l’AP-7, per a anar per l’oest d’aquesta. 
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Tot això segons als esquemes que recull el mateix text de la declaració d’impacte. 

 

 
 

 
 

A aqueixa al·legació municipal no es fa cap mena de consideració per part de la Secretaria 

d’Estat i no obstant això és una consideració mediambiental de primer ordre a tindre en 

compte que afecta nivell acústic i altres molèsties a un nucli urbà de més de 25.000 habitants, 

com és la ciutat de Sagunt. 

No s’ha valorat, ni figura en aquesta declaració d’impacte, per què és millor 

mediambientalment executar la infraestructura a 600 metres del nucli, en comptes dels més 

de 900 metres que suposaria executar-la a l’oest de l’actual AP 7. 

En aqueix sentit la Declaració d’Impacte Ambiental pateix d’un evident vici contra la 

legalitat en ser INCONGRUENT, en ometre un judici valoratiu sobre una al·legació 

exposada de manera clara i precisa per una administració pública representativa dels 

interessos dels seus ciutadans. 
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En la declaració d’impacte en cap moment es realitza la deguda ponderació de per què la 

proposta municipal de localització del by pass exclusivament a l’oest de l’AP 7 és més 

impactant per al Medi Ambient que la solució que s’informa favorablement en la declaració.” 

 I procedeix remetre’s al raonament jurídic dalt indicat, que xoca frontalment amb la 

resposta donada ara en 2021 pel Ministeri: 

 Les Declaracions d’Impacte Ambiental no són susceptibles d’impugnació independent 

però els seus vicis són susceptibles d’impugnació en els acords que es recolzen en aquestes. 

 

Vistos els termes de l’acord estatal objecte d’anàlisi, i considerant que aquest no 

s’ajusta a la legalitat en els termes indicats i que l’acord que ratifica lesiona els interessos 

municipals que a aquesta administració municipal li correspon defensar, es considera que el 

procedent és la impugnació d’aquests. 

Correspon al Ple, en els termes de l’art. 22 de la Llei 7/85, RBRL, l’exercici de les 

accions administratives en els assumptes de la seua competència. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila; 

per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Territori i 

Sostenibilitat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

PRIMER: Recórrer davant de l’òrgan de la jurisdicció contenciosa administrativa 

competent punt la resolució de 7.7.2015 del secretari d’Estat d’Infraestructures, Transport i 

Habitatge, per Delegació de la ministra de Foment, aprovatòria de l’expedient d’Informació 

Oficial i Publica i definitivament l’Estudi Informatiu “Circumval·lació Exterior de València”, 

Província València, clau: EI-4-0033, en els termes en què aquseta ha sigut publicada en el 

BOE en data 28.7.2015; com la resolució notificada a l’Excm. Ajuntament de Sagunt el 

3.8.2021 (35643), del Sr. Secretari d’Estat de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, per 

delegació del ministre (O.FOM/1644/2012, de 23 de juliol, BOE de 25 de juliol), que 

desestima el recurs/requeriment municipal interposat contra aquell. Tot això sobre la base de 

les raons exposades en la part expositiva del present acord, i que en síntesi són: 

A. La resolució de 23.7.2021, notificada a l’Ajuntament en data 3.8.2021, pateix del vici 

d’incompetència, ja que la delegació en la qual es fonamenta mai es pot interpretar 

extensivament per a entendre-la atribuïda per a resoldre els recursos interposats contra els 

actes dictats per delegació. Aqueixa interpretació sobre la seua competència lesiona 

obertament l’art. 9.2 c) de la Llei 40/2015, de règim jurídic del sector pública, dalt transcrit. 

B. La resolució de 23.7.2021, notificada a l’Ajuntament en data 3.8.202 pateix a més d’un 

segon vici d’incompetència, ja que aquesta no pot ratificar un acord estatal impugnat 

(aprovació definitiva estudi informatiu) del qual manca de competència per a aprovar (ja que 

no hi ha consens amb l’Ajuntament respecte del traçat: el present recurs evidencia aqueixa 

falta de consens). La competència per a aprovar aquell i per a la seua ratificació per la via del 

recurs, si és el cas, correspon al Consell de Ministres. 

C. Amb la contestació donada ara, 6 anys després, en la resolució estatal del recurs, se segueix 

en el mateix punt de partida, d’incertesa i ambigüitat sobre el traçat aprovat. A data de 2021 

continua sense haver-se-li comunicat formalment a aquest Ajuntament quant s’allunyarà el 

traçat del nucli urbà de Sagunt i si amb els acords fa 6 anys, i ratificat ara, això suposa que 

efectivament s’atendrà o no l’al·legació municipal formulada en el sentit que en tot cas el nou 

traçat vaja a l’Oest de l’actual A-7 i que en cap cas la creue en cap punt cap a l’est. Destacant 

expressament que qualsevol solució de traçat que creue l’A-7 a l’est de la A-7, acostant encara 

més les infraestructures viàries estatals al nucli urbà de Sagunt compta amb l’oposició 

expressa d’aquest Ajuntament. 
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D. El desenteniment que fa la resolució del recurs respecte de les possibles insuficiències de 

ponderació de la Declaració d’Impacte Ambiental no és admissible. Les Declaracions 

d’Impacte Ambiental no són susceptibles d’impugnació independent però els seus vicis (en 

aquest cas d’insuficient valoració i ponderació dels efectes negatius de la infraestructura) són 

susceptibles d’impugnació en els acords que es recolzen en aquestes. 

 

10 EXPEDIENT 839576D. PROPOSTA CALENDARI DEL CONTRIBUENT 2022 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila; 

per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa d’Economia i 

Organització Municipal, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Primer: Aprovar el calendari fiscal dels tributs municipals de meritació periòdica i 

notificació col·lectiva per a l’exercici 2022 següent: 

  CALENDARI DEL CONTRIBUENT - EXERCICI  2022    

    Cod.     2021 
  Inici de voluntària 

       Fi de voluntària 
  Data domiciliacions  

Nú

m CONCEPTE Trib. 

Ex

. Remesa Període dia mes any dia mes any dia mes any 
 

001 IVTM 003 22 01 Anual 09 Març 2022 10 Maig 2022 7 abril 2022  

002 TAXA GUALS 050 22 01 Anual 11 Febrer 2022 13 Abril 2022 7 març 2022  

003 TAXA QUIOSCOS 040 22 01 Anual 11 Febrer 2022 13 Abril 2022 11 març 2022  

004 IBI URBANA 001 22 01 Anual 30 Març 2022 30 Juny 2022 10 maig 2022  

004 IBI URBANA 2 INT. 001 22 01 Anual - -   - - - 10 juny 2022  

005 BICES 004 22 01 Anual 30 Març 2022 31 Maig 2022 9 maig 2022  

006 IBI RÚSTICA 002 22 01 Anual 30 Març 2022 30 Juny 2022 7 juny 2022  

007 IAE 010 22 01 Anual 13 Setembre 2022 15 Novembre 2022 14 octubre 2022  

    Cod.     2021 
  Inici de voluntària 

        Fi de voluntària 
  Data domiciliacions  

Nú

m CONCEPTE Trib. 

Ex

. Remesa Període dia mes any dia mes any dia mes any 
 

008 TAXA FEM 033 22 01 Anual 28 Gener 2022 29 març 2022 14 febrer 2022  

008 TAXA FEM 2n Termini 033 22 02 2n Termini - - - - -   13 setembre 2022  

009 Taxa Mercat Ext. 1r Trim. 041 22 01 1r Trimestre 04 Febrer 2022 04 abril 2022 7 març 2022  

010 Taxa Mercat Ext. 2n. Trim. 041 22 02 2n Trimestre 27 Abril 2022 29 juny 2022 7 juny 2022  

011 Taxa Mercat Ext. 3r. Trim. 041 22 03 3r Trimestre 26 Juliol 2022 30 setembre 2022 16 setembre 2022  

012 Taxa Mercat Ext. 4t. Trim. 041 22 04 4t Trimestre 14 Octubre 2022 16 desembre 2022 2 desembre 2022  

014 Taxa Mercat Interior 1r Sem. 022 22 01 1r Semestre 27 Abril 2022 29 juny 2022 10 juny 2022  

015 Taxa Mercat Interior 2n. Sem. 022 22 02 2n Semestre 27 Setembre 2022 29 novembre 2022 11 novembre 2022  

016 1r Sem Cànon Conc. Adm. 080 22 01 1r Semestre 27 Abril 2022 29 juny 2022 17 juny 2022  

017 2n. Sem Cànon Conc. Adm. 080 22 02 2n Semestre 27 setembre 2022 29 novembre 2022 18 novembre 2022  

018 Taxa Conservatori  1r Trim. 015 22 01 1a  Trimestre 01 febrer 2022 31 març 2022 11 març 2022  

019 Taxa Conservatori 2n Trim. 015 22 02 2n Trimestre 27 abril 2022 29 juny 2022 10 juny 2022  

020 Taxa Conservatori 4t Trim. 015 22 04 4t Trimestre 18 octubre 2022 20 desembre 2022 9 desembre 2022  

021 P. P.  Horts Urbans 084 22 01 Anual 13 setembre 2022 15 novembre 2022 14 octubre 2022  

 

 En el qual s’especifica la data d’inici i fi de període de cobrament i la data de càrrec de 

les domiciliacions bancàries per a cadascun dels padrons indicats. 

Els períodes reals de recaptació dels padrons tributaris esmentats anteriorment poden 

diferir de les dates apuntades en funció de la publicació, dels corresponents Edictes /Exposició al 

públic i cobrança) no podent ser, en cap cas, inferiors a dos mesos. En tal cas s’informarà 

puntualment a través de la pàgina web de l’Ajuntament, dels documents cobradors remesos, etc. 

Segon: lloc de pagament. El pagament de deute tributari en cas de no estar domiciliada, 

ha de realitzar-se durant el període de pagament de recaptació voluntària indicat en el calendari 

fiscal, mitjançant el seu ingrés en el compte restringit de recaptació oberta per a tal fi en les 
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Entitats Bancàries col·laboradores següents: Banc Santander, BancoSabadell, BBVA, CaixaBank, 

CajaMar i Caixa Popular dirigint-se: 

A qualsevol de les oficines de les entitats bancàries col·laboradores indicades, distribuïdes per tot 

el territori nacional. 

Per Internet a través de les pàgines web de les entitats bancàries col·laboradores. 

Als caixers automàtics de les entitats bancàries col·laboradores indicades, distribuïdes en el 

territori nacional. 

El document cobrador farà efecte el dia del seu ingrés en el compte restringit de recaptació i 

tindrà validesa respectivament, com a justificant de pagament o carta de pagament: 

1. Amb la certificació mecànica o signatura autoritzada. 

2. Adjuntant el justificant de pagament imprés a través de la banca virtual (Internet). 

3. Adjuntant el justificant de pagament del caixer automàtic. 

Tercer: Domiciliació bancària: 

1. Les ordres de domiciliació bancària tindran efectes indefinits, mentre no existisca una altra en 

contra declarada per l’interessat, es rebutgen per l’entitat de crèdit o l’Ajuntament dispose 

expressament la seua invalidesa per raons justificades. Dins d’aquest últim supòsit, es podrà 

anul·lar el registre del compte si ve retornat el rebut per ordre del client, o és incorrent. La 

domiciliació, es perdrà també, per canvi de titularitat. 

2. En els supòsits de rebuts domiciliats, no es remetrà al domicili del contribuent el document de 

pagament, ni se li donarà el rebut per a evitar cobraments duplicats, sempre que el compte siga 

correcte, i llevat que es retornara el rebut, s’anul·le la domiciliació, l’Ajuntament tinguera 

constància d’això, i existira fins i tot termini per a pagament en període voluntari. Els 

contribuents podran consultar els càrrecs en compte dels rebuts domiciliats en l’Oficina Virtual 

Tributària (OVT). 

La domiciliació haurà de realitzar-se amb una antelació, almenys, de deu dies naturals abans de 

l’inici del període de cobrament, no tenint efectes retroactius; en un altre cas, la comunicació farà 

efecte a partir del període següent. 

Els pagaments s’entendran realitzats en la data de càrrec en compte d’aquestes domiciliacions, 

considerant-se justificant de l’ingrés, el que a aquest efecte expedisca l’entitat de crèdit on es 

trobe domiciliat el pagament (art. 38 Reial decret 939/2005, de 29 de juliol, Reglament General 

de Recaptació). 

Podrà efectuar la domiciliació bancària dels tributs municipals: 

1. Dirigint-se a la seua entitat bancària o a les oficines de SAIC (Servei d’atenció i informació al 

ciutadà). 

2. Emplenant les dades que a aquest efecte figuren en el document cobrador i entregant-lo a 

l’entitat bancària col·laboradora en el moment de realitzar el pagament. 

3. Per Internet en el moment de realitzar el pagament, a través de l’entitat bancària 

col·laboradora. 

4. Seu electrònica https://sede.sagunto.es accedint al portal del contribuent en l’apartat de 

domiciliacions bancàries i mitjançant els certificats electrònics admesos: DNI electrònic o 

Autoritat de Certificació de la Generalitat Valenciana, sempre que l’accés el realitze el titular del 

rebut o rebuts sobre els quals se sol·licite la domiciliació bancària. 

 Quart: temps de pagament en voluntària. Dins dels terminis assenyalats en el calendari 

del contribuent i sobre la base del que s’estableix en l’article 62.3 paràgraf segon de la Llei 

58/2003, de 17 de desembre. Transcorregut el termini d’ingrés assenyalat, els deutes seran exigits 

pel procediment de constrenyiment, que determinaran l’exigència dels recàrrecs que estableixen 

l’art. 26, 28 i 161 de la Llei 58/2003, de 17 de desembre, General Tributària, i en el seu cas, els 

interessos de demora i les costes del procediment que es produïsquen. 

Cinqué: Procediment. Publicar el present calendari fiscal o del contribuent en el Butlletí 

Oficial de la Província, en la pàgina web de l’Ajuntament i Organismes Públics. 

 

11 EXPEDIENT 837930R. PLA DE SANEJAMENT 2021-2023 

https://sede.sagunto.es/
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Sent prioritari als interessos municipals la concertació d’una operació creditícia per 

import de 4.900.000,00 per a portar a terme l’ANNEX d’inversions del Pressupost General 2021 

i, sent que l’estalvi net de l’informe d’intervenció a la liquidació del pressupost municipal de 

2020 és negatiu, es fa necessari a la llum dels arts. 52 i 53 del TRLRHL l’aprovació d’un Pla de 

Sanejament Financer que permeta en la liquidació de l’exercici 2022 tornar a una senda positiva. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 13, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, Sampedro i 

Rovira. Abstencions: 10. Senyors/es González, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, 

Bono, Sáez, Montesinos i Vila; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la 

Comissió Informativa d’Economia i Organització Municipal, el Ple de l’Ajuntament, per 13 

vots a favor del PSOE, Compromís i EU i 10 abstencions d’IP, PP, Ciutadans i VOX, 

ACORDA: 

ÚNIC. Aprovar el Pla de Sanejament Financer 2021-2022 que consta en l’expedient i es 

té ací per reproduït amb caràcter general. 

 

Se sotmet a votació la urgència dels assumptes de l’ordre del dia del punt 12 al 23 tots 

dos inclusivament, de conformitat amb el que s’estableix en l’art. 109.4 del Reglament 

d’Orgànic Municipal, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonio i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Parra, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

Declarar la urgència dels assumptes i procedir-ne al debat. 

 

12 EXPEDIENT 851890F. DECLARACIÓ INSTITUCIONAL SUPORT 

TREBALLADORS PILKINGTON 

A les 17 hores i 40 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que es preveu en l’art. 123 del ROM. 

La sessió es reprén a les 17 hores i 50 minuts. 

 

Llegida per l’alcalde la Declaració Institucional presentada sense previ expedient 

administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 “La direcció de la multinacional PILKINGTON NSG ha traslladat a la representació 

dels treballadors de PILKINGTON NSG ESPAÑA la seua intenció d’iniciar un procés 

d’estudi per a tancar la línia de laminatge. Per a això han indicat que en el termini d’entre 

dues i quatre setmanes, tenen previst realitzar la presentació d’un Expedient de Regulació 

d’Ocupació i per consegüent l’obertura del període de consultes que marca la llei. 

Aquesta decisió, si no varia, desembocarà irremeiablement en el tancament de la línia de 

laminatge que afectara més de 100 treballadors i posarà en risc la viabilitat de la planta de 

Sagunt amb la pèrdua de més de 400 llocs de treballats directes, a més d’assestar-li un altre 

dur colp al present i futur de la Indústria del Camp de Morvedre. 

És urgent que els poders públics prenguen les mesures necessàries per a evitar que es 

produïsquen deslocalitzacions o tancaments d’empreses i per això és inajornable una revisió 

dels instruments de defensa industrial del nostre teixit productiu per a evitar els riscos de 

trasllat d’empreses a altres països i més encara quan la producció que realitzem és per a 

subministrament a factories situades al nostre territori. I, en qualsevol cas, en aquelles 

circumstàncies en les quals una reestructuració siga necessària, aquesta hauria de dur-se a 
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terme sempre de manera responsable i negociada amb els sindicats com a representants legals 

dels treballadors. 

Per tot això, el Comité d’Empresa de PILKINGTON NSG ESPAÑA proposa als grups 

polítics que conformen en Ple de l’Ajuntament de Sagunt: 

PRIMER. Un compromís actiu del Ple Municipal en la defensa del teixit industrial i 

productiu del nostre municipi i la seua comarca. 

SEGON. Una actuació del govern municipal perquè, al costat del govern autonòmic i al 

govern de la nació, promoguen la negociació i la cerca de solucions amb la multinacional 

PILKINGTON NSG que garantisquen el futur i el manteniment de les instal·lacions del grup 

al municipi de Sagunt amb la seua corresponent càrrega de treball, evitant 

ACOMIADAMENTS FORÇOSOS I DESVIAMENT DE PRODUCCIONS A ALTRES 

PLANTES. 

TERCER. Sol·licitar a la Conselleria d’Economia Sostenible, Sectors Productius, 

Comerç i Treball la Generalitat Valenciana, com a autoritat laboral, que vetle per la bona fe en 

la negociació així com el compliment per part de la multinacional dels acords que 

s’aconseguisquen en aquesta negociació. 

QUART. Instar el Govern d’Espanya a aconseguir un Pacte per la Indústria en el qual 

s’elabore un pla específic per al sector de l’automoció. 

CINQUÉ. Donar trasllat d’aquests acords al Govern d’Espanya, la Generalitat 

Valenciana i expressar el suport de l’Ajuntament de Sagunt als treballadors i treballadores de 

l’empresa Pilkington de Sagunt. 

SISÉ. Instem el Govern Municipal i la resta de grups polítics municipals a sol·licitar una 

reunió entre els màxims responsables del grup, amb una representació d’àmbit local, en la 

seua seu central Europea, amb la finalitat d’intentar aconseguir un compromís ferm per part 

de la multinacional per a la continuïtat de la planta de Sagunt”. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Aprovar la declaració institucional dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb 

caràcter general. 

 

13 EXPEDIENT 851893K. PROPOSICIÓ PSOE DENÚNCIA DE L’AUGMENT DE 

LES AGRESSIONS LGTB I FÒBIQUES 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal del PSOE sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 “Les agressions LGTBIfòbiques no deixen d’augmentar al nostre país. Segons les 

dades facilitades pel Ministeri de l’Interior, els delictes d’odi denunciats han augmentat de 

1.172 l’any 2013 a 1.706 en 2019 i, concretament, els que concerneixen a l’orientació sexual 

han augmentat un 8,6%. Les dades dels Observatoris Contra l’Homofòbia a Madrid o 

Catalunya reflecteixen també un augment del nombre d’incidents en aquest sentit i tot indica 

que es tracta d’una constant en tota la nostra geografia, sense excepció.  

Dia rere dia coneixem nous casos de LGTBIfòbia a Espanya, un país pioner en el 

reconeixement i en la protecció dels drets civils i referent en la resta del món quant a la 

defensa de les persones lesbianes, gais, persones trans i bisexuals. Aquestes actituds violentes, 

que causen un gran sofriment a les víctimes i que, en molts casos, ni s’arriben a denunciar, 

estan encoratjades i precedides pels discursos d’odi, especialment quan aquests 

s’institucionalitzen o normalitzen en l’àmbit públic. 
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Les persones LGTBI en aquest país i en el món han hagut de suportar històricament 

vexacions, agressions, presó i, encara en alguns països, la pena de mort. Espanya és un país 

obert i divers, que acull de manera generosa a persones que són perseguides o amenaçades de 

mort per la seua orientació sexual o identitat de gènere. Per això, en un país democràtic, els 

discursos d’odi, i especialment les agressions cap al col·lectiu LGTBI no poden tindre 

cabuda. 

Davant d’aquesta situació, és imprescindible que des de tots els àmbits i des de totes 

les institucions es visibilitze el suport públic i institucional al col·lectiu LGTBI i als seus drets 

com a ciutadans i ciutadanes, i es denuncien aquestes agressions, així com també la posada en 

marxa de totes les eines normatives necessàries per a combatre-les.  

 

Per tot això, des del Grup Municipal Socialista de Sagunt, proposem per a la seua 

aprovació pel Ple els següents acords: 

1. Ratificar el compromís ferm de l’Ajuntament amb la igualtat, els drets de les persones 

LGTBI i l’erradicació de qualsevol mena de violència cap a aquest col·lectiu.  

2. Reconéixer la LGTBIfòbia i els discursos d’odi, que l’encoratgen com un afront a la 

qualitat democràtica perquè apel·la directament als estàndards de llibertat del nostre país. 

3. Continuar coordinant la posada en marxa de campanyes de sensibilització, informació i 

formació, sobre la realitat de les persones pertanyents al col·lectiu LGTBI. 

4. Establir un pla formatiu per a la Policia Local que vaja encaminada al fet que les i els 

agents tinguen la formació suficient sobre la realitat de les persones LGTBI perquè puguen 

oferir un tracte adequat a les víctimes. 

5. Crear dins de la Policia Local una unitat de tolerància per a temes de delictes d’odi i dotar-

la dels recursos pertinents.” 

   

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 22, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira i Montesinos. Vots 

en contra. 1. Senyor Vila;  per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 22 vots a favor del 

PSOE, Compromís, IP, PP, EU i ciutadans i 1 vot en contra de VOX, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

14 EXPEDIENT 851896P. PROPOSICIÓ COMPROMÍS SUPORT A LA 

DECLARACIÓ DEL DIA 25 D’OCTUBRE COM A DIA DEL COMERÇ LOCAL 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal de Compromís sense 

previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

“El comerç local a la Comunitat Valenciana és un sector clau en el desenvolupament 

de la societat valenciana. La seua importància resideix en els efectes econòmics, 

mediambientals, territorials i socials que van associats a la seua activitat, la qual cosa ho 

converteix en una peça fonamental del teixit socioeconòmic valencià. 

En aquest sentit el paper que juga dins de l’economia real és essencial per a la 

transició del model econòmic que necessitem. Fet que aquest sector ha evidenciat més que 

mai al llarg d’aquesta pandèmia, ja que ha posat l’accent a atendre les necessitats de la 

població que més el necessitava i adaptant-se a unes circumstàncies canviades i imprevisibles. 

Per tot això des de la Direcció General de Comerç, Artesania i Consum de la 

Conselleria d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball, vol donar el 

reconeixement que aquest sector es mereix amb la creació del Dia del Comerç local el dia 25 

d’octubre. 

Amb tot, volem destacar que el comerç local potencia els canals de venda de 

proximitat, així com els de quilòmetre zero i venda sense intermediaris o venda directa. 
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Aquests canals permeten generar experiències de compra més personalitzades i major 

capacitat per a atendre les diferents necessitats de les poblacions locals. 

Així mateix, el comerç de proximitat té un impacte mediambiental menor que altres 

tipus de comerç, ja que redueix els quilòmetres que recorren moltes de les seues mercaderies 

per a arribar als consumidors finals i amb això la petjada de carboni associada a aquests 

canals de distribució. D’igual manera, els desplaçaments als comerços locals sovint es 

caracteritzen per no necessitar de transport motoritzat tant de les persones consumidores com 

dels treballadors i treballadores del sector. Fet que, alhora, també ens permet reduir els 

problemes associats al trànsit excessiu i congestió que pateixen alguns nuclis urbans, com els 

de les ciutats més grans del nostre territori. 

Igualment, dins del comerç local existeixen diferents opcions de venda que ens 

permeten reduir el plàstic i els envasos no reutilitzables associats amb el consum, com és el 

cas, entre altres, de la venda a granel. D’aquesta manera, acabem produint una menor 

generació de residus. 

A la nostra ciutat disposem d’un comerç local i de proximitat de gran qualitat i que 

engloba una gran varietat de productes i sectors. Així i tot, també destaca quant al Comerç 

Just i Solidari, una manera d’entendre el comerç que potencia les relacions justes i redueix les 

desigualtats entre països del nord i del sud. Cal continuar potenciant aquesta manera 

sostenible de relacionar-se econòmicament enfront d’altres models propis d’economies 

depredadores, i per això és important començar a donar visibilitat amb la creació d’un dia 

específic en el calendari. 

Per tot això, des del grup municipal Compromís proposem els següents: 

 

ACORDS 

PRIMER. L’Ajuntament de Sagunt acorda donar suport a la celebració del Dia del 

Comerç local el pròxim 25 d’octubre a la Comunitat Valenciana per a potenciar la importància 

que té dins d’un model econòmic sostenible i inclusiu, i per ser un element essencial per a la 

qualitat de vida dels nostres pobles i ciutats. 

SEGON. Fer extensiu aquest acord plenari als grups parlamentaris de les Corts 

Valencianes i a la Direcció General de Comerç, Artesania i Consum de la Conselleria 

d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball de la Generalitat Valenciana.” 

   

 Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

15 EXPEDIENT 851898R. PROPOSICIÓ COMPROMÍS PETICIÓ ASFALTAT 

DEL PÀRQUING DE RENFE 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal de Compromís sense 

previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

“El pàrquing de l’Estació de RENFE de Sagunt és un dels espais més transitats per a 

l’aparcament a la nostra ciutat. Cada dia, centenars de persones acudeixen amb el seu vehicle 

privat per a estacionar-lo i agafar el transport públic fins als seus respectius treballs i 

universitats. 

La gran afluència de cotxes ha causat que en aquest espai que és propietat d’ADIF el 

sòl s’haja alçat, causant abundants clivelles i forats que dificulten substancialment el pas dels 

vehicles, i fins i tot podent-los arribar a causar alguna avaria o desperfecte. A més, la 
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inexistència de voreres al pàrquing dificulta el pas de les persones, i fa que puguen 

entropessar i fer-se mal, com ja ha passat en alguna ocasió. 

La realitat de cada dia és que els cotxes que volen aparcar han d’esquivar els forats i 

això els impedeix transitar de manera normal, a més de la mala imatge que dona per a la ciutat 

que un pàrquing d’aquesta grandària i afluència tinga aqueix estat de conservació i 

accessibilitat. 

És necessari que aquest pàrquing s’adapte a les noves necessitats i a les demandes 

presents i futures, i introduïsca millores que poden passar per a augmentar l’ombra, la 

redefinició dels llocs on aparcar (especialment en la zona més pròxima a l’estació), la inclusió 

de punts de càrrega dels cotxes elèctrics, la creació de més zones d’accés per diferents punts 

del recinte -com pot ser la interposició d’una escala en la zona més pròxima a la rotonda 

d’entrada a Sagunt- o la construcció d’una entrada exclusiva per a taxis, entre altres. 

Amb l’objectiu d’aconseguir que el pàrquing de RENFE estiga en les millors 

condicions d’accessibilitat, seguretat i comoditat possibles, i afavorir l’ús del tren com a mitjà 

de transport col·lectiu de preferència, s’eleva al Ple l’adopció dels següents 

ACORDS: 

PRIMER. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a la reparació del sòl del 

pàrquing de l’Estació de tren de Sagunt. 

SEGON. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a la millora de l’accessibilitat 

al pàrquing i a l’estació amb la interposició de més mitjans per a persones amb mobilitat 

reduïda i a la creació de més accessos tant per a vehicles com per a les persones. 

TERCER. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a fer un estudi per a instal·lar 

al pàrquing diversos punts de recàrrega de vehicles elèctrics. 

QUART. Donar trasllat d’aquests acords a ADIF i a la delegació d’ADIF a la 

Comunitat Valenciana. ” 

   

El portaveu d’EU presenta una esmena d’addició al punt, que diu: “Així mateix, instar 

la plantació d’arbratge en tot el pàrquing i que s’estudien solucions per a evitar la 

impermeabilització del terreny”. 

 

 Igualment, el portaveu d’IP presenta una altra esmena d’addició amb el següent tenor: 

“- L’Ajuntament de Sagunt estudiarà la inclusió en els pressupostos de 2022 la partida 

necessària per a realitzar el condicionament i asfaltat del solar situat darrere del centre de salut 

II en Port de Sagunt. 

-L’equip de govern realitzarà les gestions necessàries i inclourà en el pressupost de 

2022 la partida necessària per a l’aparcament situat darrere de l’edifici de la creu roja a la 

platja del Port de Sagunt”. 

 

Esmenes que són assumides pel Grup de Compromís. 

 

El Sr. Vila presenta una altra esmena d’addició, que diu: “L’Ajuntament de Sagunt es 

compromet a estudiar l’asfalt de les carreteres urbanes, interurbanes i agrícoles del terme 

municipal de Sagunt que es troben en lamentable estat de conservació.” 

Sotmesa a votació la mateixa, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 10, senyors/es González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Montesinos i Vila. Vots en contra. 13. 

Senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, 

Soriano, Sampedro i Rovira;  per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 10 vots a favor d’IP, 

PP, Ciutadans i VOX i 13 vots en contra del PSOE, Compromís i EU, ACORDA: 

No aprovar aquesta esmena. 
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Sotmés l’assumpte degudament esmenat amb les esmenes presentades per EU i IP, a 

votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

PRIMER. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a la reparació del sòl del 

pàrquing de l’Estació de tren de Sagunt. 

SEGON. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a la millora de l’accessibilitat 

al pàrquing i a l’estació amb la interposició de més mitjans per a persones amb mobilitat 

reduïda i a la creació de més accessos tant per a vehicles com per a les persones. 

TERCER. El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta ADIF a fer un estudi per a instal·lar 

al pàrquing diversos punts de recàrrega de vehicles elèctrics. 

QUART. Donar trasllat d’aquests acords a ADIF i a la delegació d’ADIF a la 

Comunitat Valenciana 

CINQUÉ. Així mateix, instar la plantació d’arbratge en tot el pàrquing i que s’estudien 

solucions per a evitar la impermeabilització del terreny. 

SISÉ: L’Ajuntament de Sagunt estudiarà la inclusió en els pressupostos de 2022 la 

partida necessària per a realitzar el condicionament i asfaltat del solar situat darrere del centre 

de salut II al Port de Sagunt. 

SETÉ: L’equip de govern realitzarà les gestions necessàries i inclourà en el pressupost 

de 2022 la partida necessària per a l’aparcament situat darrere de l’edifici de la creu roja a la 

platja del Port de Sagunt 

 

A les 19 hores i 20 minutos se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic assistent a la sessió, en virtut del que es preveu en l’art. 124 del ROM 

i vigent Carta de Participació Ciutadana de Sagunt. 

La sessió es reprén a les 19 hores i 34 minuts. 

 

16 EXPEDIENT 851900W. PROPOSICIÓ IP CONTRACTACIÓ DE PERSONAL 

ADMINISTRATIU PER A ESCOLES 

A les 19 hores i 36 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que es preveu en l’art. 123 del ROM. 

La sessió es reprén a les 19 hores i 39 minuts. 

 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal d’Iniciativa Portenya  

sense previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

“Un dels pilars fonamentals d’una democràcia avançada com és l’espanyola és 

garantir una educació pública de qualitat, universal i gratuïta. 

   En els últims anys s’han produït uns canvis molt importants a les escoles que ha portat 

a una contínua formació del professorat per a adaptar-se a les noves metodologies i a les 

tecnologies de la informació i comunicació (TIC). 

    Els avanços en matèria de noves tecnologies han sigut molt significatius en els últims 

anys que s’han accelerat amb la crisi generada per la COVID-19 (utilització de web família, 

sales Webex, Web de centre, aules...) 

     Els equips directius de les escoles han hagut de fer un esforç molt important juntament 

amb els claustres per a l’organització de les escoles, sobretot en matèria de protecció i 

prevenció contra la transmissió i el contagi de la COVID-19. 

    D’altra banda, des de la Conselleria d’Educació s’ha avançat en la incorporació de 

plataformes com ÍTACA, ÍTACA 3, OVICE, OVIDOC i moltes altres, per a la comunicació 

amb els centres escolars. Tot això unit, a la tramitacions de matrícula, beques de menjador, 
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admissió, gestió de menjador, etc., fa dels equips directius mers administratius, bloquejant 

contínuament el poder gestionar els centres i dedicar-se a les 30 funcions del director/a i les 

20 del secretari/ària que recull el decret 253/2019 de 29 de novembre, del Consell, de 

regulació de l’organització i funcionament dels centres públics. Funcions de la direcció com 

ara: representar al centre, dirigir i coordinar totes les activitats del centre, exercir la direcció 

de gestió i la direcció pedagògica, garantir la inclusió de tot l’alumnat, exercir la direcció de 

tot el personal adscrit al centre… i una de les 30 és dirigir l’activitat administrativa del centre. 

    Entre les funcions del secretari/ària cal destacar: ordenar el règim econòmic del centre, 

custodiar les actes, llibres, arxius del centre docent, accedir al sistema informàtic de gestió 

acadèmica i administrativa dels centres, donar a conéixer i difondre a tota la comunitat 

educativa tota la informació sobre normativa, realitzar l’inventari general del centre, etc. I un 

d’ells és el d’exercir la supervisió i control del personal d’administració i serveis adscrit al 

centre i vetlar pel compliment de la seua jornada i de les tasques establides. 

    Amb tot això, el que volem ressaltar des d’Iniciativa Portenya és la gran quantitat 

d’assumptes administratius que han de gestionar els equips directius de les escoles amb el que 

es fa fonamental la incorporació de personal d’administració i serveis (PAS) en totes elles per 

a agilitar la burocràcia i poder dedicar més temps al que veritablement importa, que és la 

gestió i organització del centre. 

    En aquests moments les úniques escoles que tenen PAS són Villar Palasí a temps 

complet, Jocasta que comparteix amb Tarrazona i Mediterrani que comparteix amb Almenara. 

    És una reivindicació de la comunitat educativa que ve des de fa molts anys i a la qual 

encara no se li ha donat solució. 

Per tot això, proposem al Ple adoptar el següent acord: 

 PRIMER: Instar la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport que realitze els tràmits 

pertinents per a la incorporació en totes les escoles públiques d’infantil i primària de personal 

d’administració i serveis. 

 SEGON: El contingut del present acord siga traslladat a la Conselleria d’Educació, 

Cultura i Esport, a la Secretària Autonòmica d’Educació i al president de la Generalitat 

Valenciana Ximo Puig.” 

  

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

 En aquests moments s’absenta de la sessió el Sr. Fernández i el Sr. Montesinos. 

 

17 PREC EXPEDIENT 851902Y. PROPOSICIÓ IP HABILITAR SEMÀFORS PER 

A PERSONES AMB DISCAPACITAT VISUAL 

Per part del Grup Municipal IP, es planteja el següent prec que es passa a transcriure 

literalment: 

 “La Generalitat disposa des de l’any 2003 d’un estatut de les persones amb diversitat 

funcional (Llei 11/2003, de 10 d’abril) pel qual es regulen les actuacions de les 

administracions públiques valencianes, dirigit a l’atenció i promoció del benestar i qualitat de 

vida d’aquestes persones. Així mateix, el 13 de desembre de 2006, l’Assemblea de les 

Nacions Unides va aprovar la Convenció sobre els drets de les persones amb diversitat 

funcional, ratificada per Espanya posteriorment i en vigor des del 3 de maig de 2008.  

 El mandat de la convenció i el canvi de concepció global van cristal·litzar en la Llei 

26/2011, d’1 d’agost, la disposició final del qual segona emplaçava al legislador estatal a una 
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labor de refundició, regularitzant, aclarint i harmonitzant la Llei 13/1982, de 7 d’abril, 

d’integració social de les persones amb discapacitat diversitat funcional, la Llei 51/2003, de 2 

de desembre, d’igualtat d’oportunitats, no discriminació i accessibilitat universal a aquestes 

persones, i la Llei 49/2007, de 26 de desembre, per la qual s’estableix el règim d’infraccions i 

sancions de matèria d’igualtat d’oportunitats, no discriminació i accessibilitat universal per a 

elles. Fruit de tal labor, es va publicar en el BOE de 3 de desembre de 2013 el Reial decret 

legislatiu 1/2013, de 29 de novembre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei general de 

drets de les persones amb diversitat funcional i de la seua inclusió social. 

 La convenció de l’ONU és el primer tractat de drets humans del segle XXI, és una 

aposta per una societat inclusiva, en la qual la diversitat ocupa un lloc central i no és sinó 

conseqüència del nou enfocament de drets, ja que aquest està irremeiablement unit a la 

inclusió. S’hi reafirma que totes les persones amb els diferents tipus de funcionalitat han de 

poder gaudir de tots els drets humans i llibertats fonamentals. S’aclareix i precisa com se’ls 

apliquen totes les categories de drets i s’indiquen les esferes en les quals és necessari introduir 

ajustos i proporcionar suports perquè puguen exercir de manera efectiva els seus drets i els 

àmbits en els quals s’han vulnerat aqueixos drets i ha de reforçar-se la seua protecció. 

    Precisament per això, quan es parla de no discriminació i de promoció del benestar, es fa 

referència a tot el mobiliari urbà amb el qual es compta. En aquest cas, cal destacar que diferents 

comunitats autònomes com ara Galícia o Andalusia han sigut pioneres en projectes on s’han implantat 

semàfors accessibles per a persones amb problemes visuals per a poder creuar usant una emissió de 

tons, freqüències a l’inici de l’encreuament, etc. Sent una accessibilitat necessària per a la seua vida 

quotidiana i per a, com es diu anteriorment, fomentar el seu benestar. 

 Per tot això, traslladem la següent proposta al Ple de la corporació: 

1. Sol·licitem un estudi i posterior implantació del sistema que estimen adequat els 

tècnics per a adaptar els semàfors a les persones amb dificultats visuals per a així millorar i 

promoure el benestar en la seua vida quotidiana.” 

   

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 21. Regidors 

absents en la votació: 4. Senyors/es Antonino, Fernández, Montesinos i Castillo. Vots a favor: 

21, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, 

González, Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Aprovar el prec dalt transcrit que es té ací per reproduït amb caràcter general. 

 

 En aquests moments es reincorporen a la sessió els senyors Fernández i Montesinos. 

 

18 EXPEDIENT 851903Z. PROPOSICIÓ PP EXIGIR I RECLAMAR AL 

GOVERN D’ESPANYA, MINISTERI DE SANITAT EL FINANÇAMENT I 

AUTORITZACIÓ URGENT DEL TRACTAMENT AMB KAFTRIO A PACIENTS 

AFECTATS AMB FIBROSI QUÍSTICA 

A les 20 hores i 2 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic en aquest assumpte, en virtut del que es preveu en l’art. 123 del ROM. 

La sessió es reprén a les 20 hores i 21 minuts. 

 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal del PP, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 “La fibrosi quística és una malaltia greu i degenerativa que afecta els pulmons, però 

també l’aparell digestiu i altres òrgans del cos, causa greus danys i empitjora la salut cada dia 

que passa, limitant de manera considerable l’esperança de vida de qui la pateix. 

És una malaltia que comporta greus problemes respiratoris en els quals la tos arriba 

fins i tot a fer sagnar, sense que els trasplantaments donen una solució eficaç, la qual cosa 
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genera a tots els que la pateixen, i a les seues famílies, la por de no poder tindre una vida el 

més normal possible, cosa que s’agreuja emocionalment quan veus que qui la pateixen són 

menors d’edat per l’especial sensibilitat que comporta. 

En els últims temps s’ha obert una finestra d’esperança: existeix un medicament 

denominat Kaftrio que deté el progrés de la malaltia. Els estudis més avançats han demostrat 

que és eficaç i l’Agència Europea del Medicament el va aprovar fa ja un any. 

Malgrat aquest fet, i donar-se la circumstància que en 14 països europeus el kaftrio ja 

es troba aprovat per les seues respectives agències del medicament, i els seus respectius 

serveis de salut assumeixen el finançament, a Espanya encara no. 

Molts pacients i familiars esperen una resposta positiva de l’agència del medicament 

espanyola i del Ministeri de Sanitat que, fins hui, i a pesar del temps transcorregut, continua 

sense autoritzar i finançar un tractament que milloraria substancialment la qualitat de vida i 

podria frenar l’avanç de la malaltia en els qui la pateixen. 

Aquest silenci i falta de resposta provoca dolor i inquietud en els malalts, que entenen 

que el Ministeri, amb el seu silenci, els ignora i deixen passar el temps, provocant la pèrdua 

d’opcions de millorar la salut i augmentar l’esperança de vida de tots els afectats. 

Els pacients porten temps reclamant que Espanya isca de la cua de la sanitat europea 

en aquesta situació i es pose a l’altura de la resta de països aprovant JA aquest finançament. 

Els malalts de fibrosi quística en països com el Regne Unit, Finlàndia, Dinamarca…, 

que van adoptar la decisió de finançar aquest tractament han vist com ja estan millorant la 

seua qualitat de vida, arribant fins i tot en algun dels casos a paralitzar per complet la 

deterioració que produeix la malaltia. 

Es tracta d’una esperança que es mereixen els qui pateixen aquesta malaltia i que 

només depén del fet que s’agilite el procés d’autorització perquè es finance aquest 

medicament. 

 Es tracta d’una necessitat que reclamen els afectats de fibrosi quística que necessiten 

continuar respirant. 

Per tot això, elevem al Ple per a la seua aprovació la següent proposta de resolució: 

Primer. Instar el Govern d’Espanya, a través del Ministeri de Sanitat, a agilitar i 

finalitzar el procés d’aprovació per l’Agència Espanyola del Medicament del Kaftrio. 

Segon. Instar el Govern d’Espanya, a través del Ministeri de Sanitat, a portar en 

paral·lel el procés d’autorització i finançament de tractaments urgents amb Kaftrio, com a 

mètode efectiu per als afectats per la fibrosi quística que deté el progrés de la malaltia, de 

manera que es puga agilitar el tràmit de manera integral. 

Tercer. Donar trasllat del present acord al Govern d’Espanya, a la ministra de Sanitat, 

Carolina Darias, i als grups polítics amb representació a les Corts Espanyoles, així com a les 

Corts i als grups polítics allí representats, per a recaptar el suport de tots ells.” 

   

 El Grup Socialista presenta una esmena d’addició en l’apartat SEGON, afegint 

“d’acord amb els criteris professionals”; esmena que és acceptada pel ponent. 

 

Sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

Primer. Instar el Govern d’Espanya, a través del Ministeri de Sanitat, a agilitar i 

finalitzar el procés d’aprovació per l’Agència Espanyola del Medicament del Kaftrio. 

Segon. Instar el Govern d’Espanya, a través del Ministeri de Sanitat, a portar en 

paral·lel el procés d’autorització i finançament de tractaments urgents amb Kaftrio, d’acord 
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amb els criteris professionals, com a mètode efectiu per als afectats per la fibrosi quística que 

deté el progrés de la malaltia, de manera que es puga agilitar el tràmit de manera integral. 

Tercer. Donar trasllat del present acord al Govern d’Espanya, a la ministra de Sanitat, 

Carolina Darias, i als grups polítics amb representació a les Corts Espanyoles, així com a les 

Corts i als grups polítics allí representats, per a recaptar el suport de tots ells.” 

 

19 PREC EXPEDIENT 851908F. PROPOSICIÓ PP HOMENATGE I RECEPCIÓ A 

LES ESPORTISTES OLÍMPIQUES DEL MUNICIPI 

Per part del Grup Municipal PP, es planteja el següent prec, que es passa a transcriure 

literalment: 

 “Els Jocs Olímpics són un esdeveniment esportiu quadriennal i internacional, que acull 

múltiples disciplines esportives i que persones de tot el món celebren com el festival mundial 

de l’esport. 

Enguany, després del retard imposat per la pandèmia, del 23 de juliol al 8 d’agost, es 

van celebrar a Tòquio els XXXII Jocs Olímpics de l’era moderna. Participar-hi per a 

qualsevol esportista representa el major reconeixement que pot aconseguir i és el resultat 

d’anys d’esforç i preparació. 

Donar el millor d’un mateix, aconseguir la millor versió personal, competir en la teua 

disciplina esportiva en el major esdeveniment esportiu, és un objectiu que molt pocs 

esportistes en el món poden aconseguir. 

A la nostra ciutat, els esports en totes les seues disciplines i categories són la mostra 

que el nostre municipi és prolífic en la seua pràctica per volum d’instal·lacions i per nombre 

d’entitats esportives que són bressol d’un planter inesgotable d’esportistes. 

D’aqueixa font inesgotable d’esportistes s’ha donat la circumstància que, en els 

passats jocs olímpics, dues esportistes “adoptades” que han posat arrels a la nostra ciutat i 

amb forts vincles afectius i emocionals des de fa anys a la nostra ciutat, han aconseguit la 

major meta que un esportista pot desitjar: ser olímpic. 

Laura Méndez, encara que nascuda a Almussafes, des de 2008 va començar a entrenar 

amb Manolo Ripollés a la nostra ciutat, quan venia tots els dies amb tren des d’Almussafes, 

fins que en 2012 va decidir vindre a viure al Port de Sagunt. 

 Ella mateixa s’ha definit com una esportista molt constant, treballadora, competitiva, 

exigent i cabuda. Perquè si no s’és molt constant i treballadora, per molta qualitat que tingues, 

si no s’entrena no es millora. 

 Des de llavors la seua vàlua i constància han donat els seus fruits tant en la mitjana 

distància, sent campiona d’Espanya júnior en pista coberta, en 2007, entre molts altres èxits, 

fins a aconseguir la seua mínima per a disputar la prova reina en l’atletisme, la marató 

olímpica en els passats Jocs de Tòquio. 

Per part seua, una altra esportista amb arrels profundes al municipi i que forma part de 

la nostra ciutat és Shandy Barbosa. Jugadora d’handbol i de la selecció nacional, ha demostrat 

la seua classe en un esport que alça passions a la nostra ciutat, que també és el seu: l’handbol. 

 Al llarg de la seua carrera ha passat per diferents equips, en diferents llocs, i pel seu 

lloc va fer escala a la nostra ciutat a la qual l’uneix no sols llaços esportius, sinó afectius. 

 La seua arribada a l’Astroc allà per 2005 va deixar empremta esportiva i com ella 

mateixa afirma va ser un repte en molts sentits, la seua joventut en aquell moment, la 

separació de la seua família i el repte esportiu que significava recalar en un dels millors clubs 

del món com era el club d’handbol femení de la ciutat, li van fer assumir quotes de 

responsabilitat dins i fora de la pista ràpidament. Com ella mateixa diu, ha aprés dels bons 

moments viscuts que l’esport li ha donat i dels no tan bons, i ha forjat gran part d’aqueix 

aprenentatge en la companyonia, portant en el cor cadascuna de les seues companyes, ja que 

totes li han ensenyat alguna valuosa lliçó que sempre valdrà la pena recordar. 

 Després de ser mare, en 2019, i només uns mesos després, desembre de 2019, es 

proclama subcampiona del món amb la Selecció Espanyola d’Handbol i és declarada millor 
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lateral esquerre del campionat. Aqueixa mateixa temporada 2019/20 va tornar a la competició 

i de nou va tornar a ser proclamada millor lateral esquerre de la Lliga Francesa. Però no tot va 

ser fàcil perquè el novembre passat, després d’una greu lesió de genoll, es va perdre 

Campionat d’Europa d’handbol i perillava per a ella també la seua participació en els seus 

segons Jocs Olímpics, els de Tòquio 2021. Però després de la seua recuperació i disputar els 

seus primers minuts en joc en els dos partits de preparació que les “Guerreres” van jugar amb 

Romania, van ser suficients per a convéncer Viver d’incloure-la entre les Olímpiques. 

 Més enllà de totes les seues marques, dels seus èxits, dels seus trofeus i medalles, són 

un exemple de dones, d’esportistes i, com no, un exemple per als nostres joves. Dues dones 

capaces de transmetre un llegat positiu per al futur del nostre esport i orgull per a la nostra 

ciutat. 

Per tot això, sotmetem a la consideració del Ple la següent proposta d’acord: 

Primer. Instar l’equip de govern a dur a terme una recepció a la Sala de Plens a totes 

dues esportistes després de la seua recent participació en els XXXII Jocs Olímpics de Tòquio. 

Segon. Que, a més de l’acord contemplat en el punt anterior, es done trasllat de la 

present proposta a la Comissió Informativa Permanent de Cultura, Educació i d’Oci, a fi que, 

després del preceptiu expedient i tràmit que haja d’incoar-se, s’atorgue a Laura Méndez i a 

Shandy Barbosa, pels mèrits esportius contrets, la distinció o reconeixement que s’acorde, 

amb el consens de tots els grups.” 

 

En el desenvolupament del debat intervenen els següents regidors, els quals sol·liciten 

fer ús de la paraula i prèvia la seua autorització per part de l’Alcaldia: 

-La Sra. Fuertes manifesta que en aquest cas l’important no sols és el reconeixement, 

sinó els valors com ara l’esforç, la constància i la disciplina, que permeten arribar a participar 

en uns jocs olímpics i més si és en representació d’aquest país; per tant allò rellevant de 

l’esport no és arribar a la meta, és el recorregut fins a arribar a la meta. Finalitza indicant el 

suport, per tant, a aquest prec. 

-El Sr. Timón manifesta el suport del seu grup a aquesta proposta, no obstant això 

indica la sorpresa a presentar-la directament en el Ple i no haver presentat aquesta iniciativa 

en la comissió informativa o en el Consell d’Esports, així mateix manifesta que es va intentar 

fer una recepció a les jugadores però per motius d’agenda d’aquestes no es va poder celebrar 

cap acte. Informa també el Sr. Timón que la intenció de l’equip de govern era proposar en el 

pròxim Consell que totes dues jugadores tingueren el reconeixement que es mereixen. 

-Tanca el debat el Sr. Muniesa. Manifesta que donat el temps que ha passat des que es 

van celebrar les Olimpíades i com que no és a la seua mà obrir cap expedient, pensa que hi ha 

hagut prou temps per a expressar el suport institucional que es mereixen aquestes dues 

jugadores. Igualment indica que en aquest temps no s’ha celebrat cap Consell d’Esports, per 

això que no s’haja presentat tal iniciativa. 

 

Sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Aprovar el prec dalt transcrit que es té ací per reproduït amb caràcter general. 

 

20 EXPEDIENT 851910J. PROPOSICIÓ EU SOBRE LA DELIMITACIÓ DEL 

MALECÓ DE MENERA 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal d’EU, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   
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 “El passat 21 de setembre la Demarcació de Costes a València va procedir a celebrar 

l’acte de fitació sobre el projecte de delimitació dels terrenys del Malecó de Menera. 

Desgraciadament, el Ministeri per a la Transició Ecològica no ha modificat absolutament res 

de la proposta inicial i es continua insistint a excloure del Domini Públic Marítim Terrestre 

més de 60.000 metres quadrats de sòl en primera línia de Costa. 

Segons el que disposa el Reial decret 876/2014, de 10 d’octubre, pel qual s’aprova el 

Reglament General de Costes, es disposa d’un termini de quinze dies per a formular 

al·legacions i proposar motivadament una delimitació alternativa. És per això que els Serveis 

Jurídics municipals estan treballant novament en al·legacions a aquest nou pas del Ministeri 

Durant l’acte de fitació va quedar molt clar que la decisió d’incoar aquest expedient de 

delimitació ve directament des de la Direcció General de la Costa i la Mar per delegació del 

Ministeri. Cosa que queda acreditada en la documentació que hi ha en l’expedient perquè la 

Direcció General ha insistit en diverses ocasions a la Demarcació perquè agilitara el 

procediment. És molt greu que el Ministeri i la Direcció General tinguen un especial interés 

en aquest assumpte quan la Demarcació de Costes de València en cap moment ha pretés 

iniciar aquest expedient. 

Segons el que marca la legislació hi ha dues vies per a iniciar una delimitació, d’ofici 

per part de l’Administració o a petició de qualsevol persona interessada. Després de la 

sentència que va anul·lar l’anterior delimitació (idèntica a aquesta), no consta 

documentalment que els interessats en aquesta delimitació hagen cursat cap petició en aquest 

sentit. És a dir, el Ministeri ha incoat d’ofici aquest projecte de delimitació que no és una 

obligació legal i que no ha sol·licitat ningú. 

Els interessos econòmics sobre aquests terrenys es van veure ja fa anys quan es va 

intentar una sol·licitud d’expropiació per valor de 100 milions d’euros, xifra que arruïnaria la 

nostra ciutat. La seua aprovació podria propiciar un enorme cas d’especulació urbanística en 

terrenys que són Domini Públic, precisament tot el contrari del que persegueix la Llei de 

Costes. Per això, no pot ser l’Administració qui facilite aqueixos interessos en detriment de 

l’interés general. 

La majoria dels partits polítics defensem que aquests terrenys han de ser públics i han 

de ser un espai per a l’ús i gaudi de tots els ciutadans. A més, el moviment ecologista i el 

moviment veïnal s’han mobilitzat per a exigir un Malecó Públic i Verd enfront d’aquesta 

decisió que atempta contra els interessos de la majoria de la ciutat. 

Entenem que, al marge de la lluita administrativa i judicial de l’Ajuntament i les 

organitzacions socials, és necessari que hi haja una mobilització política i social contra aquest 

projecte. El Ministeri per a la Transició Ecològica i la Direcció General de la Costa i la Mar 

tenen responsables polítiques a les quals cal exigir a tots els nivells que cesse aquest nou 

intent de delimitar els terrenys del Malecó de Menera que només obeeix a interessos privats. 

Per això, el grup municipal d’Esquerra Unida porta a Ple aquesta moció per a arribar 

als següents: 

 

ACORDS 

1. L’Ajuntament de Sagunt exigeix la immediata retirada de l’expedient de “delimitació 

dels béns de domini públic maritimoterrestre en un tram de costa d’uns 400 metres de 

longitud, al nord del Port de Sagunt, en el front de la finca registral 37.075, inscrita en el tom 

1735, llibre 383, foli 27, en el registre de la propietat núm. 1 de Sagunt, al terme municipal de 

Sagunt (València)”. 

2. Reiterar la reivindicació social perquè es procedisca a l’elaboració i execució d’un 

projecte de protecció, regeneració, defensa, conservació i ús del domini públic 

maritimoterrestre en aquests terrenys. Que aquest projecte s’elabore juntament amb la resta de 

les administracions implicades i que tinga com a prioritats l’ús públic i la seua regeneració 

com a espai natural. 
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3. Sol·licitar una reunió a la ministra per a la Transició Ecològica i Repte Demogràfic i a 

la directora General de la Costa i la Mar, màximes responsables d’aquest expedient de 

delimitació per a exigir la seua anul·lació. Que a aquesta reunió acudisquen els portaveus dels 

grups municipals i una representació de les entitats socials que s’han mobilitzat per un Malecó 

Públic i Verd. 

4. Traslladar el present acord: 

- A la ministra de Transició Ecològica 

- A la directora general de la Costa i la Mar 

- Als grups parlamentaris del Congrés dels Diputats” 

   

El portaveu de Compromís presenta una esmena d’addició amb el següent tenor: 

“Afegir al primer paràgraf: “A pesar que la sentència ferma del 5 de juny de 2018 anul·lava la 

redelimitació de 2014 per incompliment de la Llei de Costes, és a dir per irregularitats que 

afectaven greument el procediment i perjudicaven l’interés públic municipal i del mateix 

Estat”. 

Addició 6é paràgraf: d’una altra part es dona la circumstància que el mateix Estat és propietari 

registral de la parcel·la 20.388, gestionada per l’empresa pública Cofivacasa. Aquesta 

parcel·la té una anotació registral anterior a l’atribuïda a Prosagunsa, amb la qual se solapa, i 

per tant l’Estat té l’obligació legal de preservar els seus drets de propietat, que sembla que 

Costes pretén regalar a una empresa privada. 

Com l’Ajuntament de Sagunt ha pogut demostrar pericialment, els terrenys que la Direcció 

General de Costes pretén excloure del Domini Públic Marítim Terrestre, són domini natural, 

demanial i inembargable, o propietat del mateix Estat, que ni pot mirar a un altre costat ni fer 

negoci a costa dels interessos de la nostra ciutat. 

Afegir un acord: 

L’Ajuntament de Sagunt insta el Consell de Ministres i a l’Advocacia de l’Estat a analitzar 

l’actuació de la Direcció General de Costes i la Mar del Ministeri de Transició Ecològica, per 

a constituir un perjudici per al propi Estat, en tant que propietari d’una parcel·la afectada per 

la redelimitació del DPMT. 

Afegir a les comunicacions: 

A l’Advocacia de l’Estat 

Al Consell de Ministres”. 

 

 Esmena que és assumida pel ponent; sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, 

resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Sampedro, Rovira, Montesinos i Vila;  

per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

El passat 21 de setembre, la Demarcació de Costes a València va procedir a celebrar 

l’acte de fitació sobre el projecte de delimitació dels terrenys del Malecó de Menera. 

Desgraciadament, el Ministeri per a la Transició Ecològica no ha modificat absolutament res 

de la proposta inicial i es continua insistint a excloure del Domini Públic Marítim Terrestre 

més de 60.000 metres quadrats de sòl en primera línia de Costa, a pesar que la sentència 

ferma de 5 de juny de 2018 anul·lava la redelimitació de 2014 per incompliment de la Llei de 

Costes, és a dir per irregularitats que afectaven greument el procediment i perjudicaven 

l’interés públic municipal i del mateix Estat. 

Segons el que disposa el Reial decret 876/2014, de 10 d’octubre, pel qual s’aprova el 

Reglament General de Costes, es disposa d’un termini de quinze dies per a formular 

al·legacions i proposar motivadament una delimitació alternativa. És per això que els Serveis 

Jurídics municipals estan treballant novament en al·legacions a aquest nou pas del Ministeri. 
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Durant l’acte de fitació va quedar molt clar que la decisió d’incoar aquest expedient de 

delimitació ve directament des de la Direcció General de la Costa i la Mar per delegació del 

Ministeri. Cosa que queda acreditada en la documentació que hi ha en l’expedient perquè la 

Direcció General ha insistit en diverses ocasions a la Demarcació perquè agilitara el 

procediment. És molt greu que el Ministeri i la Direcció General tinguen un especial interés 

en aquest assumpte quan la Demarcació de Costes de València en cap moment ha pretés 

iniciar aquest expedient. 

Segons el que marca la legislació hi ha dues vies per a iniciar una delimitació, d’ofici 

per part de l’Administració o a petició de qualsevol persona interessada. Després de la 

sentència que va anul·lar en anterior delimitació (idèntic a aquest), no consta documentalment 

que els interessats en aquesta delimitació hagen cursat cap petició en aquest sentit. És a dir, el 

Ministeri ha incoat d’ofici aquest projecte de delimitació que no és una obligació legal i que 

no ha sol·licitat ningú. 

Els interessos econòmics sobre aquests terrenys es van veure ja fa anys quan es va 

intentar una sol·licitud d’expropiació per valor de 100 milions d’euros, xifra que arruïnaria la 

nostra ciutat. La seua aprovació podria propiciar un enorme cas d’especulació urbanística en 

terrenys que són Domini Públic, precisament tot el contrari del que persegueix la Llei de 

Costes. Per això, no pot ser l’Administració qui facilite aqueixos interessos en detriment de 

l’interés general. 

La majoria dels partits polítics defensem que aquests terrenys han de ser públics i han 

de ser un espai per a l’ús i gaudi de tots els ciutadans. A més, el moviment ecologista i el 

moviment veïnal s’han mobilitzat per a exigir un Malecó Públic i Verd enfront d’aquesta 

decisió que atempta contra els interessos de la majoria de la ciutat. D’una altra part es dona la 

circumstància que el mateix estat és propietari registral de la parcel·la 20.388, gestionada per 

l’empresa pública Cofivacasa. Aquesta parcel·la té una anotació registral anterior a l’atribuïda 

a Prosagunsa, amb la qual se solapa, i per tant l’Estat té l’obligació legal de preservar els seus 

drets de propietat, que sembla que Costes pretén regalar a una empresa privada. 

 Com l’Ajuntament de Sagunt ha pogut demostrar pericialment, els terrenys que la 

Direcció General de Costes pretén excloure del Domini Públic Marítim Terrestre, són domini 

natural, demanial i inembargable, o propietat del mateix Estat, que ni pot mirar a un altre 

costat ni fer negoci a costa dels interessos de la nostra ciutat. 

 

Entenem que, al marge de la lluita administrativa i judicial de l’Ajuntament i les 

organitzacions socials, és necessari que hi haja una mobilització política i social contra aquest 

projecte. El Ministeri per a la Transició Ecològica i la Direcció General de la Costa i la Mar 

tenen responsables polítiques a les quals cal exigir a tots els nivells que cessament aquest nou 

intent de partionar els terrenys del Malecó de Menera que només obeeix a interessos privats. 

Per això, el grup municipal d’Esquerra Unida porta a Ple aquesta moció per a arribar 

als següents. 

 

ACORDS 

1. L’Ajuntament de Sagunt exigeix la immediata retirada de l’expedient de “delimitació 

dels béns de domini públic maritimoterrestre en un tram de costa d’uns 400 metres de 

longitud, al nord del Port de Sagunt, en el front de la finca registral 37.075, inscrita en el tom 

1735, llibre 383, foli 27, en el registre de la propietat núm. 1 de Sagunt, al terme municipal de 

Sagunt (València)”. 

2. L’Ajuntament de Sagunt insta el Consell de Ministres i l’Advocacia de l’Estat a 

analitzar l’actuació de la Direcció General de Costes i la Mar del Ministeri de Transició 

Ecològica, per a constituir un perjudici per al mateix Estat, en tant que propietari d’una 

parcel·la afectada per la redelimitació del DPMT. 

3. Reiterar la reivindicació social perquè es procedisca a l’elaboració i execució d’un 

projecte de protecció, regeneració, defensa, conservació i ús del domini públic 
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maritimoterrestre en aquests terrenys. Que aquest projecte s’elabore juntament amb la resta de 

les administracions implicades i que tinga com a prioritats l’ús públic i la seua regeneració 

com a espai natural. 

4. Sol·licitar una reunió a la ministra per a la Transició Ecològica i Repte Demogràfic i a 

la directora general de la Costa i la Mar, màximes responsables d’aquest expedient de 

delimitació per a exigir la seua anul·lació. Que a aquesta reunió acudisquen els portaveus dels 

grups municipals i una representació de les entitats socials que s’han mobilitzat per un Malecó 

Públic i Verd. 

5. Traslladar el present acord: 

- A la ministra de Transició Ecològica 

- A la directora general de la Costa i la Mar 

- Als grups parlamentaris del Congrés dels Diputats 

- A l’Advocacia de l’Estat 

- Al Consell de Ministres. 

  

21 PREC EXPEDIENT 851914P. PROPOSICIÓ CIUTADANS SISTEMA 

D’OCULTACIÓ DE CONTENIDORS DE RESIDUS URBANS 

Per part del Grup Municipal de CIUTADANS, es planteja el següent prec que es passa 

a transcriure literalment: 

 “La presència de contenidors als carrers del municipi de Sagunt està assumida per la 

immensa majoria de la població, encara que en determinades zones existeix un rebuig a la 

proximitat d’aquests, pels perjudicis que poden ocasionar la seua ubicació. En els últims  

mesos, aquest grup municipal ha rebut nombroses queixes de veïns i veïnes, i comerciants  

que protesten per problemes relacionats amb els contenidors de recollida de residus orgànics, 

ja siga per la seua deficient ubicació o per l’escassetat i mal estat d’aquests. 

Al seu torn, el seu aspecte no està d’acord amb determinades zones de la ciutat, com  

poden ser les àrees turístiques, d’oci, places, per als vianants, barri antic, etc. 

L’alternativa que volem a llarg termini, des del nostre grup C’s, passa pel soterrament 

dels contenidors i amb això s’acabaria el problema perquè és una solució que presenta molts 

avantatges, com major higiene, més eficiència i millor imatge estètica entre altres. També 

entenem, porta implicats alguns inconvenients, com l’encariment del servei de recollida de 

fems i cost econòmic d’aquest, la qual cosa el seu estudi i posada en marxa es demoraria en 

anys. 

Deixant clar que apostem i donem suport a qualsevol iniciativa de soterrament de 

contenidors, també entenem la gran diversitat existent al nostre municipi segons la ubicació 

de cada barri, des del passeig de la platja fins a les faldes del Castell. Som conscients que en 

aquest municipi hi ha llocs on és inviable el seu soterrament. 

D’altra banda, també entenem que el llarg termini és sens dubte molt de temps, i el 

problema dels contenidors i voltants és diari. Aquest tema del servei de recollida de fems és 

tan important que hem d’afrontar, escometre i estudiar solucions ràpides a curt termini. 

Creiem que és necessari posar en marxa, el més prompte possible, un sistema 

d’ocultació dels contenidors de residus urbans, bé amb panells de fusta, de metall, o qualsevol 

altre material adaptat, dissenyat i integrat a l’entorn en el qual es troben aquests contenidors i 

millorant-ne l’estètica. 

Per tot això, aquest grup municipal sol·licita l’aprovació del següent, ACORD: 

PRIMER. Que l’Ajuntament de Sagunt realitze un estudi tècnic i econòmic, bé a 

través dels tècnics pertinents o bé que el sol·licite a la SAG, Societat Anònima de Gestió, de 

tots els contenidors del municipi, la seua ubicació i les seues necessitats, i en la mesura que 

siga possible, fer un projecte d’instal·lació d’un sistema d’ocultació de contenidors de residus 

urbans, adaptat, dissenyat i integrat a l’entorn en el qual es trobe. 
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SEGON. Que una vegada elaborat aquest estudi i la seua viabilitat, es pose en marxa 

un pla d’actuació per a dur a terme progressivament aqueixa ocultació de contenidors, 

prioritzant les zones de major impacte turístic i comercial.” 

 

En el desenvolupament del debat intervenen els següents regidors, els quals sol·liciten 

fer ús de la paraula i prèvia la seua autorització per part de l’Alcaldia: 

 -La Sra. Fuertes manifesta que els consellers d’IP ja en la SAG van plantejar el 

soterrament insistint sobretot a l’avinguda Mediterrani en dues legislatures anteriors i veient 

que s’ha tractat i estudiat en dues legislatures sense èxit, conclou que entén que és una decisió 

política i per tant és l’equip de govern el que ha de donar les directrius i dotar la mesura 

pressupostàriament tant pel que fa al soterrament com dotar els camions de sistemes de 

càrrega i descàrrega. 

 -El Sr. Rovira exposa breument la situació actual així com manifesta que des del seu 

punt de vista el soterrament de contenidors no és un sistema més eficient i exposa els 

inconvenients de dur a terme aquest soterrament. Acaba indicant que el problema dels residus 

és que els contenidors són abocadors incontrolats i per tant s’ha de potenciar la neteja des de 

la SAG i des de l’Ajuntament tractar de fer campanyes per a conscienciar a la ciutadania. 

Aposta per reforçar i potenciar la recollida selectiva de matèria orgànica així com la recollida 

porta a porta del paper i cartó així com apostar per models de recollida més innovadors. 

Finalitza la seua exposició indicant que el seu grup s’abstindrà per a no bloquejar-la deixant 

que s’aprove, si així ho considera la resta de grups. 

 -El Sr. Guillen manifesta que el sistema de recollida actual es va dissenyar fa ja anys i 

ara hi ha altres necessitats. Indica que la petició d’IP és que la SAG, empresa d’un volum 

importantíssim faça un esforç d’investigació i inversió en I+D per a millorar el sistema de 

recollida i tractament de residus i aquesta inversió és zero perquè l’Ajuntament és un client 

captiu que no es pot anar a la competència i sol·liciten que la SAG faça aqueix esforç 

d’investigació de sistemes alternatius perquè això suposaria un guany turístic en tindre zones 

lliures de contenidors. 

 -El Sr. Fernández pren la paraula en aquest moment. Manifesta la seua intenció de 

recolzar aquest prec, ja que entén que des de la SAG no s’ha fet cap esforç per a reduir els 

contenidors; hi ha molts exemples de contenidors soterrats que funcionen perfectament. En 

aquesta ciutat hi ha dues zones especialment sensibles com ara la zona de l’avinguda 

Mediterrani i la zona del conjunt històric, que fan necessari un canvi en el sistema. 

 -El Sr. Alcalde manifesta que l’informe de la SAG indica que no és possible fer-ho, i 

entén que potser compten amb una direcció que no té cap mena de voluntat de portar-lo avant, 

sense entrar a parlar de la falta d’inversió de l’empresa en I+D. Continua la intervenció 

manifestant que observa una doble dualitat que duu a terme IP, d’una banda es critica l’estat 

de la ciutat però després en el Consell d’Administració el seu conseller diu que tot està bé. Es 

tracta de temes organitzatius; el PSOE juntament amb COMPROMÍS van plantejar en el seu 

moment un canvi organitzatiu al més alt nivell però no va comptar amb el suport de la resta 

dels grups polítics, inclòs IP. Amb aquesta limitació, no obstant això, intenten implementar 

canvis en la direcció per a la millora de la prestació del servei a la ciutadania, però crida 

l’atenció que s’acudisca al Ple i hi haja persones que se sorprenguen, ja que entén que tots 

tenen una responsabilitat mancomunada en aquest sentit. Acaba indicant que es donarà suport 

al prec. 

 -Tanca el debat el Sr. Montesinos manifestant que s’ha centrat el debat en el 

soterrament dels contenidors, però no era aqueix l’objecte del debat, es demana en el prec 

l’ocultació dels contenidors. Continua exposant que si des d’IP es va sol·licitar a la SAG el 

soterrament dels contenidors i des de l’empresa s’ha fet cas omís, caldrà canviar el Consell 

d’Administració i des de l’Ajuntament fer una proposta en ferm obligant la direcció de la 

SAG a complir tal proposta. Finalitza agraint que s’aprove aquesta petició. 
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Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 21, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Montesinos i Vila. Abstencions: 2. 

Senyors/es Sampedro i Rovira; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 21 vots a favor 

del PSOE, Compromís, IP, PP, Ciutadans i VOX i 2 abstencions d’EU ACORDA: 

 Aprovar el prec dalt transcrit que es té ací per reproduït amb caràcter general. 

 

22 EXPEDIENT 851917T. PROPOSICIÓ VOX NETEJA DE BARRANCS 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal de VOX, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 “El municipi de Sagunt compta amb nombrosos episodis d’inundacions, com hem 

pogut observar en els últims anys i especialment aquest últim mes. Des de fa ja diversos anys 

patim el fenomen meteorològic de Depressió Aïllada en Nivells Alts, més conegut com 

DANA, el qual ocasiona greus danys en tot el municipi. 

Segons el que s’estableix en la legislació de Règim Local, dins de les competències 

municipals s’estableix la de protecció civil, tenint un caràcter preventiu de cara a la població. 

Igual que unes certes lleis que obliguen els municipis a tindre plans d’actuació municipal 

contra diferents tipus de risc com són els incendis o inundacions. 

Igual que cal recordar que segons el Pla de Gestió del Risc d’Inundació són 

competència dels ajuntaments, segons el que es disposa en el programa de mesures del PGRI 

(i a manera de resum), les següents: 

1. Executar les tasques de manteniment i conservació de llits consistents en la retirada 

d’elements obstructius (arbres, restes de vegetació, graves) en trams urbans de llits. 

2. Millorar i mantindre la capacitat de desguàs de les obres de pas (ponts, guals 

inundables, passarel·les) que són de la seua titularitat. 

3. Col·laborar a divulgar la informació dels mapes de perillositat per a augmentar la 

consciència del risc d’inundació i la necessitat d’autoprotecció de la ciutadania, mitjançant 

actuacions d’adaptació de construccions o mitjançant la promoció d’assegurances. 

4. Disposar del Pla d’acció municipal davant del risc d’inundacions, si així ho exigeix 

la normativa en matèria de protecció civil que li siga aplicable. 

5. Tractar d’adaptar el planejament urbanístic al risc existent mitjançant la 

desclassificació de sòl o adaptació de la normativa urbanística… 

4. Aplicar les guies d’adaptació al risc d’inundació del MITECO en l’atorgament de 

llicències d’obra i en l’execució d’obres promogudes per l’administració local, o altres 

equivalents. 

5. Millorar la capacitat de drenatge urbà i desenvolupar sistemes urbans de drenatge 

sostenible per a mitigar els efectes de les inundacions de caràcter pluvial. 

 

Igual que s’ha de remarcar que segons la legislació és la Confederació Hidrogràfica 

del Xúquer l’encarregada de realitzar i executar les tasques de manteniment i conservació de 

llits, consistents en la retirada d’elements obstructius (arbres, restes de vegetació, graves), tot 

això en trams no urbans (tenint en compte que la competència en trams urbans correspon als 

ajuntaments. Des de ja fa diversos anys hem pogut observar com aquest manteniment no 

s’està realitzant. 

Sagunt, havent patit els danys de l’última DANA, s’ha pogut constatar el mal 

manteniment dels barrancs de nostre terme municipal i en vista que estem a principis de la 

temporada de pluja considerem que és imprescindible un bon manteniment i neteja d’aquests, 

igual que del riu Palància. 

Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Sagunt l’adopció del següent acord: 
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PRIMER. Instar la Confederació Hidrogràfica del Xúquer a la intervenció immediata i 

permanent matèria de manteniment i neteja del patrimoni hidràulic públic en la demarcació de 

Sagunt, amb la finalitat d’evitar obstruccions per vegetació o materials i inundacions per 

desbordament. 

SEGON. Instar la Confederació Hidrogràfica del Xúquer que agilite els permisos, els 

tràmits administratius que li corresponga i el finançament, perquè en el cas que l’Ajuntament 

de Sagunt vulga realitzar la neteja i manteniment d’algunes zones afectades o en condicions 

greument deficients, el puga realitzar sense ser sancionat i amb ple suport administratiu. 

TERCER. Instar l’equip de govern de l’Ajuntament de Sagunt a la intervenció 

immediata i permanent matèria de manteniment i neteja del patrimoni hidràulic públic que 

segons legislació competeix a l’Ajuntament. 

QUART. Traslladar còpia de l’acord del Ple al president de la Confederació 

Hidrogràfica del Xúquer, a Delegació de Govern, al Ministeri per a Transició Ecològica i el 

Repte Demogràfic i a la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència 

Climàtica i Transició Ecològica.” 

   

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 21, senyors/es Alcalde, 

Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, Soriano, González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez,  Montesinos i Vila. Abstencions. 2. 

Senyors/es Sampedro i Rovira; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 21 vots a favor 

del PSOE, Compromís, IP, PP, Ciutadans i VOX i 2 abstencions d’EU ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

23 PREC EXPEDIENT 851919X. PROPOSICIÓ VOX UBICACIÓ DE LA FIRA AL 

PORT DE SAGUNT 

Per part del Grup Municipal VOX, es planteja el següent prec, que es passa a 

transcriure literalment: 

 “Els firaires fan una crida a les autoritats polítiques a la recerca de suport davant de la 

situació en la qual es troben pel virus de la COVID-19. Els ha resultat impossible treballar 

durant més d’un any i mig i quan els han permés treballar únicament han cobert poc més que 

les despeses. 

Volen traslladar la necessitat de tornar a la mateixa ubicació que es trobaven des de 

feia anys, el que és l’aparcament de terra situat pròxim al passeig i a la discoteca Cocoa. El 

suport i l’ajuda a un sector tan deteriorat és fonamental per a moltes famílies. Hem de sumar-

li el suport de diversos hostalers de la zona que també resultarien beneficiats per aquesta 

ubicació, en fomentar el nombre de vianants pròxim als seus locals generant riquesa i 

ocupació. 

Traslladar la inversió de 60.000 euros que en el seu moment van fer els firaires en 

aquesta zona per a condicionar la ubicació amb clavegueram, punts de llum, etc., sent 

desallotjats d’aquesta uns anys després de realitzar la inversió. 

Afegint, a més, que seria una solució per als problemes que han sorgit aquest estiu, 

amb la nova ubicació de la fira. 

Havent comunicat per part dels firaires que Costes no posaria cap mena d’impediment, 

només quedaria l’autorització i sol·licitud per part de l’Ajuntament de Sagunt a Costes per a 

portar-lo a bon terme. 

Per tot això, traslladem al Ple de la corporació la següent proposició: 

PRIMER: L’Ajuntament es compromet a realitzar tots els tràmits oportuns perquè la 

Fira, en cas de mostrar la seua voluntat, puga tornar a la seua antiga ubicació de l’aparcament 

de terra confrontant al passeig i a la discoteca Cocoa. 
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SEGON: L’Ajuntament adquireix el compromís de col·laboració plena i suport per a 

poder agilitar i col·laborar amb tots els tràmits perquè en l’estiu de 2022, si així ho desitgen 

els firaires, ja puguen desenvolupar el seu treball en la ubicació descrita anteriorment. ” 

 

En el desenvolupament del debat intervenen els següents regidors, els quals sol·liciten 

fer ús de la paraula i prèvia la seua autorització per part de l’Alcaldia: 

 -El Sr. Raro manifesta que es porta ací una problemàtica latent que s’ha donat el passat 

estiu. S’ha debatut aquesta situació en diferents comissions informatives però no serà 

secundada pel grup pels motius que ara s’exposen. Hi ha un diàleg obert amb els firaires per a 

buscar una millor ubicació, però a deu mesos vista sense informes i sense haver establit 

contactes preaparença amb costes, sí que hi ha hagut contacte amb el delegat de costes però 

aquests han sigut informals, i sense saber si es compta amb el vistiplau de Costes d’aquesta 

ubicació, no volen cenyir-se en aquest moment a aquest text que ja fixaria la ubicació en una 

única localització possible. 

 -El Sr. Vila tanca el debat manifestant que el sorprén la decisió de no donar suport al 

prec a més de no veure arguments en la negativa de votar a favor. En pròximes comissions sí 

que sol·licitarà que se li argumente i se li explique. Per la seua part continuarà lluitant per les 

reivindicacions de la ciutadania portant-les al Ple de la corporació. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en aqueix moment en la sessió: 23. Regidors 

absents en la votació: 2. Senyors/es Antonino i Castillo. Vots a favor: 10, senyors/es González, 

Guillen, Berna, Herranz, Fuertes, Muniesa, Bono, Sáez, Montesinos i Vila. Vots en contra. 13, 

senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Quesada, Sotoca, Timón, Fernández, Moll, Gil, Tarazona, 

Soriano, Sampedro i Rovira; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 10 vots a favor d’IP, 

PP, Ciutadans i VOX i 13 vots en contra del PSOE, Compromís i EU, ACORDA: 

 No aprovar el prec dalt transcrit.   

 

S E G O N A   P A R T: CONTROL I FISCALITZACIÓ DE L’ACCIÓ DE GOVERN 

LOCAL 

 

24 EXPEDIENT 849624J. DONAR COMPTE RESOLUCIONS D’ALCALDIA I 

DELS SEUS REGIDORS/REGIDORES ADOPTADES DES DE LA DACIÓ DE 

COMPTES FORMULATS EN L’ANTERIOR SESSIÓ 

Considerant que l’article 42 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 

Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, 

estableix que l’alcalde donarà compte succinta a la corporació, en cada sessió ordinària del 

Ple, de les resolucions que haguera adoptat des de l’última sessió plenària ordinària perquè els 

regidors coneguen el desenvolupament de l’administració municipal o a l’efecte del control i 

fiscalització dels òrgans de govern, previstos en l’article 22.2.a) de la Llei 7/85, de 2 d’abril, 

Reguladora de les Bases del Règim Local. 

Considerant així mateix l’estructura d’ordre del dia de les sessions ordinàries del Ple 

de la corporació prevista en l’article 86 del vigent Reglament Orgànic Municipal d’aquest 

Ajuntament. 

 

Per tot això, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de l’Alcaldia i 

de les seues regidores i regidors delegats adoptades des de la dació de comptes formulada en 

l’anterior sessió plenària de caràcter ordinari que va tindre lloc el dia 08-09-2021 i que es 

relacionen a continuació: 

 

RELACIÓ DE RESOLUCIONS DEL: 20-08-2021 AL 20.09.2021 
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6094 20/08/2021 125761T Encàrrec de l’Execució Municipal Subsidiària a Aigües de 

Sagunt 

6095 20/08/2021 CONCEDIR TMR FELICISIMA ****878X 

6096 20/08/2021 CONCEDIR TMR CARMEN ****3887X 

6097 20/08/2021 Baixa Padró Habitants per denúncia. 

6098 20/08/2021 ANUL·LACIÓ RES. ASSISTÈNCIES FUNCIONARIS DUPLICADA 

6099 22/08/2021 Taxa per reserva del Domini Públic Radioelèctric. 

6100 23/08/2021 RA Aprovar Modificació Contracte Transport Col·lectiu (Joventut) 34-

19 

6101 23/08/2021 RESOLUCIÓ ERROR MATERIAL BAIXES PER INCLUSIÓ 

INDEGUDA 

6102 23/08/2021 Adjudicació Contracte Menor Serveis Creació i Senyalització de Llocs 

Desapareguts (PDGT2021) 

6103 23/08/2021 Adjudicació Contracte Menor Serveis Elaboració Projecte Jornades 

Gastronòmiques PDGT2021 

6104 23/08/2021 FALTA DE COBERTURA EN LA DECLARACIÓ RESPONSABLE 

D’OBRES EXPEDIENT 826775Z 

6105 23/08/2021 FALTA DE COBERTURA EN LA DECLARACIÓ RESPONSABLE 

D’OBRES EXPEDIENT 822410M 

6106 23/08/2021 RESOLUCIÓ DEL RECURS DE REPOSICIÓ DE LA COMUNITAT 

DE REGANTS DE DESEMBRE DEL 2020 

6107 23/08/2021 FALTA DE COBERTURA EN LA DECLARACIÓ RESPONSABLE 

D’OBRES EXPEDIENT 826812A 

6108 23/08/2021 Exp. 148088D. Pla Especial de l’Àrea Logística de Sagunt. 

6109 24/08/2021 RESOLUCIÓ DENEGANT LA LLICÈNCIA D’OBRES 

6110 24/08/2021 RESOLUCIÓ NÒMINA AGOST/2021 

6111 24/08/2021 R.A. CONTESTACIÓ DEFENSOR DEL POBLE EXP. 21013616 

6112 24/08/2021 Adjudicació Contracte Menor Serveis Creació Banc Imatges i Vídeo 

PDGT2021 

6113 24/08/2021 RESOLUCIÓ AUTORITZANT LA DEVOLUCIÓ DE LA FIANÇA 

6114 24/08/2021 DECLARANT EL DESISTIMENT I ARXIU DE L’EXP. 

6115 24/08/2021 RESOLUCIÓ RECONEIXEMENT SERVEIS S.J.V. 

6116 25/08/2021 RESOLUCIÓ DEVOLUCIÓ RÚSTICA CARMEN CARBONELL 

6117 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 6722/2021 

6118 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 6222/2021 

6119 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 4964/2021 

6120 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 843/2021 

6121 25/08/2021 RECTIFICACIÓ ERROR ALTA DE GUAL C/ OSCA, 2 

6122 25/08/2021 DENEGAR OCUPACIÓ DEL DOMINI PÚBLIC AMB TERRASSA 

LA TASKA PLAYA 

6123 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 243/2021 

6124 25/08/2021 RESOLUCIÓ APROVACIÓ ALLIBERAMENT DE CRÈDIT 

6125 25/08/2021 RESOLUCIÓ APROVACIÓ PLA DE SEGURETAT I SALUT 

6126 25/08/2021 Nomenament jurats concursos Falles 

6127 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 2707/2021 

6128 25/08/2021 Exp. 743/21 LLICÈNCIA D’OVP AL C/ MAR CANTÀBRIC, 24 

6129 25/08/2021 PROPOSTA ACORD RESOLUCIÓ Alcaldia Relació O-2021-759 

6130 25/08/2021 SUSPENSIÓ FRANJA HORÀRIA ORA PER FALLES 

6131 25/08/2021 CONCEDEIX TMR MARIA ****4065G 

6132 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 8490/2020 

6133 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 8451/2020 

6134 25/08/2021 RESOLUCIÓ Reposició Exp. 9539/2020 
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6135 25/08/2021 RESOLUCIÓ Reposició Exp. 6921/2020 

6136 25/08/2021 INICI BAIXA PER INCLUSIÓ INDEGUDA DENÚNCIA PADRÓ 

D’HABITANTS 

6137 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 5046/2021 

6138 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 7051/2021 

6139 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 3397/2021 

6140 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 7317/2021 

6141 25/08/2021 AUTORITZAR OCUPACIÓ DEL DOMINI PÚBLIC AMB 

TERRASSA LOCAL LES PARRETES 

6142 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 7076/2021 

6143 25/08/2021 RESOLUCIÓ Al·legacions Exp. 5389/2021 

6144 25/08/2021 AUTORITZAR OCUPACIÓ DEL DOMINI PÚBLIC AMB 

TERRASSA LOCAL WIZARD 

6145 25/08/2021 AUTORITZAR OCUPACIÓ DEL DOMINI PÚBLIC AMB 

TERRASSA PANADERIA TRENCO 

6146 25/08/2021 RESOLUCIÓ de la Regidoria Delegada d’Àrea_FJFS_Falles 2021 

6147 26/08/2021 RESOLUCIÓ Conserge Mario Monreal Acumulació 6 mesos (setembre 

21-febrer 22) 

6148 26/08/2021 RA 1 Pròrroga instal·lació Jocs Infantils 78-19 

6149 26/08/2021 BAIXA PADRÓ D’HABITANTS PER DENÚNCIA 

6150 26/08/2021 RESOLUCIÓ FALTA DE COBERTURA EN LA DECLARACIÓ 

RESPONSABLE 

6151 26/08/2021 RESOLUCIÓ de la regidora delegada d’Àrea 

6152 26/08/2021 RESOLUCIÓ DENEGANT LA LLICÈNCIA D’OBRES 

6153 27/08/2021 RESOLUCIÓ ATORGANT LLICÈNCIA D’OBRES 

6154 27/08/2021 RESOLUCIÓ DE REVOCACIÓ ACORD ANTERIOR 

6155 27/08/2021 Obertura del Procediment de Resolució del Programa d’Actuació 

Integrada, PAI. 

6156 27/08/2021 DENEGAR TMR JOSE ****1287M 

6157 27/08/2021 CONCEDIR TMR Mª AGUSTINA *****7156k 

6158 27/08/2021 CONCEDIR TMR JOSEFINA ****1640F 

6159 27/08/2021 CONCEDIR TMR JOSE ****3157Q 

6160 27/08/2021 Resolució Reposició Exp. 6769/2020 

6161 27/08/2021 Resolució REPOSICIÓ Exp. 7201/2020 

6162 27/08/2021 Obertura del període d’Informació Pública 

6163 27/08/2021 BAIXA PADRÓ D’HABITANTS PER CADUCITAT 

6164 30/08/2021 Obertura del Procediment de Resolució del Programa d’Actuació 

Integrada, PAI 

6165 30/08/2021 Reobertura del Procediment de Resolució del Programa d’Actuació 

Integrada, PAI. 

6166 30/08/2021 Obertura del Procediment de Resolució del Programa d’Actuació 

Integrada. 

6167 30/08/2021 Exp. 747/21 LLICÈNCIA D’OVP AL C/ DIANA, 9 

6168 30/08/2021 05 SEGRA Exp. 13-21 833602F-MATEIXA ÀREA DE DESPESA 2 

6169 31/08/2021 RESOLUCIÓ ATORGANT LLICÈNCIA D’OBRES 

6170 31/08/2021 Resolució Convocatòria JGL 03.09.2021 

6171 31/08/2021 Decret/Resolució d’Adjudicació del Contracte 836403X: 

6172 31/08/2021 Autorització Exempció de l’horari de limitació nocturn 

6173 01/09/2021 RESOLUCIÓ DESESTIMATÒRIA FRACCIONAMENT LUIS M G J 

6174 01/09/2021 RA Concessió PEIS Subprocés setembre 1 

6175 01/09/2021 RA Aprovar PSS Museu Industrial 33-09 
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6176 01/09/2021 RESOLUCIÓ ALCALDIA CONTRACTE MAJOR SERVEIS 

SANITARIS MORVEDRE EXP. 3/21C- 757423C 

6177 01/09/2021 RESOLUCIÓ PAGAMENT FACTURES SERVALESA 

6178 02/09/2021  Resolució excedència voluntària LPC 

6179  02/09/2021  Decret/Resolució d’Adjudicació del Contracte 835640M: dinar jurat 

premis llibrets de falles 2021 

6180  02/09/2021  Decret/Resolució d’Adjudicació del Contracte 836895E: sopar jurat 

premis ornamentació falles 2021 

6181  02/09/2021  RA_Nominació expressa JS Serveis Socials 

6182  02/09/2021  Resolució dietes tribunal topògraf 

6183  02/09/2021  Reducció 1 hora sense deducció de retribucions 

6184  02/09/2021  Autorització flexibilitat horari 

6185  02/09/2021  Reconeixement carrera professional 

6186  02/09/2021  Autorització pas grau CP 

6187  02/09/2021  Autorització flexibilitat horari 

6188  02/09/2021  Resolució dietes tribunal intendent Policia Local 

6189  02/09/2021  Abonament productivitat salut laboral 

6190 02/09/2021  Autorització pas grau CP 

6191  02/09/2021  Autorització pas grau CP 

6192  02/09/2021  Resolució dietes tribunal comissari Policia Local 

6193  02/09/2021  Resolució reconeixement serveis M.P.O. 

6194  02/09/2021  Resolució reconeixement serveis E.M.C. 

6195  02/09/2021 Resolució reconeixement serveis previs laborals MJ.M.M. 

6196  02/09/2021  Resolució abonament hores 

6197  02/09/2021  Resolució abonament quilometratge SS gener a maig 

6198  02/09/2021  Resolució abonament quilometratge MAIG I JUNY 

6199  02/09/2021 Resolució abonament quilometratge 2020-21 

6200  02/09/2021  Resolució abonament quilometratge gener a maig 

6201   02/09/2021  Resolució abonament operatius març 2021 

6203  02/09/2021  Resolució triennis setembre 2021 

6204  03/09/2021  DOC 2n Trimestre 2021 - cas núm. 2 variació només en titular 

6205  03/09/2021  DOC 2n Trimestre 2021 - cas núm. 3 

6206  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6207  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6208  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6209  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6210  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6211  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid ****, estimació 

6212  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6213  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6214  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, desestimar 

6215  03/09/2021  Devolució prorrateig de la quota IVTM per baixa definitiva 

6216  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6217  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid ****, estimació 

6218  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6219  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6220  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid ****, estimació 

6221 03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6222  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6223  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6224  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6225  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 
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6226  03/09/2021  Devolució prorrateig de la quota IVTM per baixa definitiva- MGR 

6227  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució Taxa Gual per denegació. 

6228  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució import pagat en excés. 

6229  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució pagament en excés OCVP. 

6230  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució parcial Taxa Cementeri. 

6231  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució parteix taxa OCVP. 

6232  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució gual per denegació. 

6233  03/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovar liquidacions Taxa Urbanística. 

6234  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6235  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6236  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6237  03/09/2021  Resolució Administrativa. Liquidació ICIO + Taxa Urb. pagada. 

6238  03/09/2021  Resolució Administrativa. Liquidacions pagades. 

6239  03/09/2021  Resolució Administrativa. Liquidació ICIO + Taxa Urb. pagada. 

6240  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6241  03/09/2021  Resolució Tràmit d’audiència. ICIO + Taxa Urbanística. 

6242  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6243 03/09/2021  Resolució Administrativa. Tràmit d’audiència. Taxa Urbanística. 

6244  03/09/2021  Resolució administrativa. Tràmit d’audiència Taxa Urbanística 

6245  03/09/2021  Resolució administrativa. Tràmit d’audiència ICIO+ Taxa Urbanística. 

6246  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució trimestre + liquidació placa gual. 

6247  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució trimestre gual. 

6248  03/09/2021  Resolució estimació devolució prorrateig IVTM 2021-MGR 

6249  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució Taxa Urbanística pagada per error. 

6250  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució import pagat en excés. Taxa 

Cementeri. 

6251  03/09/2021  Resolució administrativa. Tràmit d’audiència ICIO 

6252  03/09/2021  Resolució Estimació devolució prorrateig IVTM 2021-MGR 

 

6253  03/09/2021  Bonificació família nombrosa 

6254  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució Taxa Act. pagada en excés. 

6255  03/09/2021  Resolució administrativa. Tràmit d’audiència Taxa Urbanística 

6256  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid 9075LPH, 

estimació 

6257 03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6258  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6259  03/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució taxa gual per denegació. 

6260  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6261  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, incapacitat 

6262  03/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua. Estimació 

al·legacions 

6263  03/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua. Estimació 

al·legacions 

6264  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6265  03/09/2021  Devolució ingressos indeguts IBIU 

6266 03/09/2021  Resolució estimació devolució IVTM 2021-MGR 

6267  03/09/2021  Resolució ordre de restauració 

6268  03/09/2021  Convocatòria sessió ordinària Ple corporació 08-09-2021 

6269  03/09/2021  Resolució devolució depòsits 

6270  03/09/2021  Adjudicació Contracte menor disseny de Plans Accessibles Pla 

AAEE2021 
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6271  03/09/2021  Adjudicació Contracte menor serveis organització Fam i Press Trip per 

a PDGT2021 

6272  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6273  03/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6274  03/09/2021  Resolució 

6275  03/09/2021  Resolució 

6276  03/09/2021  Resolució 

6277  03/09/2021  Resolució 

6278  06/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 8403/2021 

6279  06/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 8569/2021 

6280  06/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 8411/2021 

6281  06/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 7910/2021 

6282  06/09/2021  Resolució concedint llicencia construcció piscina i modificar accés c/ 

Falcó, 17. EXP. 814488J 

6283  06/09/2021  Decret Adjud. Contracte menor assegurances programes formatius de 

qualificació bàsica 2021/2022 

6284  06/09/2021  Resolució arxiu per prescripció 

6285  06/09/2021  Resolució arxiu 

6286  06/09/2021  Resolució arxiu 

6287  06/09/2021  Resolució correcció errors - Inserland Correduria de Seguros, SL 

6288  06/09/2021  Resolució arxiu 

6289  06/09/2021  Resolució prevenció execució subsidiària 

6290  06/09/2021  Resolució incoació 

6291  06/09/2021  Resolució incoació 

6292  06/09/2021  Resolució incoació 

6293  06/09/2021  Resolució prevenció execució subsidiària 

6294  06/09/2021  Resolució modificació contracte menor subministrament material 

promocional PAAEE2021 

6295  06/09/2021  Exp. 808447T. Resolució contracte menor de subministrament de dues 

(2) per a-sols oficina SAIC 

6296  06/09/2021  Adjudicació Contracte subministraments 830085X: Displays - Arts 

Graficas Aux. del Libro, SL 

6297  06/09/2021  Alta taxa fem c/ Wolfgang Amadeus Mozart, 13 

6298  07/09/2021 Manca de quotes urbanístiques 

6299  07/09/2021  Prescripció col·lectiva obligacions 2017 

6300  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6301  07/09/2021  Resolució Administrativa. Matrícula conservatori 2021-2022. 

6302  07/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. Compensació 

6303  07/09/2021  Resolució adhesió PPP Patricia 

6304  07/09/2021  Resolució devolució duplicitat IBI Vanesa C.G 

6305  07/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid 9876LRH i 

Devolució, estimació 

6306  07/09/2021  Bonificació família nombrosa 

6307  07/09/2021  Resolució Recurs Reposició Taxa de Fem 

6308  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Puig de Pasqües 2 03 05 17 

6309  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ els Columbrets 12 

6310  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Wolfgang Amadeus Mozart 1 

6311  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Puig de Pasqües 2 06 05 18 

6312  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Puig de Pasqües 2 03 05 18 

6313  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Puig de Pasqües 2 03 04 13 

6314  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 

6315  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 
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6316  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6317  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6318  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6319  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6320  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6321  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6322 07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6323  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6324  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6325  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6326  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6327  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6328  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6329  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6330  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6331  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6332  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6333  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6334  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6335  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6336  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6337  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6338  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació 1r Trim. 2021 HU. 

6339  07/09/2021  Devolució parcial IBI Rústica 

6340  07/09/2021  Resolució administrativa. Tràmit d’audiència ICIO+ Taxa Urbanística. 

6341  07/09/2021  Devolució Parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6342  07/09/2021  Devolució autoliquidació IVTM indeguts 

6343  07/09/2021  Devolució parcial taxa menjador de l’“Escola d’Estiu Morvedre a la 

Mar” 

6344  07/09/2021  Devolució taxa Campus Delfín 

6345  07/09/2021  Devolució taxa Policia local 

6346  07/09/2021  Devolució taxa Policia local 

6347  07/09/2021  Devolució taxa Campus Delfín 

6348  07/09/2021  Devolució parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6349  07/09/2021  Devolució parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6350  07/09/2021  Devolució parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6351  07/09/2021  Devolució parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6352  07/09/2021  Devolució parcial taxa esports per més d’un membre matriculat 

6353  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6354 07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6355  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6356  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6357  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6358  07/09/2021  900D Canvi titularitat IBIU 

6359  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6360  07/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució Taxa Urbanística. Aprovació 

ICIO. 

6361  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6362  07/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 

6363  07/09/2021  Devolució fiança en metàl·lic, JGL núm. 40 

6364  07/09/2021  Devolució prorrateig quota IVTM 2021 

6365  07/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 
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6366  07/09/2021  Devolució prorrateig quota IVTM 2021 

6367  07/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 

6368  07/09/2021  Resolució Administrativa. Devolució Taxa Urbanística pagada per error. 

6369  07/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 

6370  07/09/2021  Resolució Administrativa. Anul·lar liquidacions i aprovar amb diferent 

data. 

6371  07/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidació venda d’entrades juliol 

2021. 

6372  07/09/2021  Resolució Administrativa. 

6373  07/09/2021  Devolució Escola d’Estiu Morvedre a la Mar 

6374  07/09/2021  Devolució taxa Campus Delfín Atletisme 

6375  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Alcalá Galiano 17 01 05 i liquidació 

6376  07/09/2021  Anul·lació rebuts taxa de fem 

6377  07/09/2021  Devolució taxa natació per Covid-19 

6378  07/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, estimació 

6379  07/09/2021  Devolució Taxa Campus Delfín 

6380  07/09/2021  Alta taxa de fem c/ Giacomo Puccini 5 

6381  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6382 07/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 

6383  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6384  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6385  07/09/2021  Resolució Administrativa. Anul·lació rebut gual 2021 i aprovació 

liquidació prorratejada. 

6386  07/09/2021  Anul·lació rebuts taxa de fem c/ Vista Alegre 46 

6387  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6388  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6389  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6390  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6391  07/09/2021 Anul·lació rebuts IBIU i taxa de fem c/ Llarg, 38 01 B 

6392  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6393  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6394  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6395  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6396  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6397  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6398  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6399  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6400  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6401  07/09/2021  Devolució parcial matrícula Esplai Menut 

6402  07/09/2021  Resolució Administrativa. Anul·lació Taxa plusvàlua pis i aprovació 

plusvàlua plaça de pàrquing. 

6403  07/09/2021  Devolució parcial “Escola d’Estiu Morvedre a la Mar” 

6404  07/09/2021 Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Devolució 

6405  07/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per minusvalidesa ****, 

desestimació 

6406 07/09/2021  Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Devolució 

6407  07/09/2021  Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Devolució 

6408  07/09/2021  Devolució prorrateig quota IVTM 2021 matrícula V7361HH 

6409  07/09/2021  Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Devolució 

6410  07/09/2021  Anul·lació quota IVTM exercici 2021 per rematriculació 

6411  07/09/2021  Estimació parcial rectificació autoliquidació. Devolució 

6412  07/09/2021  Devolució prorrateig quota IVTM 2021 
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6413  07/09/2021  Prorrateig quota IVTM 2021 (desestimar) i altres qüestions 

6414  07/09/2021  Rectificació error material resolucions 5844 i 5851 

6415  07/09/2021  Resolució beneficis fiscals IVTM per vehicle híbrid 8884LRR, 

estimació 

6416  07/09/2021 Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Devolució 

6417  07/09/2021  Desestimació recurs reposició 

6418  07/09/2021  Estimació rectificació autoliquidació plusvàlua. Compensació 

6419  07/09/2021  Anul·lació rebuts taxa de fem 

6420  07/09/2021  Canvi de titularitat i liquidació taxa de fem i IBIU 

6421  07/09/2021  Anul·lació rebuts taxa de fem 

6422  07/09/2021  Canvi titularitat i liquidació taxa fem 

6423  07/09/2021  Anul·lació rebuts taxa de fem 

6424  07/09/2021  Convocatòria sessió ordinària JGL 10.09.2021 

6425  07/09/2021  Resolució ordre de restauració 

6426  07/09/2021  Resolució ordre de restauració 

6427  07/09/2021  Resolució obertura expedient ordre execució al c/ Rei Recared, núm. 8. 

Exp. 832765T 

6428  07/09/2021  Resolució contractació professora comercie i d’educació primària 

6429  07/09/2021  Resolució i notificació Pilar Ferrer Bautista 

6430  07/09/2021  Resolució i notificació Bienvenido Beltran Martínez 

6431  07/09/2021  Resolució i notificació Manuel Furió Villalba 

6432  07/09/2021  Resolució i notificació Amparo Gómez Arteaga 

6433  07/09/2021  Resolució i notificació Francisco Ramón Pérez Monreal 

6434  07/09/2021  Resolució i notificació Antonio Pérez Martínez 

6435  07/09/2021  Resolució i notificació Asunción Alonso Maceda 

6436  07/09/2021  Resolució i notificació Gabriel Molina Molina 

6437  07/09/2021  Resolució i notificació Victorina Ballesteros Carralero 

6438  07/09/2021  Resolució i notificació Caridad Camacho Martínez 

6439  07/09/2021  Resolució i notificació Benjamin Torres Torres 

6440  07/09/2021  Resolució i notificació Juliana Valencia López 

6441  07/09/2021  Resolució i notificació Manuel Garrido Adalid 

6442  07/09/2021  Resolució i notificació Gines Artero Pérez 

6443  07/09/2021  Resolució i notificació Luis Alfonso Almazan 

6444  07/09/2021  Resolució i notificació Carmen Moreno Gabarri 

6445  07/09/2021  Resolució i notificació 

6446  07/09/2021  Resolució i notificació Antonia Archiles Arnau 

6447  07/09/2021  Resolució i notificació Cecilia Garcia Alonso 

6448  07/09/2021  Resolució i notificació Jose Ibáñez Santamaria 

6449  07/09/2021  Resolució i notificació Jose Domingo Gallego Robles 

6450  07/09/2021  Resolució i notificació Rosario Martinez Lucas 

6451  07/09/2021  Resolució i notificació Jose Sánchez Amores 

6452  07/09/2021  Resolució i notificació Emilio López Hernández 

6453  07/09/2021  Resolució i notificació Antonio Serrano Sanz 

6454  07/09/2021  Resolució i notificació Maria Soledad Moreno Parra 

6455  07/09/2021  Resolució i notificació Vicenta Garcia Ferrandis 

6456  07/09/2021  Resolució i notificació Miguel Fontana Peralta 

6457  07/09/2021  Resolució i notificació Rosario Reche Sánchez 

6458  07/09/2021  Resolució i notificació Milagros Sánchez Saiz 

6459  07/09/2021  Resolució i notificació Juan Egea Haro 

6460  07/09/2021  Resolució i notificació Antonio Candelas Ortega 

6461  07/09/2021  Resolució i notificació Amparo Edo Escuder 

6462  07/09/2021  Resolució i notificació Carlos Garcia Medrano 
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6463  08/09/2021  Resolució ordre d’execució de tancat i neteja de solar. 

6464  08/09/2021  Resolució devolució excés PPP Carmen Gómez B 

6465  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6466 08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6467  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6468  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6469  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6470  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6471  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6472  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6473  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6474  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6475  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6476  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6477  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6478  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6479  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6480  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6481  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6482  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6483 08/09/2021 Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6484  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6485  08/09/2021  Resolució recurs reposició 7155FNL, desestimació 

6486  08/09/2021  900D canvi titularitat IBIU 

6487  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6488  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6489  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6490  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6491  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6492  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. Compensació 

6493  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6494 08/09/2021  Aprovació liquidació plusvàlua 

6495  08/09/2021  Bonificació IBIU promoció immobiliària 

6496  08/09/2021  Devolució parcial taxa natació 

6497  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6498  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua liq. cobrada 

6499  08/09/2021  Canvi titularitat i liquidació taxa fem i IBIU c/ Llarg, 38 01 b 
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6500  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6501  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6502  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6503 08/09/2021  Bonificació família nombrosa 

6504  08/09/2021  Estimació parcial no subjecció. Tràmit d’audiència amb proposta de 

liquidació 

6505  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada. Liquidació 

6506 08/09/2021  Comprovació limitada plusvàlua. Inici de procediment i tràmit 

d’audiència 

6507  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6508  08/09/2021  Estimació parcial no subjecció plusvàlua. Tràmit d’audiència amb 

proposta de liquidació 

6509  08/09/2021 Estimació no subjecció plusvàlua. 

6510  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua amb 

liquidació 

6511  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6512  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6513  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6514  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6515  08/09/2021  Estimació parcial no subjecció plusvàlua. Tràmit d’audiència amb 

proposta de liquidació 

6516  08/09/2021  Estimació no subjecció plusvàlua. 

6517  08/09/2021  Compensació liquidació 

6518  08/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació padró Horts Urbans. 

6519  08/09/2021 Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua. Estimació 

al·legacions 

6520  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua. Estimació 

al·legacions 

6521  08/09/2021  Acabament procediment comprovació limitada plusvàlua. Estimació 

al·legacions 

6522  08/09/2021  Devolució parcial taxa activitat Paddle Surf 

6523  08/09/2021  Adjudicació contracte menor serveis organització jornades dijous 

(Setembre Sefardi) Pla AA2021 

6524  08/09/2021 Resolució desistiment ES 

6525  08/09/2021  Resolució denegació cafeteria Chocomel 

6526  08/09/2021  Resolució llicència ambiental, d’edificació i d’abocaments Cervesa 

Cosa Nostra 

6527  08/09/2021  Resolució prescripció col·lectiva d’obligacions dels anys 2015 a 2017. 

6528  08/09/2021  Resolució col·lectiva devolucions setembre 2021. 

6529  08/09/2021 Exp. 808448W. Resolució contracte menor de subministrament d’aigua 

mineral membres de la corporació 

6530  09/09/2021  Resolució PEIS setembre 2 

6531  09/09/2021  Resolució d’adjudicació exp. 837688F: contracte actuació Aretha i els 

Franklin. 

6532  09/09/2021  Resolució d’Adjudicació de l’exp. 837714R: contracte actuació 

Lámpara Minero 2021. 

6533  09/09/2021  Resolució inscripció nous estatuts 

6534  09/09/2021  Nomenament administrativa 

6535  09/09/2021  Resolució prevenció execució subsidiària 

6536  09/09/2021  Resolució d’OVP_Proclamació falleres majors_11set2021 

6537  09/09/2021  Resolució OVP 

6538  09/09/2021 Resolució OVP 
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6539  09/09/2021  Delegació Alcaldia 2n tinenta d’alcalde del 10 al 13 de setembre de 

2021. 

6540  09/09/2021  RA pla de seguretat i salut obra Seu de la Justícia 

6541  10/09/2021  Resolució arxiu 

6542  10/09/2021  Resolució desestimatòria PPP per deutes executiva 

6543  10/09/2021  Resolució al·legacions exp. 5770/2021 

6544  10/09/2021  Resolució sancionadora 241/20 OM-MS 

6545  10/09/2021  Resolució al·legacions exp. 10911/2020 

6546  10/09/2021  Resolució inici exp. 91/21 OM-C 

6547  10/09/2021  Resolució inici exp. 92/21 OM-C 

6548  10/09/2021  Resolució inici exp. 93/21 OM-C 

6549 10/09/2021  Resolució inici exp. 94/21 OM-C 

6550  10/09/2021  Resolució del Contracte 840892F: C. Menor d’Obra i Instal·lació 

d’il·lumin. – MEL, SL 

6551  10/09/2021  Resolució desestimant reposició 69/20 OM-P 

6552  10/09/2021  Resolució Recurs Exp. 2259/2021 

6553  10/09/2021  Resolució inici exp.  90/21 OM-P 

6554  10/09/2021  Ampliació (AD) 220209000151 per a comptabilitzar factura grua maig 

2021 

6555  10/09/2021  Resolució contestació recurs reposició i arxivament. 

6556 10/09/2021  Resolució obertura expedient ordre execució a l’avinguda Camp de 

Morvedre, núm. 113. Exp. 840792R 

6557  13/09/2021  Decret Adjudicació del Contracte 831540R: obra de manteniment – 

MICHALIS, SL 

6558  13/09/2021  Decret Adjudicació del Contracte 831572M: subministrament de neteja 

fons – Propagua del Levante 2007, SL 

6559  13/09/2021  Resolució autorització abocats Mercadona 

6560  13/09/2021  Resolució arxiu ordre d’execució de tancat i neteja de solar. 

6561  13/09/2021  Resolució arxiu ordre d’execució de tancat i neteja de solar. 

6562  13/09/2021  Resolució OVP_Proclamació falleres majors_Teodor 

Llorente_18set2021 

6563  13/09/2021  Resolució i notificació Emilia Carmen Micó Blánquez 

6564  13/09/2021  Resolució i notificació Consuelo Garcerà Català 

6565  13/09/2021  Resolució i notificació Loreto Ruiz Arocas 

6566  13/09/2021  Resolució i notificació Manuel Garcia Cubedo 

6567  13/09/2021  Resolució llicència ambiental i abocaments Naturland 

6568  13/09/2021  Resolució execució subsidiària de tancat i neteja de solar 

6569  13/09/2021  Resolució prevenció execució subsidiària 

6570 13/09/2021  RA aprovar factures parc mòbil 7-19 juliol-agost (Contr+Patr) 2021 

6571  13/09/2021  Resolució diferencies endarreriments CE per major dedicació 

6572  13/09/2021  Resolució contractació sust. ILT Marivi reabocar 

6573  14/09/2021  Delegació presidència i nomenament jurat XXXI Con. Fotog. Turística 

“Ciutat de Sagunt” 

6574  14/09/2021  Decret Adjudic. Contracte menor subministrament gasoil calefacció 

centres escolars 

6575  14/09/2021  Resolució 

6576  14/09/2021  Reconeixement carrera professional 

6577  14/09/2021  Autorització pas grau CP 

6578  14/09/2021  Autorització pas grau CP 

6579  14/09/2021  Resolució avançament 

6580  14/09/2021  Reconeixement carrera professional 

6581 14/09/2021  Reconeixement carrera professional 
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6582  14/09/2021  Reconeixement carrera professional 

6583  14/09/2021  Autorització reducció 1 hora jornada laboral 

6584  14/09/2021  Autorització pas grau CP 

6585  14/09/2021  Autorització reducció jornada 

6586  14/09/2021  Autorització reducció jornada laboral 

6587  14/09/2021  Autorització pas grau CP 

6588  14/09/2021  Autorització pas grau CP 

6589  14/09/2021  Resolució abonament operatius P.L. abril 2021 

6590  14/09/2021  Resolució abonament operatius P.L. maig 2021 

6591  14/09/2021  Resolució abonament hores 

6592  14/09/2021 Adjudicació contracte 

6593  14/09/2021  Resolució incoació ordre d’execució tancat i neteja solar. 

6594  14/09/2021  Resol. obertura decl. ruïna immoble PL núm. 37 1(B) situat en Parc. 

119 Pol. 36, Grau Vell Exp. 273444J 

6595  14/09/2021  Resolució devolució recàrrec per error domiciliació 

6596  14/09/2021  Resolució adhesió PPP Gonzalo C.G 

6597  14/09/2021  Resolució inici exp. 96/21 OM-C 

6598  14/09/2021  Resolució inici Exp. 98/21 OM-C 

6599  14/09/2021  Resolució inici sancionadora 19/21 OM-C 

6600  14/09/2021  Resolució sancionadora 23/21 OM-C 

6601  14/09/2021  Resolució sancionadora 24/21 OM-C 

6602  14/09/2021  Resolució sancionadora 50/21 OM-C 

6603  14/09/2021  Resolució sancionadora 52/21 OM-C 

6604  14/09/2021  Resolució sancionadora 56/21 OM-MS 

6605  14/09/2021  Resolució sancionadora 66/21 OM-C 

6606  14/09/2021  Resolució sancionadora 74/21 OM-MS 

6607  14/09/2021  Resolució sancionadora 84/21 OM-C 

6608  14/09/2021  Resolució sancionadora 87/21 OM-MS 

6609  14/09/2021  Resolució sancionadora 89/21 OM-MS 

6610  14/09/2021  Resolució estimant al·legacions 57/21 OM-MS 

6611  15/09/2021  Resolució sancionadora 30/21 OM-L 

6612  15/09/2021  Resolució PEIS Setembre 3 

6613  15/09/2021  Convocatòria sessió ordinària JGL 17.09.2021. 

6614  15/09/2021  RA aprovar adj. passeig marítim 30-21 

6615  15/09/2021  Resolució reintegre subvenció Programa 1,5% Cultural del Ministeri de 

Foment MITMA 

6616  15/09/2021  Decret resolució 13-9-21 

6617  15/09/2021  Resolució inici exp. 95/21 OM-P 

6618  15/09/2021  Resolució inici exp. 97/21 OM-P 

6619  15/09/2021  Resolució sancionadora 70/21 OM-P 

6620  15/09/2021  Resolució sancionadora 85/21 OM-P 

6621  15/09/2021  Reclamació abonament deute i interessos operacions comercials 

andacar CIFA12363529 

6622  15/09/2021  Resolució incoació ordre d’execució tancat i neteja solar. 

6623  15/09/2021  Resolució incoació ordre d’execució tancat i neteja solar. 

6624  15/09/2021  Falta de cobertura en la declaració responsable d’obres expedient 

843438R 

6625  15/09/2021  Reducció 1 hora jornada laboral 

6626  15/09/2021  Resolució bestreta 

6627  15/09/2021  Resolució bestreta 

6628  15/09/2021  Autorització permís lactància acumulat 

6629  15/09/2021  Resolució rectificació Res. Alc. núm. 5724 
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6630  15/09/2021  RA incoació exp. disciplinari arma ARM 

6631  15/09/2021  RA caducitat exp. disc. ARM absències novembre 

6632  15/09/2021  RA caducitat i reobertura exp. disc. ARM incident 3 d’abril 

6633  15/09/2021  RA caducitat i reobertura exp. disc. ARM absència 25 d’agost 

6634  15/09/2021  RA caducitat i reobertura exp. disc. ARM incidència 4 de juliol 

6635  15/09/2021  Resolució Administrativa. Aprovació liquidacions Lloguer Social. 

Setembre 2021. 

6636  16/09/2021  RA Recurs reposició reclamació fixesa JMVF 

6637  16/09/2021  Resolució adjudicació contracte 

6638  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838049H: contracte representació 

"L’abraçada dels cucs". 

6639  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838052M: contracte actuació Retrobem 

la nostra música. 

6640  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació de l’Exp. 838057T: contracte actuació Grup 

de Danses Els Fallers. 

6641  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació de l’Exp. 838060Y: contracte actuació 

Diabòlica de Morvedre. 

6642  16/09/2021  Resolució adjudicació contracte 

6643  16/09/2021  Resolució desistiment exprés ES 

6644  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838063C: contracte actuació Campaners 

de Morvedre. 

6645  16/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838068J: contracte actuació Grup de 

Danses de Morvedre. 

6646  16/09/2021  Resolució Exp. 5109/2020 

6647  16/09/2021  Denegar TMR Alicia 44496468R 

6648  16/09/2021  Resolució Recurs Exp. 2577/2020 

6649  16/09/2021  Resolució inici exp. 100/21 OM-P 

6650 16/09/2021  Resolució inici exp. 101/21 OM-P 

6651  16/09/2021  Resolució inici exp. 103/21 OM-P 

6652  16/09/2021  Resolució inici exp. 104/21 OM-P 

6653  16/09/2021  Resolució obertura expedient ordre execució en Passeig Morvedre 301 

Muntanya Picaio. Exp. 844717T 

6654  16/09/2021  Alta registre 

6655  16/09/2021  Resolució adhesió pla personalitzat Lluís C.B.A 

6656  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 11439/2020 

6657  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 2660/2021 

6658  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 5296/2020 

6659  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 11500/2020 

6660  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 11550/2020 

6661  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 2302/2021 

6662  16/09/2021  Resolució inici exp. 102/21 OM-C 

6663 16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1260/2021 

6664  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1249/2021 

6665  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1243/2021 

6666  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1240/2021 

6667  16/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1250/2021 

6668  16/09/2021  Resolució autorització Mercat Flors Tots els Sants 

6669  17/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838071N: contracte actuació Danses 

Valencianes El Port. 

6670  17/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838074R: Contracte actuació Anna 

Confetti. 
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6671  17/09/2021  Resolució d’Adjudicació Exp. 838085H: Contracte actuació Alma con 

Jota. 

6672  17/09/2021  Resolució i notificació Ana Tamarit Vivo 

6673  17/09/2021  Resolució i notificació Usinia González Álvarez 

6674  17/09/2021  Resolució nomenament sust. IT Mª de la Mar Serrana 

6675 17/09/2021  Resolució adhesió pla personalitzat Mina 

6676  17/09/2021  Resolució estimant al·legacions 62/21 OM-C 

6677  17/09/2021  Resolució estimant al·legacions 63/21 OM-C 

6678  17/09/2021  Resolució inici exp. 105/21 OM-C 

6679  17/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 1262/2021 

6680  17/09/2021  Resolució al·legacions Exp. 2052/2021 

6681  17/09/2021  Exp. 531/2O revocar gual a la pl. Algepsar, 1 

6682  17/09/2021  Exp. 821/21 baixa de gual al c/ Pablo Iglesias, 35 

6683  17/09/2021  Resolució assistències regidors setembre 2021 

6684  18/09/2021  Exp. 861/21 llicència d’ovp al c/ Diana, 9 

6685  18/09/2021  Exp. 837/21 llicència d’ovp al c/ Olivera, 1 

6686  18/09/2021  Exp. 833/21 llicència d’ovp al c/ Vent d’Arbons, 25 

6687  18/09/2021  Exp. 828/21 llicència d’ovp al c/ Camamilla, 3 

6688  20/09/2021  Resolució d’adjudicació exp. núm. 838077X: contracte actuació carrer 

6689  20/09/2021  Resolució recurs Exp. 6640/2020 

6690  20/09/2021  Resolució recurs Exp. 6776/2020 

6691  20/09/2021  Resolució recurs Exp. 7151/2020 

6692  20/09/2021  Resolució recurs Exp. 3896/2020 

6693  20/09/2021  Resolució reposició Exp. 2576/2020 

6694  20/09/2021  Resolució d’adjudicació del contracte de serveis formació a personal 

Intern - 

6695  20/09/2021 Res. ap. o. ex. passatge ac. García Lorca a P. Vicente Aleixandre zones 

barri baladre (1) Ex 844833E 

6696  20/09/2021  Resolució incoació 

6697  20/09/2021  Resolució incoació ordre d’execució tancat i neteja solar. 

6698  20/09/2021  Resolució d’Adjudicació del Contracte 839591Z – ACUNTIA, SA 

6699  20/09/2021  Resolució d’Adjudicació del Contracte 839602P 

6700  20/09/2021  Exp. 829586D. Resolució contracte menor de servei de manteniment 

del sistema de cita prèvia 

6701  20/09/2021  Resolució incidències setembre/2021 

6702  20/09/2021  Resolució subvenció natalitat 

6703  20/09/2021  Resolució 

6704  20/09/2021  Autorització OVP 

6705  20/09/2021  Resolució alta registre associacions 

 

 Per tot això, el Ple en queda assabentat. 

 

En aquests moments s'incorpora a la sessió el Sr. Castillo. 

 

25 EXPEDIENT 843157C. DONAR COMPTE RENÚNCIA CONDICIÓ REGIDOR 

SR. RAÚL CASTILLO MERLOS 

Resultant que, amb data 9 de setembre de 2021, ha tingut entrada en aquest 

Ajuntament de Sagunt (núm. Registre 40467), escrit signat per Sr. Raúl Castillo Merlos,  

mitjançant el qual renúncia a la seua condició de regidor. 

 Considerant que, segons el que es preveu en l’article 5 del vigent Reglament Orgànic 

Municipal, quan es presente escrit de renúncia d’un regidor, el Ple de l’Ajuntament en prendrà 

coneixement i remetrà certificació de l’acord adoptat a la Junta Electoral. 
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 Considerant així mateix que, segons l’article 9.4 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/86, 

de 28 de novembre, està prevista com a causa de pèrdua de la condició de regidor la renúncia 

al càrrec, assenyalant-se que aquesta es farà efectiva davant el Ple de la corporació. 

 Considerant el que preveu l’apartat Primer.1 de la Instrucció de 10 de juliol de 2003 de 

la Junta Electoral central sobre substitució de càrrecs representatius locals, en el sentit que, 

quan es presente escrit de renúncia o davant de qualsevol altre supòsit de pèrdua del càrrec de 

regidor, el Ple de l’entitat local que forme part prendrà coneixement d’aquesta, remetent 

certificació de l’acord adoptat a la Junta Electoral de Zona durant el període de mandat 

d’aquesta i a la Junta Electoral Central una vegada conclòs el mandat d’aquella. 

 Per tot això, es dona compte al Ple de la corporació de la renúncia al càrrec de regidor 

del Sr. Raúl Castillo Merlos, i es remet certificació de l’acord adoptat a la Junta Electoral 

Central a l’efecte de procedir-ne a la substitució segons el que preveu l’article 182 de la 

LOREG. 

 

 Per tot això, el Ple en queda assabentat. 

 

26 EXPEDIENT 825738J. ACTUACIONS CF ÀREA DE CONTRACTACIÓ 

ORGANISME AUTÒNOM CONSELL AGRARI PACF 2021 

Havent finalitzat els treballs relatius a l’auditoria de les actuacions de l’Àrea de 

Contractació de l’organisme autònom Consell Local Agrari, corresponents a l’exercici 2020, 

actuació recollida en el Pla Anual d’Actuacions CF_Àrea Contractació 2021 (PACF2021). 

Amb aquest escrit es dona compte al Ple de l’informe d’auditoria emés en relació amb 

aquestes actuacions CF_Àrea Contractació de l’exercici 2020. 

Seguint la política d’informació i transparència aquest informe serà accessible per part 

de la ciutadania des de la web municipal d’aquest Ajuntament. 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat. 

 

 I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la Presidència clou la sessió a les 22 hores i 

40 minuts, de tot això, com a secretari general, en done fe. 

 

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE 


